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اداره کل بنادر و دریانوردی استان سیستان و بلوچستان
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به منظور مشارکت در تکمیل و بهره برداری تاسیسات فاضلاب شهرستان کوهپایه  
ــه شــماره  ــل ب ــع متقاب ــه روش بی ــه ب ــه فاضــلاب شــهر کوهپای ــه خان ــذاری بخشــی از پســاب تصفی در ازای واگ

  ۱۷-۱-۴۰۴
شــرکت آب و فاضــلاب اســتان اصفهــان در نظــر دارد بــر اســاس قوانیــن و مقــررات مربوطــه از جملــه دســتورالعمل 
اجرایــی مــاده ۲۰  قانــون الحــاق و مفــاد قانــون تشــکیل شــرکتهای آب و فاضــلاب مصوب ســال ۱۳۶۹ و اساســنامه 
شــرکتها، تامیــن مالــی، احــداث  تاسیســات فاضــلاب شهرســتان کوهپایــه را در ازای واگــذاری بخشــی از پســاب 
تصفیــه شــده ایــن شــهر بــه منظــور کاربــری معیــن و بــا  حجــم مشــخص بــرای دوره زمانــی محــدود و معیــن 
بــه روش بیــع متقابــل و بــا شــرایط ذیــل از طریــق مناقصــه عمومــی بــه متقاضــی  واحــد شــرایط واگــذار نمایــد.  

خلاصه شرایط مناقصه  
الف - تعهدات اصلی سرمایه گذار : 

تامین مالی و اجرای شبکه فاضلاب شهرستان کوهپایه به طول تقریبی ۱8 کیلومتر  
تامین مالی شبکه فاضلاب موجود شهرستان کوهپایه به طول تقریبی ۳۴ کیلومتر  

تامین مالی و احداث تصفیه خانه فاضلاب شهرستان کوهپایه به حجم ۱۳8۰ متر مکعب در شبانه روز  
تامین مالی و عملیات بهره برداری تاسیسات فاضلاب ایجاد شده در طول دوره بهره برداری  

ب- تعهدات اصلی سرمایه پذیر:  
واگــذاری حداکثــر ۲۲۰/۷۵۲ متــر مکعــب پســاب در ســال در طــی دوره حداکثــر ۲۵ ســاله مطابــق مشــخصات کیفی 
منــدرج در اســناد و  تحویــل آن بــه ســرمایه گــذار در خروجــی تصفیــه خانــه فاضــلاب کوهپایــه. جزئیــات و شــرایط 

تعهــدات ســرمایه پذیــر در اســناد مناقصــه  درج شــده اســت.  
ج- محل تحویل پساب تصفیه خانه فاضلاب شهر کوهپایه  

د- سرمایه پذیر: شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان  
آدرس: اصفهان خیابان هزار جریب خیابان شیخ کلینی، خیابان جابربن حیان  

ه - مــدت دوره واگــذاری پســاب و بهــره بــرداری تجــاری: حداکثــر بــه مــدت ۲۵ ســال پــس از تاریــخ شــروع دوره 
تحویــل پســاب  

دوره احداث : ۲ سال مطابق برنامه زمان بندی تعیین شده در اسناد می باشد.  
محل اجرای پروژه: استان اصفهان - شهرستان کوهپایه  

شرایط کلی سرمایه گذار:
کلیــه اشــخاص حقیقــی و یــا حقوقــی کــه مطابــق قانــون اجــازه مشــارکت در قراردادهــای ســرمایه گــذاری را دارند و 
امــکان تامیــن مالــی ، دانــش و تجربــه قابــل قبــول در زمینــه کارهــای موضــوع مناقصــه را دارا بــوده و حائــز شــرایط 
ذکــر شــده در اســناد ارزیابــی کیفــی گردنــد.  از متقاضیــان حائــز شــرایط جهــت شــرکت در مناقصــه دعــوت بعمــل 

خواهــد آمــد.  
شــرایط دریافــت اســناد ارزیابــی: متقاضیــان شــرکت در فراینــد ارزیابــی کیفــی مناقصــه و واجــد شــرایط میتواننــد 
www. ــه آدرس ــه ســایت شــرکت آب و فاضــلاب  اســتان اصفهــان ب ــی کیفــی ب جهــت دریافــت اســناد ارزیاب

ــل  ــس از تکمی ــان موظــف هســتند پ ــد. متقاضی ــت نماین ــه نمــوده و اســناد را دریاف Abfaesfahan.ir مراجع
مــدارک  خواســته شــده )بــه همــراه یــک حلقــه لــوح فشــرده حــاوی فایــل اســکن شــده کلیــه مــدارک( را حداکثــر تا 
ســاعت ۱۳ مــورخ ۱۴۰۴٫۰۲٫۱۳ بــه دبیرخانــه شــرکت  آب و فاضــلاب اســتان اصفهــان بــه آدرس : اصفهــان خیابان 
هــزار جریــب خیابــان شــیخ کلینــی خیابــان جابربــن حیــان تحویــل نماینــد. متقاضیــان بــرای  کســب اطلاعــات 
بیشــتر میتواننــد بــا دفتــر ســرمایه گــذاری و تجهیــز منابــع مالــی شــرکت آب و فاضــلاب اســتان اصفهــان با شــماره 

تلفــن : ۳۵۱۳۲۲۵۳-۰۳۱  تمــاس حاصــل نماینــد. 

 در اجــرای مــاده )۳۴( اساســنامه فدراســیون های ورزشــی آماتــور جمهــوری اســلامی ایــران موضــوع تصویــب نامــه شــماره ۲۲۴۰۳/ت/۵۵۱۰۲- ه -مــورخ ۱۳۹۹/۳/۷ هیئــت محتــرم وزیــران، بــه اطــلاع می رســاند اداره کل ورزش و 
جوانــان اســتان گیــلان در نظــر دارد بــر اســاس مــاده ۹ آییــن نامــه نحــوه فعالیــت هیات هــای ورزشــی  مــورخ ۱۴۰۳/۳/۳۰ نســبت بــه برگــزاری مجمــع عمومــی انتخابــات هیــات ورز ش هــای ناشــنوایان اســتان گیــلان اقــدام نمایــد. 
لــذا متقاضیــان و علاقمنــدان بــه کاندیداتــوری بــا بــه همــراه داشــتن مــدارک ذیــل همیــن اطلاعیــه می تواننــد از تاریــخ ۱۴۰۴/۲/۷ لغایــت ۱۴۰۴/۲/۰۱۴ بــه  مــدت هفــت روز کاری جهــت ثبــت نــام بــه آدرس رشــت خیابــان نامجــو 

اداره کل ورزش و جوانــان اســتان گیــلان )دبیــر مجمــع خانــم فاطمــه اســماعیل زاده بــا شــماره  تمــاس )۰۹۱۱۳8۱۹۴۹8( از ســاعت۹ صبــح الــی۱۳/۳۰ عصــر مراجعــه نماینــد. 
شرایط عمومی احراز

۱.التزام به قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران
۲.دارا بودن مدرک تحصیلی کارشناسی)لیسانس(

۳.دارا بودن حداقل سن ۲8 و حداکثر۷۰ سال  
۴.سابقه مدیــریت اجــــرائی حداقل ۴  سال

۵.دارابودن کارت پایان دوره ضرورت خدمت سربازی یا معافیت 
۶.عدم تابعیت مضاعف و سکونت در استان مربوطه

 wada  ۷.عدم سوءپیشینه کیفری موثر و عدم محرومیت از حقوق اجتماعی بر اساس احکام قضایی و نداشتن محرومیت دوپینگ بر اساس آرای ستاد ملی مبارزه با دوپینگ یا آژانس جهانی مبارزه با دوپیننگ
8.ارائه استعلام مثبته جهت افتتاح حساب بانکی

۹.مدرک تحصیلی فوق دیپلم برای افراد با شرایط ذیل قابل قبول خواهد بود 
•دارا بودن حداقل یک دوره چهارساله ریاست هیات استان
•دارا بودن سابقه عــضویت در هیــئت رئیسه فـدراسیون

مدارک موردنیاز
*اصل تقاضای متقاضی و تکمیل فرم ثبت نام

*اصل و تصویر مدارک تحصیلی
*یک  قطعه عکس با زمینه روشن

*اصل و تصویر کلیه صفحات شناسنامه و کارت ملی
*اصل یا رسید گواهی عدم سوء پیشینه و گواهی عدم اعتیاد به مواد مخدر 

*اصل و تصویر کارت پایان خدمت یا معافیت داائم یا عضویت رسمی در نیروهای مسلح
*ارائه رئوس برنامه های پیشنهادی راهبری و مدیریت هیات ورزشی  

*اعلام کتبی و تکمیل فرم مشخصات ترکیب پیشنهادی هیئت رئیسه توسط متقاضی احراز پست ریاست هیات استان 
)ترکیب پیشنهادی هیئت رئیسه : یک نفر نائب رئیس بانوان، سه نفر عضو هیات رئیسه،  یک نفر خزانه دار(

*تطبیق شرایط احراز و سوابق مورد قبول مدیریت اجرائی بر اساس ماده ۷ و 8 دستورالعمل برگزاری انتخابات هیات های ورزشی استانی مورخ ۱۴۰۲/۲/۱۲ انجام خواهد شد.
*روسای سایر هیات های استانی تا زمانی که از سمت خود در هیات استعفا نداده باشند و استعفا مورد قبول رئیس مجمع قرار نگرفته باشد  نمی توانند در انتخابات سایر هیات های استانی ثبت نام نمایند.

*حضور داوطلب یا وکیل قانونی با ارائه وکالت نامه رسمی جهت ثبت نام الزامی است
*حضور داوطلبانی که در دوره های قبلی ریاست هیات مستعفی یا برکنار شده اند منوط به موافقت رئیس و نائب رئیس مجمع می باشد.

*اخذ مدرک به معنی قطعیت پذیرفته شدن فرد بعنوان داوطلب نمی باشد و تائید نهایی جهت حضور در مجمع پس از طی مراحل بررسی مراجع فنی و نظارتی ذیصلاح می باشد.
*معرفی رئیس و نائب رئیس و دبیر سایر هیات های ورزشی استانی جهت عضویت در هیات رئیسه امکان پذیر نمی باشد

بهسازی پارک شهدای گمنام شهر گلگیر  عنوان پروژه 
تاریخ  شروع  دریافت اسناد :1404/02/02 
تاریخ  پایان  دریافت اسناد : 1404/02/04 

آخرین مهلت  تحویل پیشنهادات : 1404/02/16 
 افتتاح  پاکات : 2/17/.1404 

اداره کل بنــادر و دریانــوردی اســتان سیســتان و بلوچســتان – بنــدر چابهــار در نظــر دارد تجدیــد مناقصــه 
عمومــی یــک مرحلــه ای همــراه بــا ارزیابــی کیفــی تعمیــرات اساســی تصفیــه خانــه فاضــلاب کــوی 
مســکونی بنــدر چابهــار را بــا بــرآورد اولیــه ۳۹۲.۲۹8.۲۵۰.۷۰8ریــال بــر مبنــای فهرســت بهــای پایــه 
ــزاری  ــه مراحــل برگ ــد. کلی ــزار نمای ــت برگ ــدارکات الکترونیکــی دول ــامانه ت ــق س ســال ۱۴۰۳ از طری
مناقصــه از دریافــت اســناد مناقصــه تــا ارائــه پیشــنهاد مناقصــه گــران و بازگشــایی پاکــت هــا از طریــق 
درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت )ســتاد( بــه آدرس www.setadiran.ir انجــام خواهــد 
شــد و لازم اســت مناقصــه گــران در صــورت عــدم عضویــت قبلــی، مراحــل ثبــت نــام در ســایت مذکــور 

و دریافــت گواهــی امضــای الکترونیکــی را جهــت شــرکت در مناقصــه محقــق ســازند. 
شــرایط الزامــی شــرکت در مناقصــه مطابــق بنــد ب-۱ الزامــات اســتعلام ارزیابــی کیفــی شــامل مــوارد 

ذیــل مــی باشــد: 
برخــورداری از گواهینامــه صلاحیــت پیمانــکاری حداقــل پایــه ۵ رشــته اب یــا حداقــل پایــه ۵  در رشــته 
تاسیســات و تجهیــزات صــادره از ســازمان برنامــه و بودجــه کشــور  و ظرفیــت آزاد )تعــداد و ریالــی( در 

رشــته هــای فــوق الذکــر
داشتن صورت های مالی حسابرسی شده منتهی به سال ۱۴۰۲

 تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ۱۴۰۴/۰۲/۳ می باشد .
ــه  ــی در روزنام ــن آگه ــاپ دومی ــخ چ ــایت : از تاری ــه از س ــناد مناقص ــت اس ــی دریاف ــت زمان * مهل

کثیرالانتشــار از روز چهــار شــنبه مورخــه  ۱۴۰۴/۰۲/۳ لغایــت تــا ســاعت ۰۰ : ۱8روز چهارشــنبه مورخــه 
.  ۱۴۰۴/۰۲/۱۰

*مهلــت زمانــی ارســال پیشــنهاد : از تاریــخ اتمــام دریافــت اســناد از روز پنج شــنبه مورخــه ۱۴۰۴/۰۲/۱۱ 
لغایــت تــا ســاعت ۰8:۳۰  روز شــنبه مورخــه ۱۴۰۴/۰۲/۲۷ .

*تاریــخ بازگشــایی پــاکات : ســاعت ۰۰ : ۰۹ روز شــنبه مــورخ ۱۴۰۴/۰۲/۲۷ در محــل اتــاق کنفــراس 
طبقــه چهــارم ســاختمان اداری شــماره یــک بنــدر شــهید بهشــتی .
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 دموکرات ها و اسرائیل 
علیه   مذاکرات 

وایت ســخنگوی وزارت خارجه از تلاش ها برای اخلال در گفتگوها ر

۲۵درصد ایرانی ها 
وانپزشکی  دارای اختلال ر
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مهرداد خدیر
 به تصویر دختر جوان که نگاه می کنی به عمق 
جنایت پی می بری و البته باور پذیر نیست. تنها باید 
خود پدر دختری باشی تا بدانی کاری که آن مرد با 

دختر خود کرده چقدر نفرت زا و شنیع است.
   چون دختر با کار در یک سالن زیبایی کار مستقلی 
برای خود دست و پا کرده مرد وحشیانه به او هجوم 
برده و با ضربات کارد دختری با هزار امید را از پا 
درآورده و لابد این کار را به اسم غیرت انجام داده 
و باز لابد تصور می کند چون ولیّ دم خود اوست بیم 

مجازات شدید هم ندارد.
را شایسته  به عنوان ولی دم خود  پدر  اگر هم     
قصاص نداند اما آیا مدعی العموم نمی تواند به خاطر 
آن که یک شهروند جمهوری اسلامی ایران را از 
ادامۀ زندگی محروم کرده وارد عمل شود؟ ضمن این 
که قتل را در پیاده رو و در ملأ عام انجام داده و موجب 
هراس در جامعه هم شده و امنیت مردم را هم سلب 

کرده و از این نظر هم حکومت می تواند وارد شود.
   آیا هر مرد به صرف آن که پدر است حق دارد جان 
فرزند خود را بگیرد؟ به صِرف این که ظنی برده یا با 

کار او مخالف است؟ 
  طبعاً در مقام بحث شرعی قصاص نیستیم و طبیعی 
است که ولی دم فرزند مقتول، پدر باشد اما فرض 
قانون گذار و شارع این بوده که پدر دربارۀ خون فرزند 
تصمیم بگیرد که ببخشاید یا طلب قصاص کند ولی 
چون دوست، دشمن است شکایت به کجا باید برد؟

  این کدام فرهنگ مردسالار و ضد زندگی است که 
به جای آن که به چشم های دختر زیبای خود نگاه 
کند و انرژی بگیرد دست خود را به خون او بیالاید؟

   یکی از همکاران سابق رسانه ای که دختری هنوز 
به نسبت جوان است و بخش اصلی بار اجاره خانه 
خانواده را در منطقه ای متوسط بر دوش می کشد 
می گفت تمام دل خوشی من این است که شب ها 
پدرم در سنین بالا بیدار می ماند و تا مرا نبیند که 
به  نبوسد  مرا  و  بازگشته ام  خانه  به  رسانه  کار  از 
رخت خواب نمی رود. بوسیدنی که سپاس اوست 
ناچار  تا  خانه  کرایه  تأمین  در  من  همراهی  از 
تمام  چون  نشویم  دیگر  محله ای  به  کوچ  از 
خاطرات ما با همین محل گره خورده و خود البته 
سالیان صاحب خانه بودیم و پدر بابت بدهی های 
ناخواسته از دست داد و تورم ناگهانی هم مجال 
جبران را ستاند ولی سال هاست باز در همان محل 
زندگی می کنیم نه در خانه خودمان که در خانه 
استیجاری و با مبلغ کرایه بالا  که هر سال هم بر 

آن افزوده می شود.
    دختر اما به خانواده کمک می کند و پدر هم به 
دختر مهر می دهد و تازه آن خانم در سنی است 
که می تواند خود مادر باشد و این دختر که بی گناه 
کشته شده بسیار جوان تر و به محبت نیازمندتر 
است. اما به جای آن که غرق بوسه کندش غرقه 

در خونش کرده!
   در جامعه ای که برادر از برادر خبر ندارد و همه 
درگیر تأمین یک لقمه نان و گذران زندگی اند مرد 
قاتل خیال کرده کار کردن دختر را دوست و آشنا 
برنمی تابند و نشان غیرت و مردانگی در کشتن 
فرزند است. حال آن که نام این جنایت هر چه 

باشد غیرت نیست. عین نامردی است.
   جدای بحث پدر و فرزندی، در این فقره یک 
معبر  در  آن هم  را  دیگر  جان شهروند  شهروند 
دیگران  زده  حیرت  دیدگان  برابر  در  و  عمومی 
گرفته است و جا دارد حکومت از درِ مصلحت وارد 
موقع هاست  همین  برای  مصلحت  تئوری  شود. 
بود  مشهد هم مدعی  خفاش شب  که  این  کما 
دست او هم به آن زنان نخورده ولی اعدام شد و 
البته متهم شد به زنا با زن شوهردار ولی خود قبول 
نداشت اگرچه جامعه و حتی مخالفان اعدام از اعدام 

او خرسند بودند.
  آری، مطابق شرع ولی دم می تواند از خون فرزند 
خود بگذرد و به تعبیر قرآن حیات در قصاص است 
و بخشندگی بهتر ولی اینجا پدری دخترش را کشته 
و این دختر ذیل قوانین جمهوری اسلامی در حال 
انجام کاری قانونی بوده تازه اگر غیر قانونی هم بوده 
انجام  و خدای ناکرده کار خلاف شرعی هم اگر 
داده بود باز باید مراجع قانونی و قضایی به اتهام او 
رسیدگی می کردند نه آن که یک شهروند دیگربه 
خود اجازه دهد مجازات کند ولو پدرش باشد. چون 
امانتی بوده نزد پدرش نه مایملک او و کاری که پدر 
کرده هم جنایت است هم خیانت در امانتی که نزد 
او بوده است و شایسته مجازات است. مجازاتی که 
در شرع هم نیامده باشد به موجب مصلحت قابل 
تعیین است. کما این که در شرع خرید و فروش مواد 
مخدر جرم نیست اما مجمع جرم انگاری کرده است 
و خیلی موارد دیگر که مصلحت بر شرع می چربد یا 
در میانه عرف )قوانین مدرن( و شرع ) مقررات دینی( 

و مطابق نیازهای روز قرار می گیرد.

روزنامه »گاردین« انگلیس در گزارشی نوشت: روسیه می تواند نقش کلیدی 
در خصوص توافق برسر برنامه هسته ای ایران ایفا کند؛ چرا که مسکو نه تنها 
به عنوان مقصد احتمالی برای ذخایر اورانیوم با غنای بالا از سوی ایران مطرح 
شده، بلکه ممکن است نقش داور در صورت نقض توافق را نیز بر عهده بگیرد.

دونالد ترامپ، که در دوره اول ریاست جمهوری خود در سال ۲۰۱8 از توافق 
هسته ای سال ۲۰۱۵ با ایران خارج شد، تهدید کرده که در صورت عدم حصول 
سریع یک توافق جدید که به ادعای او مانع از دستیابی ایران به سلاح هسته ای 
شود، به این کشور حمله خواهد کرد. اما بر اساس اظهارات مقام های آمریکایی، 
چهار ساعت گفت وگوی غیرمستقیم میان ایالات متحده و ایران در رم در روز 

شنبه، با میانجی گری عمان، پیشرفت قابل توجهی داشته است.
مذاکرات فنی بیشتری قرار است این هفته در ژنو برگزار شود و به دنبال آن، آخر 
هفته آینده نشست دیپلماتیک سطح بالای دیگری در عمان انجام خواهد شد.

استیو ویتکاف، نماینده ویژه ترامپ که در مرکز مذاکرات رم قرار داشت، خواهان 
نهایی شدن توافق ظرف ۶۰ روز است. با این حال، احتمالًا با مقاومت عباس 
عراقچی، وزیر خارجه ایران، روبه رو خواهد شد؛ کسی که معتقد است سطوح 
بالای بی اعتمادی و ماهیت فنی مذاکرات، رسیدن سریع به توافق را بعید 

می کند.
دو مسئله مهم و دشوار در مذاکرات وجود دارد، یکی مربوط به سرنوشت ذخایر 
اورانیوم با غنای بالا در ایران است، اینکه آیا باید نابود شود یا در جایی ذخیره 
شود و دیگری مربوط به تضمین های خارجی به ایران در صورتی است که 
ایالات متحده در اجرای تعهد خود برای رفع تحریم های اقتصادی، در ازای 
بازگشت برنامه هسته ای غیرنظامی ایران به نظارت آژانس بین المللی انرژی 

اتمی، خلف وعده کند.
ایران خواهان تضمینی برای اعمال پیامدهایی علیه ایالات متحده در صورت 
خروج مجدد از توافق یا نقض آن است. ایران تمایل دارد ذخایر اورانیوم خود 
را در داخل کشور حفظ کند، اما ایالات متحده این گزینه را رد کرده و خواهان 

نابودی این ذخایر یا انتقال آن ها به کشور ثالثی نظیر روسیه است.
ایران معتقد است اطمینان هایی دریافت کرده مبنی بر اینکه هدف ایالات 
متحده، برچیدن کامل برنامه هسته ای آن نیست. پیش از مذاکرات رم، ویتکاف 
در یک اظهار نظر در شبکه های اجتماعی که باعث سردرگمی در ایران و آمریکا 
شد، ظاهراً از چنین هدفی حمایت کرده بود و این امر در ایران نگرانی هایی را 
ایجاد کرد. اما در رم، او چنین برداشتی را القا کرد که این اظهارات بیشتر جنبه 

داخلی داشته  است.
»محمد مرسی«، عضو هیئت مشورتی اندیشکده »ویلسون« گفت: »از دیدگاه 
ایرانی ها، پیام های متناقضی در شبکه های اجتماعی و مصاحبه ها درباره هدف 
آمریکا مبنی بر حذف کامل برنامه هسته ای ایران وجود داشت و این اصلًا با 
آنچه عراقچی پذیرفته بود همخوانی نداشت. بنابراین، اولین اطمینان این بود 
که اهداف آمریکا گسترش نیافته است. اگر عراقچی این اطمینان را دریافت 

نمی کرد، احتمالًا کل مذاکرات متوقف و فوراً پایان می یافت.«
در بحث تضمین ها، ایران بر این باور است که تنها توافق قابل اتکا، پیمانی است 
که به تصویب کنگره آمریکا برسد؛ اما به عراقچی گفته شد که با توجه به نفوذ 
شدید لابی طرفدار اسرائیل در کنگره، تضمینی وجود ندارد که ترامپ بتواند 

چنین توافقی را از آنجا عبور دهد.
گزینه دیگر، تعهد آمریکا برای جبران خسارات تهران در صورت خروج واشنگتن 
از توافق است. ایرانی ها پیش تر پیشنهاد نوعی جریمه مالی را مطرح کرده بودند، 

اما در نبود یک پیمان رسمی، سازوکار اجرایی آن همچنان مسئله ساز است.
گزینه سوم در صورت نقض توافق توسط آمریکا، این است که به روسیه اختیار 
داده شود تا ذخایر اورانیوم تحویل داده شده را به تهران بازگرداند تا به این ترتیب 
ایران به عنوان طرف ناقض توافق مجازات نشود. چنین ترتیبی می تواند به 
روسیه نقشی محوری در روابط آینده ایران و آمریکا ببخشد و در عین حال 
آلمان، فرانسه و انگلیس تضمین کنندگان فعلی توافق ۲۰۱۵ را از این فرآیند 
کنار بگذارد. نه ایران و نه آمریکا تمایلی به حفظ نقش عمده ای برای سازمان 

ملل متحد در توافق جدید ندارند.
برخی »مذاکرات رم« را به دلیل ویژگی خاص آن مکان مهم تلقی کردند؛ چرا 
که در صورت شکست مذاکرات، نخست وزیر ایتالیا، »جورجیا ملونی«، به دلیل 
روابط خوب با ترامپ، در موقعیتی مناسب برای نجات مذاکرات قرار داشت. یک 
پیشنهاد اولیه برای دیدار مستقیم میان عراقچی و معاون رئیس جمهور آمریکا، 

»جی دی ونس«، که در رم حضور داشت، زودهنگام تلقی شد.
فشار زیادی بر ویتکاف و ترامپ برای دستیابی به نتیجه در یکی از سه پرونده ای 
که درگیر آن هستند یعنی، ایران، حماس-اسرائیل و روسیه-اوکراین وجود دارد. 
یکی از منابع مطلع گفت: »باید گفت که ایرانی ها بازیگران عقل گرا هستند و 

احتمال توافق با آن ها بیشتر است.«
موقعیت ایران در آستانه مذاکرات با سفر وزیر دفاع عربستان سعودی به تهران و 
دیدار با رهبر عالی ایران تقویت شد. این سفر با هدف ارسال پیامی از همبستگی 
انجام شد؛ بدین معنا که عربستان با حمله آمریکا یا اسرائیل به تاسیسات 

هسته ای ایران مخالف است و در آن همکاری نخواهد کرد.
به »توافقی  مذاکرات، دستیابی  اعلام کرد که هدف  وزارت خارجه عمان 
عادلانه، پایدار و الزام آور« است؛ توافقی که »اطمینان دهد ایران کاملًا عاری از 
سلاح هسته ای و تحریم ها باشد، در عین حال حق توسعه انرژی هسته ای برای 

اهداف صلح آمیز آن حفظ شود.«

تلاش دموکرات ها و اسرائیل برای اخلال در روند گفتگوها 
اسماعیل بقائی، سخنگوی وزارت امور خارجه  درباره اهداف مذاکرات و رایزنی ها در 
این مذاکرات با آمریکا گفت: اصولا تحریم هایی که علیه ایران اعمال شده جملگی 
ناموجه و غیرقانونی بوده و از این جهت تفاوتی بین تحریم ها قائل نیستیم. ما تجربه 
برجام را هم داریم و بدعهدی هایی که صورت گرفت، طبیعی است که مطالبه اساسی 
ما در هر مذاکره ای برداشتن تحریم ها به نحوی که آثار ملموس و کاملا موثری داشته 
باشد، است. سخنگوی وزارت خارجه در واکنش به اظهارات جان کری علیه ایران گفت: 

این از عجایب تاریخ است که گروهی که خودشان زمانی مدعی و مبتکر یک روند 
مذاکراتی بودند اکنون به مخالفان تبدیل شدند. به نظر می رسد حزب دموکرات طی 
هفته های اخیر دارد همه تلاش های خود را برای ایجاد ذهنیت نادرست در تصمیم گیران 
آمریکایی و روند شروع شده انجام می دهد. نوعی ائتلاف جالب توجه از این که عملا 
جمع اضداد است در بین دموکرات ها و رژیم صهیونیستی دارد شکل می گیرد که مانع 

گفت و گو ها شوند.

چندین ماه است که با انتشار تصاویری از بابک زنجانی در خارج از 
زندان این سوال در سطح جامعه مطرح می شود که آیا بابک زنجانی 
از زندان آزاد شده است تا اینکه روز گذشته با انتشار خبر انعقاد قرارداد 
هلدینگ منتسب به بابک زنجانی با وزارت راه و شهرسازی بار دیگر 

تنور این خبر داغ شد.
به گزارش ایسنا، در آخرین روز از فروردین ماه سال جاری در حاشیه 
برگزاری مراسم سرمایه گذاری بخش خصوصی در صنعت ریلی کشور 
بار دیگر نام هلدینگی بر سر زبان ها افتاد که عده ای آن را منتسب 
به بابک زنجانی می دانند. از جمله مهمانان شاخص این مراسم فرزانه 
رئیس  راه و شهرسازی و محمد رضا رضایی کوچی،  وزیر  صادق، 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی بودند. در این مراسم یک 
قرارداد ۶۱ هزار میلیارد تومانی بین راه آهن جمهوری اسلامی ایران و 
شرکت آوان ریل بسته شد. شرکتی که گفته می شود  زیرمجموعه 

هلدینگ بزرگی با مدیریت بابک زنجانی است.
در حاشیه این مراسم مهدی ابراهیمی، مدیرعامل شرکت قطارهای 
آوان ریل با حضور در جمع خبرنگاران به نوعی اذعان داشت که اخبار 
واصله در خصوص حضور بابک زنجانی در پشت صحنه این هلدینگ 
درست است و در عین حال در پاسخ به سوال خبرنگاری در خصوص 
آخرین وضعیت بدهی های بابک زنجانی به دولت تاکید کرد که » 
مرجع رسمی اعلام این موضوع قوه قضاییه است. رئیس قوه قضاییه 
در اسفند ماه سال گذشته اعلام کردند که ایشان کلیه بدهی های 
خود را پرداخت کردند و حتی مازاد پرداختی دارند که اکنون از دولت 

طلبکار هستند.«
اما مدیرعامل شرکت قطارهای آوان ریل در پاسخ به این پرسش که 
آیا بابک زنجانی در هلدینگ آوان ریل حضور دارد، پاسخ داد که »ما 
آقای بابک زنجانی را در هلدینگ ندیدیم اما قطعا ایشان به عنوان 
پشتیبان هستند. سهامدار نیستند. آقای بابک زنجانی در هلدینگ دات 
وان حضور ندارند ولی از طریق سرمایه هایی که در خارج از ایران 
داشتند آن سرمایه ها در حال انتقال به ایران است و در خدمت مردم 

ایران سرمایه گذاری می شود.«
اما ساعتی پس از داغ شدن خبر بازگشت بابک زنجانی به صحنه 
فعالیت های اقتصادی کشور، بابک زنجانی با انتشار پستی در شبکه 
ایکس به نوعی این خبر را تائید کرد. زنجانی در شبکه ایکس نوشت 
که » ۳۲ فروند هواپیمای مسافری دات وان ایر به زودی در آسمان 
ایران. هزاران کشنده حمل سوخت و کالاهای دات وان سیر در جاده 
های ایران. پنجاه هزار تاکسی برقی دات وان سفر در خیابان های 
تهران،کرج، کیش، قشم و اصفهان با سرویس در شأن ملت ایران. 
۶۲۰ واگن قطار دات وان بر خط ریلی کشور. همگی نقطه هایی در 
نقشه توسعه هوشمند حمل و نقل ایران و شروع به سرمایه گذاری 
موثر برای مردم کشور قسمتی از خدمات ۱۹ شرکت هلدینگ وان 
با برند دات وان خواهد بود. سالی پررونق در سرمایه گذاری تجربه 
خواهیم کرد. صلح و آرامش با قدرت اقتصادی موثر می شود. سالی 
خواهیم داشت که قدرت اقتصادی جایگزین قدرت سیاسی می شود 

و صلح می افزاید.«
چند ماه پیش بود که وکیل بابک زنجانی با انتشار عکسی از وی بر 

سر میز یک جلسه، گمانه زنی ها در خصوص آزادی وی از زندان را 
بر سر زبان ها انداخت. حال بابک زنجانی به نوعی با انتشار این خبر 
بر شایعات چندین ماه گذشته از حضور وی در خارج از زندان و آغاز 
فعالیت های اقتصادی صحه گذاشت و بازگشت پرقدرتی از خود به 

عرصه فعالیت های اقتصادی کشور ترسیم کرد.
اما با داغ شدن تنور این خبر از روز گذشته عده ای حمله به دولت 
چهاردهم را آغاز کرده و مدعی شدند که  دولت چهاردهم با مفسد 
و  راه  وزیر  عنوان  به  صادق  فرزانه  است.  شده  همراه  اقتصادی 
شهرسازی در راس حمله منتقدان قرار گرفت و عده ای به کنایه انعقاد 
قرارداد وزارت راه و شهرسازی با هلدینگ منتسب به بابک زنجانی را 

تبریک گرفتند.
این انتقادات به دولت در شرایطی صورت می گیرد که دولت چهاردهم 
از همان روزهای آغازین کار خود به استفاده از ظرفیت بخش خصوصی 
برای پیشبرد پروژه های کلان کشور تاکید داشت و دست خود را به 

سمت همه سرمایه گذاران دراز کرد.
در  بارها  چهاردهم  دولت  اول  شخص  به عنوان  پزشکیان،  مسعود 
سفرهای استانی خود تاکید کرد که آغوش دولت به روی سرمایه گذاران 
و تولید کنندگان باز است و دولت چهاردهم به همراهی مجلس باید 
موانع را برای ورود سرمایه گذار داخلی و خارجی به عرصه اقتصادی 

کشور بردارد.
خالی از لطف نیست که در آماج حملات منتقدان علیه دولت چهاردهم 

نگاهی به هلدینگ وان و سوابق بابک زنجانی داشته باشیم.
فعالیت هلدینگ وان چیست؟

بدون شک هر کسی که تاکنون گذرش به میدان ونک تهران افتاده 

باشد، نمایی از برج وان را دیده است. برجی که متعلق به گروه بین 
المللی توسعه مالی و اقتصادی آوان است. در معرفی گروه بین المللی 
وان در سایت این هلدینگ آمده است که »آغاز از نقطه، با افق هایی 
فراتر از مرزها. گروه ارزش آفرینی وان، برآمده از سال ها تجربه عملیاتی 
و اندیشه ورزی در عرصه های مالی، تجاری و فناورانه است. این گروه، 
با نگاه ملی و پشتوانه ای عمل گرایانه در عرصه بین الملل، بنای خود را 
بر توسعه زیربناهایی گذاشته که مسیر رفاه عمومی، نوآوری و مشارکت 
پایدار را هموار می سازند. ما در وان، مرزها را محدود نمی بینیم؛ بلکه 
آن ها را فرصت هایی برای پیوند، شبکه سازی و خلق ارزش می دانیم. 
از زمین تا آسمان، از جاده تا داده، از سرمایه تا رسانه - ما در پی آنیم 
که زیرساخت های زندگی فناورانه را فراهم آوریم؛ زیستی که در آن 

آسایش، دستاوردی عمومی باشد، نه امتیازی انحصاری.«
آنطور که در وبسایت این هلدینگ آمده است فعالیت های گسترده 
ای دارد. از فعالیت در حوزه بانک، شرکت های هواپیمایی و ریلی تا 
صرافی و فعالیت در حوزه ارز دیجیتال. با مروری بر اسامی مدیران 
این هلدینگ در ظاهر نامی از بابک زنجانی دیده نمی شود. اما چند 
ماهی است نام بابک زنجانی در کنار فعالیت های این هلدینگ به 

گوش می رسد.
بابک زنجانی کیست؟

بابک زنجانی متولد ۲۱ اسفند ماه سال ۱۳۵۲ است. همان طور که 
ثروت توانست بابک زنجانی را به شهرت برساند در سال ۱۳۹۲ بود 
که پرونده فساد اقتصادی نام بابک زنجانی را بر سر زبان ها انداخت. 
بابک زنجانی با اتهام  اخلال در نظام اقتصادی کشور و کلاهبرداری از 
شرکت ملی نفت محاکمه و زندانی شد. زنجانی متهم بود که حدود  ۲ 

میلیارد و ۷۰۰ میلیون دلار به وزارت نفت بدهکار است.
پولی که گفته می شد در دوره ریاست جمهوری محمود احمدی نژاد با 
دور زدن تحریم های نفتی به دست آورده است. بابک زنجانی با اتهام 
اعدام مواجه شد اما در نهایت اعلام شد که با همکاری زنجانی برای 
انتقال اموالش از خارج کشور به داخل برای پرداخت بدهی هایش؛ 

حکم اعدام وی به ۲۰ سال زندان تعدیل شده است.
پس از گذشت حدود ۱۱ سال از زندانی شدن بابک زنجانی، سال 
گذشته غلامحسین محسنی اژه ای، در جایگاه ریاست قوه قضاییه 
اعلام کرد که »اموال بازگشته از بابک زنجانی بر اساس کارشناسی 

اولیه تمام بدهی و خسارت او را پوشش می دهد.«
پرونده فساد اقتصادی بابک زنجانی از پر سرو صدا ترین پرونده های 
فساد اقتصادی در کشور به شمار می رفت. از ابتدای این پرونده فساد پر 
سر و صدا؛ روسای قوه قضاییه قول اهتمام جدی برای بازگشت سرمایه 
ملت به کشور را دادند. به نظر می رسد با اهتمام قوه قضاییه بدهی های 
بابک زنجانی به دولت پرداخت شده است. حال وی با گذراندن بخشی 
از دوران محکومیت خود در زندان و پرداخت بدهی هایش قصد دارد با 

سرمایه های بازگردانده خود وارد عرصه اقتصادی کشور شود.
هنوز قوه قضاییه در خصوص آزادی بابک زنجانی از زندان و آخرین 
وضعیت پرونده فساد این فعال اقتصادی اظهار نظر رسمی نداشته 
است. نکته حائز اهمیت این است که باید منتظر اظهار نظر رسمی قوه 

قضاییه در خصوص پرونده بابک زنجانی ماند.

»واتیکان« خبر درگذشت »پاپ فرانسیس« را لحظاتی پیش اعلام 
کرد. بر این اساس جانشین او از طریق فرآیندی که قرن ها قدمت  
دارد انتخاب خواهد شد. در این فرآیند، کاردینال هایی از سراسر جهان 
در زیر سقف های نقاشی شده ی کلیسای سیستین در قلب واتیکان 

گرد هم می آیند.
به گزارش ایسنا، واتیکان در یک بیانیه ی ویدئویی درگذشت »پاپ 
فرانسیس«، نخستین رهبر اهل آمریکای لاتین کلیسای کاتولیک 
دوره ای  بر  پایانی  فرانسیس«  »پاپ  درگذشت  کرد.  اعلام  را  روم 
با اختلاف و تنش همراه بود، چراکه او تلاش  اغلب پرآشوب که 

می کرد این نهاد سنت گرا را اصلاح کند.
»پاپ فرانسیس« درحالی در سن 88سالگی درگذشت که به  تازگی 

از یک دوره سخت ابتلا به ذات الریه دوطرفه بهبود یافته بود.
اعلام  واتیکان  تلویزیونی  شبکه  طریق  از  فارل  کوین  کاردینال 
کرد:»برادران و خواهران عزیز، با اندوهی عمیق باید درگذشت پدر 

مقدس مان، »فرانسیس«، را اعلام کنم«.
 پاپ فرانسیس که بود؟

یاد  به  پاپ ها  سایر  از  متفاوت  پاپی  عنوان  به  فرانسیس«  »پاپ 
خواهد ماند. او نخستین پاپ از آمریکای لاتین بود و به عنوان یک 

اصلاح طلب جنجالی شناخته می شد.
پیام او این بود: »من یکی از شما هستم«، که تواضع دوران پاپی او 

را به خوبی نشان می دهد.
»خورخه ماریو برگولیو«)Jorge Mario Bergoglio( پسر 
مهاجران ایتالیایی در آرژانتین بود. او ابتدا به عنوان مهندس شیمی 

آموزش دید و سپس به تحصیل در رشته الهیات پرداخت.
او برای نخستین بار در سال ۱۹۶۹ به عنوان کشیش منصوب شد و 
۳۰ سال بعد به عنوان کشیش اعظم »بوئنوس آیرس« منصوب شد.

او به عنوان پاپ، از مذاکرات صلح در کلمبیا و جمهوری آفریقای 
مرکزی حمایت کرد، نقشی در بهبود روابط بین کوبا و ایالات متحده 

ایفا کرد و در مکان های مهم خاورمیانه برای صلح دعا کرد.
»پاپ فرانسیس« در مورد رئیس جمهور ایالات متحده، دونالد ترامپ، 
گفت: »فردی که فقط به فکر ساختن دیوارها دوباره و دوباره باشد و 

نه ساختن پل ها، مسیحی نیست.«
»پاپ فرانسیس« خود را به عنوان حامی کسانی می دید که صدایی 
ندارند. او در زمان بحران مهاجرت و زمانی که نژادپرستی در اروپا به 
اوج خود رسید، از اردوگاه های پناهندگان بازدید کرد. او از مهاجران را 
در واتیکان پذیرایی کرد و برای هزاران نفری که در دریای مدیترانه 

جان باختند، دعا کرد.
دلیل عدم واکنش در  به  او  نبود.  بدون جنجال  او  پاپی  اما دوران 
آرژانتین در دهه ۱۹۷۰ و همچنین نحوه  برابر دیکتاتوری نظامی 
برخوردش با رسوایی های سوءاستفاده جنسی در کلیسای کاتولیک 
مورد انتقاد قرار گرفت. اما »دویچه وله« نوشت، »پاپ فرانسیس« 
به عنوان مردی از مردم به یاد خواهد ماند.خصلت متواضع او نه تنها 
در میان پیروان کلیسا، بلکه در سراسر جهان محبوبیتی بی نظیر به 

او بخشید.
چگونه کاردینال ها پاپ بعدی را انتخاب خواهند کرد؟

پاپ فرانسیس در تاریخ ۱۳ مارس ۲۰۱۳ پس از کسب بیشترین 
به   کاتولیک،  کلیسای  پرقدرت  کاردینال های  کالج  میان  در  رأی 

عنوان پاپ انتخاب شد.
در  بانفوذ  کاردینال های  از  گروهی  فرانسیس«  »پاپ  درگذشت  با 
واتیکان گرد هم خواهند آمد تا فرآیند انتخاب پاپ بعدی را آغاز 

کنند.
می شود؛  آغاز  کاردینال ها  فراخوانی  با  جدید  پاپ  انتخاب  فرآیند 
اگرچه  هستند.  کاتولیک  کلیسای  مقامات  عالی ترین  کاردینال ها 
بیش از ۲۰۰ کاردینال از ۶۹ کشور جهان وجود دارد، فقط ۱۲۰ نفر 
از آن ها مجاز به انتخاب پاپ بعدی هستند، که خود از میان همین 

جمع انتخاب خواهد شد.
دلیل کنار گذاشتن اقلیتی از کاردینال ها، قانونی است که نخستین بار 
در سال ۱۹۷۵ تصویب شد و بر اساس آن، کاردینال هایی که بالای 

8۰ سال دارند حق رأی دادن ندارند.
»کُنکلاو  را  پاپ  انتخاب  برای  کاردینال ها  گردهمایی 
فیلم  در  اخیراً  که  می نامند،   )Papal Conclave(»پاپی
پرفروش Conclave با بازی ریف فاینز و ایزابل روسلینی به 

تصویر کشیده شده است.
کاردینال ها از آمریکای لاتین، آمریکای شمالی، آفریقا، آسیا، اروپا 
و اقیانوسیه برای رأی گیری گرد هم می آیند. آن ها در غیاب پاپ، 

عهده دارند، رهبری موقت کلیسای کاتولیک را بر 
در حالی که پیروان ایمان در سراسر 
جدید  پاپ  اعلام  منتظر  جهان 

هستند.
کاردینال های  تمام  دوره،  این  در 
اقامت  واتیکان  در  شرکت کننده 
دارند و ارتباط آن ها با دنیای خارج 

کاملًا قطع می شود.
در محرمانگی کامل، کاردینال ها رأی 

از  یکی  که  زمانی  تا  می دهند 
نامزدها اکثریت آرا را کسب 

کند و این نقش را بپذیرد.
ممکن  حال،  این  با 

است فرآیند رأی گیری 
یا  هفته ها  روزها، 

طول  ماه ها  حتی 
که  چرا  بکشد، 
که  کاردینالی 

رأی  بیشترین 
دست  به  را 
د  ر و می آ

می تواند از پذیرش پاپی انصراف دهد.
کُنکلاو سنتی چند صد ساله است که ترکیبی از آیین های مذهبی، 

نمایشی و رازداری کامل است.
تمام کاردینال هایی که زیر 8۰ سال سن دارند، واجد شرایط رأی 
 cum از لاتین   conclave واژه ی  کُنکلاو هستند.  در  دادن 
clave به معنی »با کلید« گرفته شده است، چرا که کاردینال ها 
تا زمان رسیدن به تصمیم نهایی، پشت درهای قفل شده نگه  داشته 

می شوند.
پیش از شروع، کلیسا از نظر وجود دستگاه های شنود و ضبط بررسی 

شده و کاردینال ها از استفاده از لپ تاپ یا موبایل منع می شوند.
در کُنکلاو ۲۰۱۳ )پس از استعفای تاریخی پاپ بندیکت شانزدهم(، 
و  واتیکان  پلیس  سوئیسی،  گارد  اعضای  کاردینال ها،  بر  علاوه 
پزشکان و پرستارانی که به کاردینال های سالمند کمک می کردند 

نیز سوگند رازداری یاد کردند.
جمله ی»Extra omnes«)همه  واتیکان  تشریفات  مسئول 
بیرون( را اعلام می کند و از کارکنان می خواهد کلیسا را ترک کنند 

تا فقط کاردینال های رأی دهنده باقی بمانند.
کاردینال ها  روی صندلی هایی از چوب گیلاس، پشت ۱۲ میز چوبی 

با پوشش ساتن و پارچه می نشینند.
یک میز سیزدهم در مقابل محراب قرار دارد که روی آن یک جام 
نقره ای گذاشته می شود تا کاردینال ها برگه های رأی  مخفی خود را 

در آن بیندازند.
لاتین  عبارت  با  که  برگه ای  بر  را  انتخابی اش  نام  کاردینال،  هر 
اعظم  پاپ  »Eligo in summum pontificem«)من 

را انتخاب می کنم( آغاز می شود، می نویسد.
در روز اول کُنکلاو تنها یک دور رأی گیری انجام می شود.

در روزهای بعد، چهار بار در روز رأی گیری می شود – دو بار صبح 
و دو بار بعدازظهر – و پس از هر دو دور رأی گیری، 
برگه ها سوزانده می شود، تا زمانی که یک 

نفر به اکثریت دو سوم آرا برسد.
در داخل کلیسای سیستین، دو اجاق 
لوله  یک  با  که  شده اند  نصب  فلزی 
متصل  سقف  دودکش  به  فلزی 

می شوند.
برای  اجاق ها  از  یکی 
رأی  برگه های  سوزاندن 
استفاده می شود، و دیگری 
رنگی:  دود  تولید  برای 
این  معنای  به  سیاه  دود 
توافق  به  هنوز  که  است 
سفید  دود  نرسیده اند. 
 H a b e m u s « یعنی
Papam«— »ما پاپ داریم.«

از ب.ز به ناجی سرمایه گذاری

وداع با »پاپ متفاوت«؛ واتیکان در انتظار انتخاب جدید
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خاله شادونه به »زنگ تفریح« رفت
برنامه »زنگ تفریح« رادیو سلامت با ملیکا زارعی )خاله شادونه( شخصیت نمایشی عروسکی سیبک روی آنتن می رود.

 ـدوم  به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی رادیو سلامت، برنامه »زنگ تفریح« رادیو سلامت سه شنبه 
 ـوزیر آموزش و پرورش و با اجرای   ـوزیر بهداشت و درمان و علیرضا کاظمی  اردیبهشت، با حضور محمدرضا ظفرقندی 

ملیکا زارعی خاله شادونه از دبستان دخترانه ۹ دی، شهر قدس اجرا می شود.    
برنامه »زنگ تفریح« با همکاری رادیو سلامت و وزارت آموزش و پرورش مختص گروه سنی کودک و خردسال ویژه 
دبستانی ها، پیش دبستانی ها تا مقطع ششم تهیه و پخش می شود.ملیکا زارعی )خاله شادونه( به همراه شخصیت نمایشی 

عروسکی سیبک با اجرای بخش های شاد، برنامه »زنگ تفریح« را پخش می کند. این برنامه کاری از گروه فضای مجازی رادیو سلامت است که 
با تم موزیکال و نمایشی به زبان ساده و کودکانه، سبک زندگی سالم را به کودکان آموزش می دهد و تلاش می کند با بیانی شیرین و نمایشی و با 
محوریت امور تربیتی و آموزشی؛ مفاهیم بهداشتی و سلامت، سبک زندگی سالم، تغذیه صحیح و اصولی، تحرک و...  را به کودکان آموزش دهد.برنامه 
»زنگ تفریح« بیش از ۳۰ هزار عضو فعال دانش آموزی از سراسر کشور در کانال شاد دارد که با عنوان سفیران سلامت در جهت اشاعه تندرستی، 
 ـمجری بازیگر،   ـتهیه کننده، فرشته قربانی  نشاط و پویایی فعالیت می کنند و مروجین سلامت در مدرسه و جامعه محسوب می شوند.نازیلا نظمی 

 ـصداپیشه عروسک سیبک و ... از جمله عواملی هستند که با این برنامه همکاری می کنند. مریم باقری 
 سه شنبه  2 اردیبهشت  1404
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فرهنگ و هنرادبیات و کتاب

که  فجر  رایانه ای  بازی های  جشنواره  دهمین 
 ۵ تقریبا  شد،  برگزار   ۱۴۰۳ سال  بهمن ماه  در 
برداشته  هزینه  تومان  میلیون   ۵۰۰ و  میلیارد 
هزینه کردهای  ریزِ  از  کاملی  گزارش  که  است 
قرار  ارشاد  وزارت  شفاف سازی  سامانه  بر  آن 

است. گرفته 
جشنواره  احیای   ۱۴۰۲ سال  ایسنا،  گزارش  به 
ملی  بنیاد  کار  دستور  در  رایانه ای  بازی های 
اساس  این  بر  و  گرفت  قرار  رایانه ای  بازی های 
سال   8 از  پس  نیز  جشنواره  این  تا  شد  مقرر 
فجر  فرهنگی - هنری  خانواده جشنواره های  به 
فجر  دهه  به  نزدیک  زمانی  بازه  در  و  بپیوندد 
از  جشنواره  این  اساس  همین  بر  شود.  برگزار 
فجری ها  بزرگ  خانواده  به  خود  دوره  نهمین 
مختلفی  نشیب های  و  فراز  از  پس  و  پیوست 
 ۴ شدن  تعطیل  و  مدیریتی  تغییرات  مانند 
بهمن  در  سرانجام  کرونا،  دلیل  به  آن  دوره ای 
خود  برگزاری  دوره  دهمین  به   ۱۴۰۳ سال  ماه 

رسید. 
فجر  رایانه ای  بازی های  ملی  جشنواره  دهمین 
ماه سال گذشته و  بهمن   ۱۶ از روز  را  کار خود 
در  غزال  پرش  سکوی  سرمایه گذاری  رویداد  با 
محل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
واقع در خیابان حجاب آغاز کرد و در روز نخست 
تخصصیِ  نشست های  و  کارگاه ها  برگزاری  با 

بازی سازی به کار خود ادامه داد.
جشنواره  نمایشگاهی  بخش  نیز  ماه  بهمن   ۱۷  
آغاز  گذشته  ادوار  به  نسبت  محدود  فضایی  در 
پایان روز دوم اسامی برگزیدگان  به کار کرد. در 
و  شد  اهدا  جشنواره  زرین  غزال های  و  اعلام 
در  فجر  رایانه ای  بازی های  جشنواره  نهایت  در 
سومین روز پس از برگزاری پنل ها و کارگاه های 

از پیش تعیین شده به کار خود پایان داد.
و  شرکت کنندکان  گواه  به  اما  دهم  جشنواره 
حتی  و  مسئولین  برخی  قدیمی،  بازی سازان 
اهالی رسانه یکی از کم رمق ترین دوره های خود 
می توان  چند  هر  که  روندی  گذاشت؛  سر  پشت 
جشنواره  متوالی  برگزاری  عدم  در  را  آن  ریشه 
بود  داده  رخ  آن  برگزاری  در  که  وقفه هایی  و 
موعد  شدن  هم زمان  نظیر  اتفاقاتی  اما  جست، 
عدم  حتی  و  فجر  سینمایی  با جشنواره  برگزاری 
به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  توجه شخص 
به  پیام  یک  ارسال  به  کردن  اکتفا  تنها  و  آن 
کم رمق  شرایط  این  بر  نیز  جشنواره  اختتامیه 

نبود. بی تاثیر 
نیم  و  ماه  دو  تقریبا  گذشت  از  پس  و  اکنون 
و  فرهنگ  وزارت  جشنواره،  این  اختتامیه  از 
شفاف سازی  بر  تاکید  راستای  در  اسلامی  ارشاد 
گزارش  هنری  و  فرهنگی  مختلف  رویدادهای 
دوره  در دهمین  هزینه های خرج شده  از  کاملی 
منتشر  فجر  رایانه ای  بازی های  جشنواره  از 
قابل  اینجا  از  آن  دقیق  جزئیات  که  است  کرده 

است. دسترس 
بازی های  جشنواره  دهمین  هزینه های  فهرست 
نشان  است  بند   ۱۳ شامل  که  فجر  رایانه ای 
می دهد که در مجموع ۵ میلیارد و ۴۷۵ میلیون 
از  دوره  این  برای  تومان   ۴۱۹ و  هزار   ۷۵۱ و 
خبرنگار  مشاهدات  اساس  بر  البته  که  جشنواره 
ایسنا، ریخت و پاش آنچنانی هم نداشت هزینه 

شده است. 
میان وعده،  پذیرایی  بخش های  فهرست  این 
ناهار و شام، اجاره سالن محل برگزاری، اسکان 
الزحمه  و حق  دعوت  پشتیبانی سایت،  مدعوین، 
B۲B، طراحی و ساخت  اساتید بین المللی بخش 
اینترنت  اساتید،  و  داوران  الزحمه  حق  تندیس، 
را  و...  اجرایی  عوامل  باند،  پهنای  و  مودم  و 

دربرمی گیرد.
بر اساس این گزارش هزینه پذیرایی میان وعده، 
ناهار و شام برای سه وعده برای ۱۱۰۰ نفر مبلغ 
بوده  تومان   ۶۰۵ و  هزار   ۱۶۰ و  میلیون   ۳۰۲
 ۵۳۰ مبلغ  نفر  هر  ازای  به  هزینه  این  که  است 

هزار و 8۳۰ تومان اعلام شده است.
مبلغ  بین المللی  استاد   ۵ حق الزحمه  همچنین 
نفر  ۴۰۰ هزارتومان و هزینه هر  ۱۷۶ میلیون و 

۳۵ میلیون و ۲8۰ هزار تومان بوده است. 
 ۲۵۰ مبلغ  نیز  استاد  و  داور  نفر   ۱۵ حق الزحمه 
میلیون تومان و هزینه هر نفر حدود ۱۶ میلیون 

و ۶۶۶ هزارتومان برآورد شده است.
 ۱۴۷ مبلغ  به  روز  شش  مدت  به  سالن  اجاره 
از  نفر   ۳۰ اسکان  تومان،  هزار   ۱۲۵ و  میلیون 
و  میلیون   ۹۴ مبلغ  روز  سه  مدت  به  مدعوین 
اجرایی  ۷۰نفر عوامل  تومان و هزینه  ۲۰۰ هزار 
 ۷۵8 مبلغ  روز  به مدت شش  برگزاری جشنواره 

میلیون و ۲۰۰ هزار تومان بوده است. 

ضیاء موحد با بیان اینکه چیز ماندگاری 
هم  او  خود  که  هست  سعدی  آثار  در 
به کار  بوده است، می گوید: طرز  متوجه 
باعث  زبان  زیبایی های  و  زبان  بردن 
می رویم  سعدی  سراغ  امروزه  که  شده 

وگرنه سراغ شاعران دیگر می رفتیم.
درباره   که  است  تک نگاری هایی  از  یکی  موحد،  ضیاء  »سعدی«  کتاب 
آمده  آن  معرفی  در  و  شده  نوشته  ایرانی  مطرح  شاعر  این  آثار  و  زندگی 
آثارش است که  برای مطالعه در باب سعدی و  آغاز خوبی  اثر  این  است: 
مولف با زبانی روشن، روان و با تکیه بر آثار سعدی از جنبه های گوناگون 

هنر و زندگی سعدی سخن می گوید.
چرا  اینکه  درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  منطق دان  و  شاعر  موحد،  ضیاء   
سراغ سعدی رفته تا کتابی درباره این شاعر بنویسد، بیان کرد: داستانش 
بودم، برمی گردد؛  اول دبیرستان  به سال ها قبل و زمانی که در سال های 
که  افتاد  اتفاقی  چه   نمی دانم  بودم.  رفته  اصفهان  شهرداری  کتابخانه  به 
خواستم دیوان سعدی را به من بدهند؛ شاید جایی دیده بودم یا بر حسب 
به  مقدمه  در  زمانی که  و  را گرفتم  کتاب  بودم.  رفته  کنجکاوی سراغش 
»سنگ سراچه دل به الماس آب دیده می سفتم« رسیدم از این تصویرها 
زیادی می بردم.  لذت  داشتم  و  آمد  و مضاف و مضاف الیه ها خیلی خوشم 
همه  این  چرا  که  درآمد  مخالفت  در  از  بود  نشسته  من  پشت  که  کسی 
تعریف می کنی؟ چرا از فلان شاعر و فلان نویسنده چیزی نمی گویی؟ من 
هم جواب او را می دادم. رئیس کتابخانه از افراد معروف اصفهان، حبیب الله 
و  داشت  هم  حنابسته ای  ریش  همیشه  که  اصفهانی  حبیب آبادی  مکرم 
بعدا فهمیدم از فضلای اصفهان است، آمد و از اینکه ما دو دانش آموز بر 
سر شاعران ایران بخصوص برگزیدن سعدی صحبت می کنیم، لذت برد، 
هرچند گفت خب شما الآن سر وصدا نکنید، بقیه دارند کتاب می خوانند. 
دیگر  دانش آموز  با  زدن  حرف  و  سعدی  دیوان  با  من  برخورد  اولین  این 

درباره این شاعر بود.
 او با بیان اینکه بحث درباره سعدی بعدها نیز تکرار شد، گفت: البته این بار 
بحث در میان دو دانش آموز نبود، بلکه میان آدم هایی بود که سن و سالی 
داشتند و من هم دبیرستان را تمام کرده بودم و به دانشگاه می رفتم؛ در 
جایی دوستان جمع بودند و دیدم دو نفر دارند با هم صحبت می کنند. یکی 
از سعدی دفاع می کرد و آن دیگری از حافظ. بحث آن ها را گوش می دادم 
سعدی  از  من  که  را  مقداری  آن  حتی  و  دارد  بیخ  خیلی  قضیه  دیدم  و 
خوانده ام، آن ها نخوانده اند که بتوانند تجویدی کنند. خلاصه با خودم گفت 
خوب است کتابی بنویسم و نظر خودم را در این موارد بگویم.  با گذشت 
سال ها تجربه ای کسب کرده بودم و آشنایی بیشتری با سعدی پیدا کرده 
بودم و این شد که کتاب را نوشتم؛ ولی کسانی که آنجا بودند و مخالفت 
می کردند، دیگر سنشان گذشته بود که بخواهند به این چیزها توجه کنند. 
در  کتاب دعوای بین سعدی و حافظ نبود، اصولًا آن ها با ادبیات پندآموز 

مشکل داشتند و خودشان هم نمی دانستند چه دارند می گویند.
از  بسیاری  مبنای  سعدی  پندآموز  ادبیات  کرد:  خاطرنشان  شاعر  این   
»گلستان«  ولی  شده  فراموش  هم  اسمشان  امروزه  که  اندرزنامه هاست 
همچنان  و   هست  همچنان  سعدی  »بوستان«  هست،  همچنان  سعدی 
هم خواهد بود. اما چرا »گلستان« و »بوستان« ماندگار هستند؟ در کتاب 

»سعدی« توضیح داده ام و امیدوارم همان مقدار بتواند کمک کند.
با گذشت چند سده تازگی خود را حفظ کرده  آیا سعدی  اینکه  او درباره   
است، توضیح داد: بله. اگر حفظ نکرده بود، کسی سراغش نمی رفت. چرا 
آن اندرزنامه ها و پندنامه ها که تعدادشان هم خیلی زیاد است و مفصل تر 

هم هستند مثلا »قابوس نامه« مطرح نیستند؟ 
پس چیز ماندگاری در آثار سعدی هست که خود او هم متوجه بوده که در 
دیپاچه »گلستان« آورده است: »کتاب گلستان توانم تصنیف کردن که باد 
خزان را بر ورق او دست تطاول نباشد و گردش زمان عَیش ربیعش را به 

طَیش خریف مبدل نکند.« 
گفت:  می کند،  زمزمه  همیشه  را  سعدی  از  بیت  کدام  اینکه  درباره  موحد 
سعدی بیت های بسیاری دارد، در مدتی که همه جا تعطیل بود و به اینترنت 
مختلف  مناسبت های  به  را  سعدی  شعر  چقدر  می دیدم  می بردیم،  پناه 
درباره  است.  معروف  درباره حافظ  این موضوع  در صورتی که  می خوانند، 
سعدی، معروفیت چه در غزلیات و چه آثار دیگر کم است در حالی که آثار 
با سعدی  از عدم آشنایی شان  ناشی  این موضوع  زیاد است.  سعدی خیلی 
است. »گلستان«  ۱۰۰ صفحه است که ۴۰ صفحه اش ضرب المثل شده 

است؛ به قول سعدی »ذکر جمیل سعدی که در افواه عوام افتاده است«.
 او تأکید کرد: لباس هنری و ظرافت های زبان فارسی و تسلطی که در به 
کار بردن ظرافت های زبان فارسی داشته، »گلستان« را »گلستان« کرده 

و »بوستان« را »بوستان«.
 ضیاء موحد درباره اینکه آیا زبانی که سعدی به کار برده باعث شده فراتر 
از مرزهای ایران برود و شاعر شناخته شده ای در جهان باشد، گفت:  بله. 
جواد حدیدی در کتاب »از سعدی تا آراگون« که تز دکتری اش بوده، درباره 
از شعر »گلی  خوش بوی  در  ادبیات غرب ذکر می کند؛  بر  تأثیرات سعدی 
حمام  روزی/ رسید از دست  محبوبی  به  دستم« تا »اگر باران به کوهستان 

نبارد/به سالی دجله گردد خشک رودی« و... . 
 این شاعر  با بیان اینکه طرز به کار بردن زبان و زیبایی های زبان باعث 
شده که امروزه سراغ سعدی می رویم وگرنه سراغ شاعران دیگر می رفتیم، 
گفت: پند و اندرزها زیر سلطه زیبایی نثر و قدرت بیان سعدی محو می شود.  
کم  او  شعر  اهمیت  از  اما  گذشته  زمانش  سعدی  اندرزهای  بعضی  حتماً 

نکرده است.  

دهمین جشنواره بازی های 
رایانه ای فجر چقدر خرج 

برداشته است؟

چرا ضیاء موحد سراغ »سعدی« رفت؟
با اعلام رسمی پروژه جدید کریستوفر نولان با عنوان »ادیسه«، موجی از 
هیجان و گمانه زنی در میان علاقه مندان سینما و ادبیات کلاسیک به راه 

افتاده است.
فناوری  و  در سراسر جهان  فیلم برداری  بازیگران سرشناس،  با حضور 
پیشرفته، »ادیسه« نولان در مسیر تبدیل شدن به یکی از بزرگ ترین 

پروژه های سینمایی سال های اخیر قرار گرفته است.
فیلم  خیره کننده  موفقیت  از  پس  ورایتی،  از  نقل  به  فرارو  گزارش  به 
»اوپنهایمر« و دریافت اسکار بهترین کارگردانی، نگاه ها به پروژه جدید 
کریستوفر نولان معطوف شده است. اکنون با اعلام پی درپی بازیگران 
جدید، هیجان و گمانه زنی ها درباره فیلم جدید این کارگردان، اقتباسی تازه 
از حماسه کهن هومر، افزایش یافته است. ادیسه، یکی از آثار ادبی برجسته 
تاریخ، داستان بازگشت ده ساله اودیسئوس، پادشاه ایتاکا، را از جنگ تروآ 
روایت می کند؛ سفری پرماجرا که با مرگ هم سفرانش، درگیری با خدایان 
و برخورد با شخصیت هایی، چون پنه لوپه، تلماخوس، آتنا، سیرسه، پوزئیدون 
و زئوس همراه است.این حماسه که به حدود سال های ۶۵۰ تا ۷۵۰ پیش 
از میلاد بازمی گردد، در ۲۴ بخش نگاشته شده و نسخه چاپی آن نخستین 
بار در سال ۱۴88 منتشر شد. ادیسه از زمان خلق تاکنون بارها اقتباس 
و بازآفرینی شده است؛ از فیلم صامت جوزپه دِ لیگوئورو در سال ۱۹۱۱ 
گرفته تا نسخه کلاسیک »یولیسیس« با بازی کرک داگلاس در ۱۹۵۴ 
و کمدی »ای برادر، کجایی؟« ساخته برادران کوئن در سال ۲۰۰۰. حالا 
نوبت به کریستوفر نولان رسیده تا نسخه ای نوین و مدرن از این حماسه 
را روی پرده بیاورد. کمپانی یونیورسال اخیراً نخستین تصویر رسمی از فیلم 
را در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر سابق( به اشتراک گذاشت. در این 
تصویر، مت دیمون در نقش اودیسئوس دیده می شود. این پست با جمله ای 
ساده ولی گویا همراه بود: »مت دیمون در نقش اودیسئوس. فیلمی از 
کریستوفر نولان. #فیلم_ادیسه. اکران: ۱۷ ژوئیه ۲۰۲۶«. هرچند نقش 
مت دیمون مشخص شده، اما یونیورسال هنوز درباره سایر اعضای این 

پروژه و نقش هایشان جزئیاتی منتشر نکرده است.
بازیگران جدید چه کسانی هستند؟

در میان تازه واردها به این پروژه می توان به الیوت پیج )بازیگر تلقین(، 
هیمش پاتل )تنت(، بیل اروین )میان ستاره ای( و سامانتا مورتون )گزارش 
اقلیت( اشاره کرد. پیش تر نیز حضور میا گاث، جان لگویزامو، رافی گاورون 
و شیلو فرناندز تأیید شده بود. میا گاث با بازی در فیلم های ترسناک نظیر 
»ماکسین«، »مروارید«، »سوسپیریا« و »استخر بی نهایت« شناخته شده 

است. لگویزامو نیز در دهه های گذشته با نقش آفرینی در آثار متنوعی از 
جمله »رمئو + ژولیت«، »جان ویک«، »انکانتو« و سریال های »وقتی ما را 
می بینند« و »وایکو« مورد تحسین قرار گرفته است. رافی گاورون پیش تر 
در فیلم تحسین شده »ستاره ای متولد شده است« در کنار لیدی گاگا و بردلی 
کوپر ظاهر شده بود. شیلو فرناندز نیز با بازی در »مردگان شریر«، »یوفوریا« 

و »ایالات متحده تارا« شناخته می شود.
چه کسانی دیگر در فیلم حضور دارند و آیا پیش تر با نولان 

همکاری داشته اند؟
در کنار بازیگران جدید، ترکیبی چشمگیر از ستارگان هالیوودی نیز به 
پروژه پیوسته اند. از جمله: رابرت پتینسون، تام هالند، آن هاتاوی، زندایا، 
لوپیتا نیونگو، شارلیز ترون، بنی سفدی و جان برنتال. برخی از این بازیگران 
سابقه همکاری با نولان را دارند. مت دیمون به تازگی در »اوپنهایمر« ظاهر 
شد و پیش تر در »میان ستاره ای« نیز نقش کوتاهی ایفا کرده بود. پتینسون 
تاریکی  و »شوالیه  »میان ستاره ای«  در  هاتاوی  کرد،  بازی  »تنت«  در 
برمی خیزد« حضور داشت و بیل اروین صداپیشه ربات در »میان ستاره ای« 
بود. اما برای بازیگرانی مانند هالند، زندایا، نیونگو و ترون، این نخستین 
همکاری با نولان محسوب می شود. هالند و زندایا، برای نخستین بار پس از 

فیلم های مرد عنکبوتی مارول، بار دیگر هم بازی می شوند.
آیا از فیلم ویدیویی منتشر شده؟

تا این لحظه، تیزر یا تریلری از »ادیسه« منتشر نشده، اما مدیر پخش 
یونیورسال، جیم اور، در مراسم سینماکام اعلام کرد که این فیلم »یک 
شاهکار بصری است که احتمالًا هومر هم به آن افتخار می کرد.« او اثر 
نولان را »پیش برنده«، »مدرن« و با »پیچشی خارق العاده« توصیف کرد. 

جان لگویزامو نیز در گفت وگویی در برنامه »مورنینگ جو« از فضای تولید 
فیلم گفته و بیان کرده که نولان علی رغم بودجه بالا، پروژه را به سبک یک 
فیلم مستقل اداره می کند: »او کار را با نظر خودش پیش می برد، نه بر اساس 

خواسته های استودیو.«
فیلم چگونه و در کجا فیلم برداری می شود؟

مطابق اعلام یونیورسال، »ادیسه« با استفاده از فناوری جدید دوربین های 
آی مکس و در لوکیشن هایی واقعی در سراسر جهان فیلم برداری خواهد شد. 
نولان که علاقه زیادی به جلوه های عملی دارد، پیش تر در »اوپنهایمر«، 
»دانکرک«، »تنت« و »میان ستاره ای« نیز از دوربین های آی مکس استفاده 
کرده بود. به گزارش اختصاصی مجله ورایتی، بخشی از فیلم در جزیره 
فاویگنیا در سیسیل فیلم برداری می شود؛ جزیره ای که به عنوان یکی از 
مکان های احتمالی فرود اودیسئوس در داستان هومر شناخته می شود. سایر 
مکان های اعلام شده برای فیلم برداری شامل بریتانیا، مراکش، اسکاتلند و 

ایرلند هستند که از این پروژه یک تولید جهانی می سازند.
چه کسانی در پشت صحنه حضور دارند؟

کریستوفر نولان نویسندگی و تهیه کنندگی فیلم را نیز برعهده دارد و بار 
دیگر با همسر و شریک همیشگی اش، اما توماس، همکاری می کند؛ کسی 
که برای »اوپنهایمر« جایزه اسکار بهترین فیلم را به همراه نولان دریافت 
کرد. در بخش فیلم برداری سیسیل، شرکت ایتالیایی وایلدساید وابسته به 

فریمانتل، پشتیبانی تولید را انجام می دهد.
نولان تا چه حد به روایت اصلی وفادار خواهد ماند؟

متن  به  نولان  وفاداری  میزان  درباره  دقیقی  اطلاعات  لحظه،  این  تا 
اصلی هومر منتشر نشده است، اما در بیانیه یونیورسال از فیلم به عنوان 
»یک حماسه اکشن اسطوره ای با فیلم برداری جهانی« یاد شده که شاید 

نشانه هایی از برداشت آزاد نولان از داستان باشد.
تاریخ اکران فیلم چه زمانی است؟

طبق برنامه ریزی، »ادیسه« در تاریخ ۲۷ دی ۱۴۰۴ اکران خواهد شد. این 
تاریخ برای نولان معنای خاصی دارد، چرا که آثار موفق پیشین او مانند 
»اوپنهایمر«، »دانکرک«، »تلقین« و »شوالیه تاریکی« نیز همگی در ماه 
دی به نمایش درآمده اند. با ترکیبی از بازیگران سرشناس، فناوری پیشرفته، 
لوکیشن های اصیل و کارگردانی صاحب سبک، »ادیسه« کریستوفر نولان 
به نظر می رسد یکی از پرمخاطب ترین و مهم ترین آثار سینمایی سال ۲۰۲۶ 
خواهد بود؛ فیلمی که هم دوست داران ادبیات کلاسیک و هم مخاطبان 

سینمای مدرن را جذب خواهد کرد.

هر آنچه درباره فیلم »ادیسه« کریستوفر نولان می دانیم

اداره کل ثبت اسناد و املاک خراسان شمالی  
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شیروان  

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  

احتراما چهار برگ آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 
13 آیین نامه اجرایی قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبت ملک شیروان اسامی افرادی که اسناد 
قرار  تایید  و   رسیدگی  مورد  آنان  رسمی  یا  عادی 
گرفته جهت اطلاع در دو نوبت به فاصله 1۵ روز در 
دو نشریه آگهی های ثبتی ) کثیر الانتشار و محلی ( 

به شرح ذیل  آگهی می گردد.  
و   140311440۷114000396 کلاسه  1-برابر 
رای  و   14036030۷114008۵16 شماره  رای 
متقاضی   14036030۷11401213۵ اصلاحی 
شناسنامه  شماره  به  الاشلو  جعفری  محمد  آقای  
1014 کد ملی 082882۵۷42 فرزند نورعلی در 

ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 2114  متر مربع 
قسمتی از پلاک ثبتی 122 فرعی از 4۷ اصلی قریه 
الاشلو از محل مالکیت ثبتی آقای نور علی جعفری .  

و   140311440۷114000926 کلاسه  2-برابر 
متقاضی   14036030۷114012239 شماره  رای 
شناسنامه  شماره   به  الاشلو  جعفری  مجتبی  آقای 
علی  نور  فرزند   08۷043923۵ ملی  کد   4492۵
 18۵ مساحت  که  بدینصورت  منزل  ششدانگ  در 
متر جزء پلاک فرعی از  1029 اصلی ناحیه 1 از محل 
مالکیت احمد مهدوی ) سهم الارث فروغ مهدوی ( 
) قسمتی از مالکیت وی ( واقع در خراسان شمالی  

بخش ۵ حوزه ثبت ملک شیروان محرز گردید .  
و   140311440۷114001043 کلاسه  3-برابر 
متقاضی   14036030۷114012140 شماره  رای 
شناسنامه  شماره   به  الاشلو  جعفری  محمد  آقای 
علی  نور  فرزند   082882۵۷42 ملی  کد   1014
باغ به مساحت 3032 متر  در ششدانگ یک قطعه 

مربع جزء پلاک 2۷ فرعی  از 4۷ اصلی قریه الاشلو 
از محل مالکیت علی اصغر امیرگونه زاده ) قسمتی 
 4 بخش  شمالی  خراسان  در  واقع  وی(  مالکیت  از 

شیروان  
و  برابر کلاسه 140311440۷114001044   -4
متقاضی   14036030۷114012139 شماره  رای 
شناسنامه  شماره   به  الاشلو  جعفری  محمد  آقای 
1014 کد ملی 082882۵۷42 فرزند نور علی در 
ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 802 متر مربع 
جز پلاک ثبتی 129  فرعی از 4۷ اصلی قریه الاشلو 
تیموری شیخکانلو  خانم  پری  و  عطا  مالکیت  از محل 

واقع در خراسان شمالی بخش 4 شیروان .  
تاریخ انتشار نوبت اول: 1404٫01٫18  

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1404٫02٫02   
شناسه آگهی : 1904۵02

رئیس ثبت اسناد و املاک - محمد زارعي  
***

اداره کل ثبت  اسناد  و املاک  استان خراسان 
شمالي 

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه  ثبت ملک شیروان
هیات  موضوع  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  

اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  
قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و 

ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
و  کلاسه 140311440۷114000688   برابر 
راي شماره 14036030۷1140120۷4   هیات 
اول   موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در 

واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک    شیروان   ،  تصرفات   
مالکانه  بلامعارض متقاضي   آقای  حمیدرضا  ارونق   
به شناسنامه شماره  14  کدملی 0829۵16۵06  
صادره  شیروان  فرزند  غلامرضا  در ششدانگ   
که  بدینصورت   اعیان  ثمن  باستثنا  زار  دیمه 
از  فرعی  پلاک  جزء   متر  مساحت 32043/۷2 
34- اصلی ناحیه 4 از محل مالکیت  حبیب اله 
آذری  ) قسمتي  از مالکیت وي (  واقع در  خراسان 
شمالي  بخش ۵  حوزه ثبت  ملک شیروان  محرز  
گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله1۵  روز  آگهي مي شود   در 
صورتي  که  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  

متقاضي اعتراضي  داشته باشند میتوانند از تاریخ  
انتشار اولین  آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود 
را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  
مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  
خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي 
است    درصورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 
وصول اعتراض طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر 

خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1404/01/18 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/02/02 
رئیس ثبت اسناد و املاک - محمد زارعي  

شناسه  اگهي: 19034۵1

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک سیرجان

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه 
و  اراضي  و  ثبتي  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي
شماره  راي  برابر 
خ   ر 1مو 4 0 3 6 0 3 1 9 0 1 2 0 1 9 3 4 1
شماره  به  اصلاحی  رای  و   1403/11/4
مورخ   140360319012020۷21
1403/11/14 هیات اول موضوع قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي  سند 
ملک سیرجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي 
بشماره  اصغر  فرزند  خاني  گنجعلي  عباس  آقاي 
شناسنامه 1411 صادره ازسیرجان در یک قطعه 
زمین مزروعي به مساحت 20893.08 مترمربع 
پلاک 364۷ اصلي واقع در بخش گلستان روستای 
قاسم اباد سیرجان بخش 36 کرمان  خریداري از 
مالک رسمي آقاي اکبر گنجعلی خانی  محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي 

اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را 
به مراجع قضایي تقدیم نمایند.بدیهي است در 
صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1404/01/18
تاریخ انتشار نوبت دوم :1404/02/02

املاک  و  اداره ثبت اسناد  نظری -رئیس  سعید 
سیرجان 

شناسه اگهی : 1903813

ثبتي  تعیین تکلیف وضعیت  قانون  هیات موضوع 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  واراضي و ساختمانهاي 

فاقد سند رسمي
شماره140360318019008813   راي  برابر 
-1403/10/20 هیات اول موضوع قانون تعیین 
فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعیت  تکلیف 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
خانم  متقاضي    بلامعارض  مالکانه  تالش تصرفات 
زری ازدست  فرزند  شمسعلی   به شماره شناسنامه  
1000    صادره از  تالش   در ششدانگ یک  قطعه  
زمین  مشتمل  بر بنای  احداثی  به مساحت 2۵0  
مترمربع پلاک  فرعي  11۵42   از 8  اصلي  مفروز و 
مجزي  شده از  پلاک 602      واقع درقریه    طولارود    
بخش 28  گیلان  خریداري از مالک رسمي    آقای   
عبرت اله اسدی  طولارود  محرز گردیده است لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ 
روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 

رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند 
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند  مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1404/01/18 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/02/02 

روح اله لطفی -  رئیس  ثبت اسناد و املاک تالش
م- الف:  90۷/2۵

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي 

فاقد سند رسمي
   1403603180200160603 شماره  راي  برابر 
مورخ 1403/11/1۷   هیات  اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک کلاچاي تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقای  
ابراهیم  عشوری  لطرئی  فرزند   محمد حسن  به شماره 
شناسنامه 113     صادره از     رودسر      به شماره 
ملي  2691289801       در ششدانگ  یک  قطعه  
زمین  مشتمل بر  بنا به  مساحت  336/2   مترمربع   

به  پلاک  3823  فرعي  از 142  اصلي  واقع در  قریه     
نوده  بخش29  گیلان خریداری  شده   از  مورد نسق  
مالک  رسمی  آقای    غلامحسین  عاشوری  ) نسق 
زارعی  شماره 21612  مورخ ۵2/۵/۷ دفترخانه  

66 کلاچای ( محرز گردیده است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
1۵ روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت 
اعتراضي داشته  مالکیت متقاضي  به صدور سند 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
تاریخ تسلیم  از  از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم 
نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1404/01/18 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/02/02 

نادر عیوضي صالح - رئیس  اداره ثبت اسناد و املاک 
کلاچاي- از طرف  علي علائي  جوردهي 

م- الف :2228  
***
***

 20۷I-TU۵ اینجانب سیدامید الهی مالک خودرو پژو
مدل 1403 به شماره شهربانی ایران26 – ۵۵۷ س 

3۵ شماره بدنه NAAR03HFFRDB8۷611  شماره 
موتور   1۷2B016968۵بعلت فقدان اسناد فروش 

تقاضای رونوشت المثنی اسناد مذکور را نموده است.لذا 
چنانچه هرکس ادعایی در مورد خودروی مذکور داردظرف 
مدت10روز به دفتر حقوقی سازمان فروش شرکت ایران 

خودرو واقع در پیکان شهرساختمان سمندمراجعه نماید.
بدیهی است پس از انقضای مهلت مزبور طبق ضوابط مقرر 

اقدام خواهد شد.

سند وبرگ سبز و کارت خودرو وانت بار مدل 
1393به شما ره پلاک ۵8-۷49ق18به 

شما ره موتور ۵163901به شما ره شا سی 
NAS4۵1100E4923360بنام مصطفی کاظمیان مفقود 

واز درجه اعتبار ساقط است



رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان بر لزوم فرهنگ سازی مصرف نان کامل ) سبوس دار(با هدف حفظ و ارتقاء سلامت، در خانواده ها تاکید کرد.
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و اضافه وزن، کاهش چربی خون بالا و کاهش ابتلا به بیماری های قلبی و عروقی موثر است.رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان با اشاره به نامگذاری روز ملی گندم و نان در تقویم جمهوری اسلامی بیان کرد: ۳۱ فروردین به عنوان روز ملی گندم و نان قدردانی از کسانی است که در 

زنجیره ارزش و تولید گندم از مزرعه تا سفره نقش آفرین هستند.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان با بیان اینکه گندم محصول باارزش و پیام آور زندگی است اظهار کرد: گندم در فرهنگ ایران، نماد فراوانی، زندگی و باروری است و نان به دست آمده از آن، برکت است.
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رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان:خانواده ها برای حفظ و ارتقاء سلامت، نان کامل استفاده کنند4

خبر خبر

استاندار قزوین نرخ بیکاری استان 
را ۵.8 درصد اعلام کرد و گفت: 
فرصت   ۱۹۳۹۳ گذشته  سال 
شغلی ایجاد شد که نشان دهنده 
رشد ۱۷ درصدی نسبت به تعهد 

اولیه است.
 به گزارش ارسالی خبرنگار معین  
از قزوین،محمد نوذری در شورای 

اداری استان قزوین که پیش از ظهر امروز در سالن اجتماعات استانداری برگزار 
شد، به تشریح مهم ترین اولویت های استان و کشور پرداخت.

وی با اشاره به شرایط حساس منطقه ای تأکید کرد: هیچ حرکتی در خاورمیانه 
پرچم جمهوری  امروز  نیست.  امکان پذیر  ایران  نقش  گرفتن  نظر  در  بدون 
اسلامی ایران از خلیج فارس تا دریای مدیترانه در اهتزاز است و دشمنان به 
خوبی دریافته اند که ایران مانند درختی استوار و ریشه دار است که با هیچ طوفانی 

متزلزل نمی شود.
استاندار قزوین با اشاره به شعار سال ۱۴۰۴، اضافه کرد: برنامه ریزی دقیقی برای 
تحقق این شعار آغاز شده است. وی جذب سرمایه گذاری خارجی با تمرکز بر 
کشورهای همسایه و قدرت های اقتصادی مانند روسیه و چین را از اولویت های 
استان برشمرد و بر لزوم حرکت صنعت استان به سمت ایجاد ارزش افزوده و 
تکمیل زنجیره ارزش تأکید کرد.نوذری با اشاره به آمارهای اشتغال، نرخ بیکاری 
استان را ۵.8 درصد اعلام کرد و گفت: سال گذشته ۱۹۳۹۳ فرصت شغلی 
ایجاد شد که نشان دهنده رشد ۱۷ درصدی نسبت به تعهد اولیه است.وی از 
راه اندازی منطقه ویژه اقتصادی در استان قزوین خبر داد و هدف از آن را توسعه 
صادرات به ویژه به کشورهای تاجیکستان و پاکستان عنوان کرد.استاندار قزوین 
در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع مسکن ملی پرداخت و اعلام کرد 
۱۴۵۰۰ واحد مسکونی در حال اتمام است. وی قیمت مسکن در قزوین را متری 
۱۰ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان اعلام کرد و مشکل اصلی متقاضیان را نداشتن 
آورده لازم دانست.نوذری از دستاوردهای مهم استان از جمله انتقال ۶۰ میلیون 
مترمکعب آب به دشت قزوین و برنامه ریزی برای توسعه بیمارستان شهید 
رجایی خبر داد.وی همچنین خطاب به رسانه ها گفت: نقد سازنده را به رسمیت 
می شناسیم، اما باید مبتنی بر واقعیت و در چارچوب اخلاق حرفه ای باشد. بر این 
اساس نیز از خبرنگاران دغدغه مند که به دنبال پیشرفت استان هستند، استقبال 
می کنیم. استاندار قزوین در پایان از همه مدیران و مسوولان خواست با حضور 
بیشتر در میان مردم و افزایش تعامل با دستگاه های مرکزی، گام های مؤثری 
برای توسعه استان بردارند چراکه رضایت مردم و خدمت رسانی به آنان باید 

اولویت اصلی همه ما باشد.

سردار رفیعی آتانی در سفر معنوی 
استان  سپاه  رزمندگان  اعزام 
قزوین به مزار شهید سلیمانی در 
استان کرمان عنوان کرد: سردار 
سلیمانی از ابتدا با قدس محشور 
شده بود و در راه آرمان قدس نیز 

در تاریخ ماندگار شد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین،سردار رستمعلی رفیعی آتانی فرمانده 
سپاه صاحب الامرعجل الله تعالی فرجه الشریف استان قزوین در خصوص 
شخصیت سردار شهید قاسم سلیمانی فرمانده نام آشنای مقاومت گفت: سردار 
شهید سلیمانی پیش از شروع جنگ با تعدادی از بچه های کرمان برای مبارزه با 
تجزیه طلبان وارد کردستان شد. آن روزها وی تخصصی در این زمینه نداشت. 
پس از غائله کردستان، صدام و ارتش بعث به ایران حمله کرد و جبهه جنوب 
از کشور فعال می شود. سردار سلیمانی در گام دوم فرماندهی،  برای دفاع 
با تجربه جنگ، تبدیل به یک چهره میدانی و فرمانده تاثیرگذار می شود و 

رزمندگی  و عمل مجاهدانه اش را با روحیه جهادی به منصه ظهور می رساند.
 سردار رفیعی آتانی تشریح کرد: در عملیات فتح المبین یک گردان از از بچه 
های کرمان ذیل لشگر 8 نجف اشرف اصفهان به فرماندهی حاج حسین خرازی 
و احمد کاظمی در جبهه حضور یافت و با درایتی که داشت تبدیل به یک چهره 
در سطح فرماندهی شد. سردار سلیمانی اولین بار در عملیات طریق القدس 
دستش مجروح شد و به درجه جانبازی نائل آمد و گویا از ابتدا تا شهادتش به 
قدس پیوند خورده بود و پس از آن با تشکیل تیپ ۴۱ ثارالله به عنوان فرمانده 
به همراه بچه های زاهدان، کرمان و جنوب در جبهه به جهاد و رزم مشغول شد.

 فرمانده سپاه استان قزوین افزود: فرماندهی منحصر به فرد سردار دلها تا 
شهادتش استمرار داشت، اولین مرحله از جانبازی وی در طریق القدس بود 
که ذخیره وی در راه قدس شد. با پایان جنگ، سپاه پاسداران به سمت ایجاد 
زیرساخت و پادگان داری رفت تا بازسازی و به روزرسانی شود و ساختارهای 
جدیدی در سپاه پاسداران شکل گرفت اما وی پوتین های خود از پای در نیاورد 
و در قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه در جنوب شرق برای مبارزه با اشرار مهیا 
شد.وی اضافه کرد: در این منطقه زمین و نیروهای عمل کننده و طرف اشرار 
و قاچاقچیان ایرانی بودند لذا سردار با نگاه انسان محور و تربیت اسلامی امان 

نامه داد و ۹۰ درصد اشرار سلاح را زمین گذاشتند و به دامن کشور برگشتند.
 سردار رفیعی آتانی در پایان تبیین کرد: به عنوان یک الگوی تراز انقلاب در 
مراتب فرماندهی ظهور کرد، امروز هم قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه ادامه 
دهنده راه شهید سلیمانی است. سردار سلیمانی از ابتدا با قدس محشور شده بود 

و در راه آرمان قدس نیز در تاریخ ماندگار شد.

در مراسمی با حضور فرماندار و مدیر 
و  البرز  شهرستان  پرورش  و  آموزش 
رئیس دانشگاه کار ششمین نمایشگاه 
مشاغل در موسسه آموزش عالی کار 
ارسالی  گزارش  شد.به  افتتاح  الوند 
ششمین  قزوین،  از  معین  خبرنگار 
آموزش  در موسسه  نمایشگاه مشاغل 

عالی کار الوند گشایش یافت.
این نمایشگاه  در مراسمی با حضور ارسلان قاسمی فرماندار شهرستان البرز، 
حسن اسدی قائنم مقام موسسه آموزش عالی کار الوند، عیدعلی کریمی دبیر 
اجرایی خانه کارگر، کاظمی مدیر آموزش و پرورش شهرستان البرز و جمعی از 
دانشجویان، دانش آموزان و خانواده ها در محل محوطه دانشگاه کار افتتاح شد.

و  ادارات  صنعتی،  واحد   ۱۱ و  شده  اندازی  راه  غرفه  در ۷۰  نمایشگاه  این 
دستگاههای اجرایی، هنرستانها و مدارس و آموزش و پرورش در برپایی ان 
مشارکت دارند.نمایشگاه مشاغل برای ششمین سال متوالی است که از سوی 
موسسه آموزش عالی کار الوند برگزار می شود و هدف آن معرفی مشاغل به 
دانش آموزان و دانشجویان، کمک به انتخاب رشته و شغل در آینده و مهارت 
آموزی و کاریابی برای فارغ التحصیلان دانشگاهی است.ششمین نمایشگاه 
مشاغل تا سوم اردیبهشت از ساعت 8 صبح تا 8 شب در محل موسسه آموزش 
عالی کار شهر الوند برپاست و علاقمندان می توانند صبح و بعدازظهر از آن 
دیدن کنند.با هماهنگی انجام شده قرار است دانش آموزان مدارس شهرستان 

البرز از این نمایشگاه دیدن کنند.

با حضور استاندار گیلان و رئیس سازمان اسناد و کتابخانه های ملی کشور، علی 
خلیلی به عنوان سرپرست جدید سازمان اسناد و کتابخانه ی ملی گیلان معرفی 

شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا، سرپرست جدید سازمان اسناد و کتابخانه 
ملی گیلان عصر امروز طی نشستی در استانداری با حضور هادی حق شناس 

استاندار و رئیس سازمان اسناد و کتابخانه های کشور معرفی شد.
نماینده عالی دولت در گیلان با اشاره به تاریخ درخشان این استان، تصریح کرد: 
گیلان دارای شخصیت ها و مفاخر بزرگ علمی و فرهنگی همچون دکتر معین، 
آیت الله بهجت، پروفسور سمیعی و ده ها شخصیت برجسته دیگر است که در 

کشور و جهان به آنها افتخار می شود.
هادی حق شناس با آرزوی موفقیت برای سرپرست جدید مرکز اسناد و کتابخانه 
گیلان، خاطرنشان کرد: همه ما به دنبال این هستیم که زمینه بهبود امور و ارتقای 
کیفیت کارها در امورات اداری را فراهم آوریم از همین رو باید همه تلاش خود را 

به کارگیریم تا این امر محقق شود.
وی در ادامه با اشاره به اقدامات مختلفی که در راستای توسعه و رونق بیش از 
پیش استان در حال انجام است، ابراز امیدواری کرد: با تلاش در زمینه ارتقای 

شاخص های فرهنگی و هنری در استان، زمینه ی ایجاد توسعه متوازن در 
گیلان فراهم شود.

 رئیس سازمان اسناد و کتابخانه های انقلاب اسلامی نیز در این نشست با تاکید 
بر لزوم توسعه زیرساخت های این مرکز در گیلان، اظهار کرد: مطابق قانون در 
بحث بایگانی اسناد دولتی همه ادارات موظفند همکاری لازم را با مرکز اسناد 
داشته باشند که در این راستا نیازمند حمایت استانداری به عنوان حاکمیتی در 

راستای همکاری و تعامل همه ادارات با این مرکز هستیم.
وی با اشاره به تلاش رسانه های معاند در جهت تطهیر رژیم پهلوی، افزود: در 
همین راستا شاهد اجحاف به شخصیت های ارزشمندی همچون میرزاکوچک 
خان جنگلی هستیم؛ اما خوشبختانه اقدامات خوبی در جهت روشنگری بر اساس 

اسناد تاریخی موجود انجام شده است.
در پایان این نشست با اهدای حکمی از سوی استاندار گیلان،  علی خلیلی به 

عنوان سرپرست جدید مدیریت اسناد و کتابخانه های ملی گیلان معرفی شد.

نماینده ولی فقیه و رئیس شورای مرکزی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: در 
دولت سیزدهم ساخت ۵۰ هزار واحد مسکونی برای محرومان در دستور کار قرار 

گرفت که در دولت چهاردهم این رقم به ۷۰ هزار واحد افزایش یافت.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام حسین روحانی نژاد  در حاشیه آیین واگذاری 
سند مالکیت روستایی روستای دوبخشر شفت درخصوص احداث مسکن برای 
محرومان به خبرنگاران گفت: طبق توافق بنیاد مسکن و سازمان ملی زمین و 
مسکن مقرر شد اراضی مورد نیاز برای احداث ۵۰ هزار واحد مسکونی در شهرها 
در اختیار بنیاد مسکن قرار گیرد تا این بنیاد تسهیلات مورد نیاز را به نیازمندان فاقد 

مسکن جامعه بپردازد.
وی افزود: در دولت چهاردهم این رقم از ۵۰ هزار واحد به ۷۰ هزار واحد افزایش 
یافت و هم اینک زمین مورد نیاز برای احداث بیش از ۳۵ هزار واحد مسکونی 

به بنیاد مسکن تحویل و مراحل احداث حدود ۱8 هزار واحد نیز آغاز شده است.
وی ادامه داد : بنیاد مسکن در روستاهایی که دارای زمین است نیز با تبدیل این 
اراضی به قطعات مختلف آن را بصورت اجاره ۹۹ ساله به افراد فاقد مسکن در 
روستاها واگذار می کند؛ همچنین تسهیلات مورد نیاز برای ساخت مسکن نیز در 

اختیار این فرد قرار می گیرد.
نماینده ولی فقیه و رئیس شورای مرکزی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از افزایش 
تسهیلات پرداختی مسکن از سه میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال به چهار میلیارد ریال 
خبر داد و افزود: موانع و مشکلات موجود در پرداخت این تسهیلات با کارمزد پنج 

درصد و بازپرداخت ۲۰ ساله رفع شده و بنیاد مسکن آماده پرداخت این تسهیلات 
به افراد واجد شرایط است.

وی تاکید کرد : اعتقاد داریم بنیاد مسکن باید مسکن احداث کند و دولت نقش 
تسهیلگری داشته باشد؛ دولت زمین مورد نیاز را به مردم واگذار کند و این مسکن ها 

با نظارت فنی و رعایت شیوه نامه های ساخت و ساز بنیاد مسکن احداث شود.
حجت الاسلام روحانی نژاد تصریح کرد: تاکنون ۲۲ هزار واحد مسکونی نیز توسط 
خیرین مسکن ساز کشور احداث و به مردم واگذار شده است؛ همچنین ۶۰ میلیارد 
ریال نیز توسط خیرین استان به حساب ۱۰۰ امام راحل بنیاد مسکن انقلاب 

اسلامی استان گیلان کمک شده است.
وی در خصوص نهضت ملی مسکن نیز گفت : از 8۰۰ هزار متقاضی این مسکن 
در کشور ۴۰۰ هزار واحد بدنبال تهیه و رفع موانع زمین هستند؛ ساخت و ساز ۴۰۰ 
هزار واحد نیز شروع شده که از این تعداد ۲۱۵ هزار واحد توسط بنیاد مسکن احداث 
می شود که 8۰ هزار واحد آن از سال گذشته آغاز شد و تا پایان شهریور ماه این 
رقم به کمتر از ۵۰ هزار واحد خواهد رسید و واحدهای باقی مانده نیز امسال و سال 

آینده به نتیجه خواهند رسید.

علیرضا مصطفی لو فرماندار مینودشت در نخستین جلسه شورای اداری اداره کل 
آموزش فنی و حرفه ای استان گلستان حضور پیدا کرد. مصطفی لو گفت:اگر 
کلید واژه مهارت به معنای واقعی نهادینه شود، قسمت اعظم مشکلات فرهنگی 
افزود: مهارت به عنوان یک اصل  و اجتماعی کشور برطرف خواهد شد.وی 
محسوب می شود اصلی که می تواند تحول ایجاد کند.فرماندار مینودشت گفت: 
سرمایه گذاری برای توسعه آموزش های مهارتی، توسعه و رونق اقتصادی و 

اجتماعی را به دنبال خواهد داشت.
وی با اشاره و تاکید بر ایجاد اشتغال پایدار گفت: مبنای پرداخت تسهیلات بانکی 

و اشتغال باید داشتن مهارت و توانمندی نیروی انسانی باشد.
در  معادن  حوزه  در  مهارتی  های  آموزش  کرد:  بیان  همچنین  لو  مصطفی 
شهرستان اتفاق مهم و تاثیرگذاری بوده است و باید برنامه ریزی جهت توسعه 

این آموزش ها را داشته باشیم.
وی تصریح کرد: آموزش های مهارتی در حوزه نوغانداری با توجه به ایجاد 
ساختمان آموزش نوغانداری در جهاد کشاورزی شهرستان می تواند در حوزه 

اشتغال در این زمینه کمک شایانی داشته باشد

رئیس کمیسیون عمران و ترافیک شورای اسلامی شهر قزوین گفت: بازگشایی 
معبر و ضلع جنوبی سبزه میدان قزوین در صدر مطالبات مهم شهروندان قزوینی 

است که باید با همراهی فرمانداری به سرعت انجام و محقق شود.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین، مهدی مهدی خانی در نشست اعضای 
شورای شهر با فرماندار قزوین با تأکید بر ضرورت حل مشکلات برخی پروژه های 
عمرانی شهرداری اظهار کرد: بازگشایی معبر و ضلع جنوبی سبزه میدان قزوین 
در صدر مطالبات مهم شهروندان قزوینی است که باید با همراهی فرمانداری به 

سرعت انجام و محقق شود.
وی همچنین خواستار پیگیری جدی برای راه اندازی خطوط اتوبوسرانی تندرو در 
سطح شهر قزوین شد و افزود: برخی ناهماهنگی ها میان نهادهای ذی ربط در 
اجرای پروژه های عمرانی شهرداری گاهی موجب کندی روند پروژه ها و کاهش 
کیفیت خدمات رسانی به شهروندان می شود و لازم است این مسائل با همراهی و 

هم افزایی بیشتر، ساماندهی شود.
لزوم مشارکت دولت و شهرداری برای اجرای طرح های راهبردی شهر

عضو شورای اسلامی شهر قزوین همچنین بر اهمیت اعتمادسازی و تقویت 
سرمایه اجتماعی تأکید کرد و گفت: وظیفه همه ماست که اعتماد عمومی را 

بازآفرینی کرده و در جهت حفظ آن گام برداریم. در این مسیر باید بر گفتار و 
عملکرد خود نظارت دقیق تری داشته باشیم تا کوچک ترین خللی به اعتماد مردم 

وارد نشود.
مهدی خانی با ابراز آمادگی برای همکاری نزدیک تر شورای شهر با فرمانداری 

افزایش تعاملات و هماهنگی های مشترک می تواند مسیر  قزوین اضافه کرد: 
خدمت رسانی به شهروندان را هموارتر و پرشتاب تر کند.

قزوین،  جنوبی  کمربندی  احداث  شرقی،  انصاری  شهید  طرح  داد:  ادامه  وی 
بهره برداری از پارکینگ پنبه ریسه در هسته مرکزی شهر، احداث ترمینال در شمال 
قزوین، انتقال مکان نمایشگاه بین المللی، احداث بوستان ۲۵ هکتاری در شمال 
شهر، ساماندهی ورودی های شهر، طرح دوچرخه اشتراکی، تأمین آب باغستان و 
اجرای پروژه های پیاده راه از جمله طرح های راهبردی هستند که باید با مشارکت 

دولت و شهرداری تحقق پیدا کنند.
زیرساخت راه اندازی خطوط اتوبوس تندرو در قزوین فراهم شده است

رئیس کمیسیون عمران، ترافیک و امور زیربنایی شورای شهر قزوین در بخش 
پایانی سخنان خود با اشاره به آمادگی شهر برای راه اندازی خطوط اتوبوس تندرو 
گفت: زیرساخت های لازم برای اجرای این طرح فراهم است و می توان با برگزاری 

نشست تخصصی ابعاد مختلف اجرای آن را بررسی و عملیاتی کرد.
مهدی خانی اضافه کرد: پیگیری راه اندازی خط متروی قزوین-آبیک و ارتقای 
حمل ونقل قزوین-تهران از دیگر خواسته های مهم شهروندان قزوینی است که 
این طرح ها باید با مشارکت فرمانداری و شهرداری قزوین رنگ اجرا به خود بگیرند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان گلستان از انجام بیش از۴۰هزار 
مورد آزمون کلرسنجی آب با هدف تامین آب شرب سالم و بهداشتی برای 
مشترکین شهرستان علی آباد کتول در سال گذشته خبر داد.ابوالفضل 
رحیمی با اعلام این خبر افزود: با هدف تامین آب شرب سالم و بهداشتی 
علاوه بر آزمون کلر سنجی بیش از۲۰ کیلومتر خط انتقال و شبکه توزیع 
آب شرب شستشو گردید.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان گلستان 
توسعه شبکه آب شرب و  و  متر اصلاح  اجرای ۴۹۲۰  ادامه گفت:  در 
همچنین نصب ۶8۲ فقره انشعاب جدید از دیگر اقدامات صورت گرفته این 
شرکت در این مدت در شهرستان علی آباد بوده است. مدیر عامل شرکت 

آب و فاضلاب استان گلستان در بخش دیگری گفت: تعویض ۱۴۱۱ مورد 
کنتور خراب مشترکین، جابه جایی، رفع نشتی و رفع گیر بیش از ۱۵۱ 
فقره کنتور آب، اصلاح و استاندارد سازی ۲8 رشته انشعاب و همچنین 
قطع بیش از ۲ فقره انشعاب آب غیر مجاز از دیگر فعالیت های صورت 
گرفته این شرکت در این شهرستان بوده است.رحیمی در پایان افزود: 
حفر و تجهیز ۳ حلقه چاه آب شرب، اجرای عملیات بهسازی و تعویض 
الکتروپمپ ۱۴ حلقه چاه آب شرب و رفع ۹۰۰ مورد حوادث و اتفاقات 
انشعابات و شبکه در راستای جلوگیری از هدر رفت آب را از دیگر فعالیت 
های این شرکت را در شهرستان علی آباد کتول در سال گذشته عنوان کرد

مدیر عامل شرکت آبفای گیلان، از انجام یک میلیون و ۱۷۰ هزار و ۹۶۵ فقره 
آزمون کلرسنجی طی سال ۱۴۰۳ در استان گیلان خبر داد.

به گزارش دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب استان 
گیلان؛ علیرضا غیاثی با اشاره به اینکه شرکت آبفای گیلان با بهره برداری از 
باقیمانده و کدورت در  آزاد  اندازه گیری لحظه ای سنجش کلر  دستگاه های 
خروجی مخازن ذخیره و نقاط مختلف شبکه توزیع ، کیفیت آب شرب تولیدی 
را بصورت ۲۴ ساعته تحت سنجش و کنترل دارد،  بیان داشت: شرکت آب و 
فاضلاب گیلان داراي۱۷  واحد آزمایشگاه باکتریولوژي آب، ۳ واحد آزمایشگاه 
باکتریولوژي فاضلاب، 8 واحد آزمایشگاه فیزیکوشیمیایي آب، ۴ واحد آزمایشگاه 
آزمایشگاه  واحد   ۱ آب،  بیولوژي  آزمایشگاه  واحد   ۴ فاضلاب،  باکتریولوژي 

ریزآلاینده آلي و ۱ واحد آزمایشگاه ریزآلاینده معدني مي باشد.
وی افزود: در سال ۱۴۰۳ به منظور پایش کیفیت آب شرب در منابع تامین، مخازن 
ذخیره و شبکه هاي توزیع، آزمون هاي تاثیرگذار بهداشت و سلامت عمومي با 
تعداد ۱۳۳ هزار و ۷۷۴ آزمون کلرسنجي در بخش شهري، تعداد یک میلیون و 
۳۷ هزار و ۱۹۱ آزمون کلرسنجي در بخش روستایي، تعداد ۱۲ هزار و ۲۵۰ آزمون 

باکتریولوژي آب در بخش شهري و تعداد ۵۶ هزار و  ۶۷8 آزمون باکتریولوژي 
آب در بخش روستایي توسط مرکز پایش کیفیت آب و فاضلاب گیلان در سطح 

ستاد و مناطق انجام شد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان؛ ضمن اشاره به این نکته که بر اساس 
نتایج آزمون ها، مطلوبیت کلر باقیمانده در سطح شبکه هاي توزیع  استان ۹۶.۲ 
درصد و مطلوبیت آزمون هاي میکروبي ۹۹.۹ درصد مي باشد، ادامه داد: شرکت 
آبفای استان در سال ۱۴۰۳ با اجرای گسترده برنامه های پایش کیفیت آب، موفق 
شده است ضمن انطباق با استانداردهای ملی، نتایجی مطلوب در زمینه کنترل 
کیفیت آب آشامیدنی ثبت کند، این اقدامات در  ۵۲ شهر با جمعیت تحت پوشش 
یک میلیون و ۷۱۹ هزار و ۵۵۵ نفر و یک هزار و ۷۵۹ روستا با جمعیتی بالغ بر 
۷۹۳ هزار و ۹۷۲ نفر انجام شده است که نشان دهنده گستره بالای خدمات رسانی 

در سطح استان می باشد.
غیاثی تصریح کرد: تولید و توزیع آب شرب مطابق با استانداردهای های ملی از 
مهم ترین وظایف شرکت های آبفا می باشد؛ به منظور تکمیل فعالیت هاي کنترل 
کیفیت در آب و پسآب، تعداد یک هزار و ۳۵۹ آزمون بیولوژي آب،  ۵۰۰ آزمون 
ریزآلاینده معدني،  یک هزار و 8۹۴ آزمون ریزآلاینده آلي، ۲ هزار و ۶۳۷ آزمون 
فیزیکوشیمیایي آب و  ۵ هزار و ۴۳۴ آزمون هاي کیفي پسآب فاضلاب در سطح 

آزمایشگاه هاي شرکت آب و فاضلاب گیلان در سال ۱۴۰۳ انجام شد.

و  آب  شرکت  عامل  مدیر 
گفت:  قزوین  استان  فاضلاب 
طی یک سال گذشته 8۵۰ هزار 
و  آب  شرکت  در  کیفی  آزمون 

فاضلاب استان برگزار شد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین 
از قزوین،داراب بیرنوندی در این 

باره اظهار کرد: این شرکت در سال ۱۴۰۳ با اجرای گسترده برنامه های 
پایش کیفیت آب، موفق شده است ضمن انطباق با استانداردهای ملی، 
نتایجی مطلوب در زمینه کنترل کیفیت آب آشامیدنی در ۳۰ شهر و 
۵۱۵ روستا که نشان دهنده گستره بالای خدمات رسانی در سطح استان 

می باشد را کسب کند. 
وی افزود: در بخش شهری بیش از ۴۴ هزار آزمون کلرسنجی، ۴۶ 
هزار کدورت سنجی و حدود ۵ هزار آزمایش میکروبی آب انجام شد 
که این آمار نشان از تلاش مستمر برای تضمین سلامت آب مصرفی 

شهروندان دارد.
وی تاکید کرد: با توجه به اهمیت ویژه تامین آب سالم در مناطق 
روستایی نیز بیش از ۳۶۶ هزار آزمایش کلرسنجی، ۳۶۶ هزار کدورت 
سنجی و حدود ۹ هزار آزمایش میکروبی در بخش روستایی انجام 

شده است.
در ادامه مدیر عامل شرکت آبفای استان قزوین افزود:این نتایج حاصل 
تلاش های منسجم مرکز پایش و کنترل کیفیت، بهره برداران، آبداران 
و نمونه برداران در سراسر استان است که نقشی کلیدی در تضمین 

سلامت آب آشامیدنی ایفا کرده اند. 
وی در خاتمه گفت :شرکت آب و فاضلاب همواره با تلاش در راستای 
ارتقای کیفیت خدمات آبرسانی و افزایش اعتماد عمومی به تأمین آب 

سالم و ایمن، گام های مؤثری بر می دارد.

رئیس شورای اسلامی شهر 
این  ما  انتظار  قزوین گفت: 
اعضای  همت  با  که  است 
هیأت  و  شهر  شورای 
قزوین  فرمانداری  تطبیق 
مغایرت های قانونی مصوبات 
شورای شهر قزوین به حداقل 

ممکن برسد و ابلاغ مصوبات شورا برای اجرا تسریع شود.
از قزوین،علی فرمانی در نشست  به گزارش ارسالی خبرنگار معین 
اعضای شورای شهر با سیاوش طاهرخانی، فرماندار قزوین اظهار کرد: 
تعامل با دستگاه ها و نهادها برای پیگیری و رفع مشکلات شهری از 

جمله سیاست های مهم اعضای شورا در این دوره است.
وی افزود: با تعامل سازنده شورا و مدیریت شهری با سایر دستگاه های 
خدمات رسان شاهد تسریع در حل مشکلات و برطرف شدن موانع در 

راستای خدمات رسانی به شهروندان خواهیم بود.
رئیس شورای اسلامی شهر قزوین افزایش تعامل و همکاری هیأت 
تطبیق فرمانداری با شورا را در زمینه تسهیل در ابلاغ مصوبات شورا 
گامی مهم در رضایت مندی شهروندان دانست و گفت: انتظار ما این 
است که با همت اعضای شورای شهر و هیئت تطبیق فرمانداری 
قزوین مغایرت های قانونی مصوبات شورای شهر قزوین به حداقل 

ممکن برسد و ابلاغ مصوبات شورا برای اجرا تسریع شود.
فرمانی افزود: در برخی لوایح که تصویب می شود، ما باید منتظر بمانیم 
تا ۱۴ روز آن تمام شود و بعد نامه را به شهرداری برای ابلاغ بزنیم که 
می توان در چهارچوب آن لوایحی که تأیید شده در قالب نامه ای به ما 

اعلام شود تا برای اجرا ابلاغ شوند.
وی همچنین خواستار حضور نماینده شورا در جلسات هیئت تطبیق 
فرمانداری شد و ادامه داد: حضور نماینده شورا در این جلسه باعث 
خواهد شد تا ابهامات و سوالات مصوبه شورا از سوی هیأت تطبیق 
پاسخ داده شود و روند خدمات رسانی به شهروندان با ابلاغ مصوبه 

کوتاه تر شود.
پروژه های  تمام  اینکه  بیان  با  قزوین  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
نیمه تمام یکی از سیاست های مهم این دوره شورا بود و گفت: به همت 
شورا و شهرداری یکسری از پروژه های مهم اجرایی شده و مابقی آن 

نیز به امید خدا به بهره برداری خواهد رسید.
فرمانی اضافه کرد: شهر هوشمند، آزادسازی اراضی لشگر ۱۶ زرهی، 
محله  در  شهری  بازآفرینی  عمومی،  حمل ونقل  ناوگان  نوسازی 
تقاطع های غیر  احداث  و  تره بار  و  میوه  هادی آباد، جابه جایی میدان 
همسطح از جمله تقاطع دفاع مقدس از جمله مهم ترین طرح هایی 
هستند که در این دوره از شورا با همت اعضای شورا و مدیریت شهری 

اجرایی شده و یا در دستور کار هستند.
وی ضمن تقدیر از همراهی و نگاه مثبت هیئت تطبیق فرمانداری 
شهرستان قزوین ادامه داد: امیدواریم تا در این مدت باقی مانده از عمر 
شوراها بتوانیم با همدلی و همفکری گام های مثبتی را در شهر قزوین 

در جهت خدمت رسانی به شهروندان برداریم.

با اتصال مدیریت مراوه تپه به شبکه 
مدیریت های  تمامی  نوری،  فیبر 
نیروی  توزیع  شرکت  زیرمجموعه 
برق استان گلستان به شبکه فیبر 
متصل  کشور  برق  صنعت  نوری 
در  مؤثر  گامی  اقدام  این  شدند. 
جهت ارتقاء کیفیت خدمات رسانی 
شرکت  داخلی  ارتباطات  بهبود  و 
به شمار می رود.موسوی، مدیرعامل 

اتصال موجب  این  نیروی برق استان گلستان گفت:  شرکت توزیع 
سطح  ارتقاء  و  ارتباطات  پایداری  افزایش  خدمات،  ارائه  در  تسریع 
رضایتمندی مشترکین خواهد شد.موسوی، با اعلام این خبر اظهار 
داشت: »شرکت توزیع نیروی برق گلستان همواره یکی از شرکت های 
پیشرو کشور در زمینه به کارگیری فناوری های نوین و ارتقاء سطح 
خدمات بوده است. این موفقیت نیز نتیجه تلاش مجموعه کارکنان 
برای خدمت رسانی بهتر به مشترکین در سراسر استان است.«وی با 
تأکید بر اهمیت فناوری فیبر نوری در عرصه ارتباطات افزود: »فیبر 
نوری یکی از پیشرفته ترین بسترهای ارتباطی در سطح جهان است 
که سرعت و کیفیت بالای آن نقش بسزایی در ارتقاء سطح عملکرد و 

تسریع خدمت رسانی ایفا می کند.«

دکترنوذری: نرخ بیکاری در استان قزوین 
5.8 درصد است

سردار رفیعی آتانی:آرمان شهید سلیمانی 
شهادت در راه قدس بود

ششمین نمایشگاه مشاغل در موسسه 
آموزش عالی کار الوند گشایش یافت

طی نشستی با حضور استاندار و رئیس سازمان اسناد و کتابخانه ملی کشور؛
علی خلیلی به عنوان سرپرست مدیریت اسناد و کتابخانه ملی گیلان معرفی شد

رئیس شورای مرکزی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی:
احداث مسکن برای محرومان در دولت چهاردهم به 70 هزار واحد افزایش یافت

انجام بیش از یک میلیون آزمون کلرسنجی توسط مرکز پایش و نظارت بر کیفیت شرکت آب و فاضلاب گیلان

مهارت به عنوان یک اصل محسوب می شود اصلی که می تواند تحول ایجاد کند

پایش مستمر آب شرب شهرستان علی آباد کتول با بیش از 40 هزار آزمون کلرسنجی

مهدی خانی:ضلع جنوبی سبزه میدان استان قزوین به سرعت بازگشایی شود

بیرانوندی:850 هزار آزمون کیفی 
در شرکت آب و فاضلاب استان 

قزوین

دکتر فرمانی:مغایرت های قانونی 
مصوبات شورا باید به حداقل برسد

اتصال صد درصدی مدیریت های 
شرکت توزیع نیروی برق گلستان به 

شبکه فیبر نوری صنعت برق
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معین سیستان و بلوچستان-زاهدان با حضور رئیس، معاونین و نیروهای حفاظت فیزیکی حراست در سالن جلسات ستاد منطقه برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه زاهدان، محمدرضا هادیان فرد، رئیس حراست منطقه در این نشست ضمن قدردانی از زحمات و تلاش های شبانه روزی کارکنان حراست، هدف از برگزاری جلسه را ارتقای سطح کارایی و بهبود فرآیندهای 
حفاظت فیزیکی براساس دستورالعمل های ابلاغی از سوی سلسله مراتب حراستی عنوان کرد.وی با اشاره به رسالت  های اصلی کارکنان حفاظت فیزیکی از جمله: حفظ هوشیاری، اخلاق مداری، همدلی و اتحاد، احترام به سلسله مراتب سازمانی، آراستگی ظاهری و جدیت در انجام 
وظایف، بر لزوم کنترل و بازرسی دقیق مراجعین و نفتکش های حامل فرآورده هنگام ورود به تأسیسات انبارنفت منطقه و نواحی تابعه با رعایت کامل اصول و مقررات تأکید کرد.هادیان فرد با اشاره به شرایط حساس کشور و استان، خواستار اعمال نظارت ها و کنترل های دقیق 
تر شد و از بهره گیری هر چه بیشتر از سامانه ها و تجهیزات نوین در آینده نزدیک خبر داد.گفتنی است در این نشست، مسئولین حفاظت فیزیکی و پرسنلی واحد حراست منطقه نیز به بیان نکات، بررسی مسائل و ارائه راهکارهای پیشنهادی پرداختند و عوامل حفاظت فیزیکی نیز 

دیدگاه ها و پیشنهادات خود را مطرح کردند.
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جلسه توجیهی و حفاظتی حراست شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه زاهدان برگزار شد

مصرف  و  فرسوده  شبکه های 
در  آبی  منابع  جان  بلای  غیراصولی 

سیستان و بلوچستان
و  سیستان  معین 
در  سوزان  بلوچستان:تابستان های 
بالای  با دمای  بلوچستان،  و  سیستان 
بزرگ  چالشی  سانتی گراد  درجه   ۵۰
شمار  به  منطقه  این  ساکنان  برای 
رفته که شبکه های آب رسانی فرسوده 

و مصرف غیراصولی آب، موجب شده تا منابع آبی این استان در خطر جدی قرار گیرد.
به گزارش ارسالی معین: سیستان و بلوچستان به عنوان یکی از مناطق گرمسیر و خشک 
ایران، هر سال در فصل تابستان با گرمای شدید و در برخی روزها دمای بالای ۵۰ درجه 
سانتیگراد مواجه می شود؛ این شرایط جوی نه تنها به چالشی بزرگ برای ساکنان محلی 
تبدیل شده بلکه باعث افزایش مصرف آب و انرژی می شود که فشار زیادی به منابع آبی 
و زیرساخت ها وارد می کند.از طرفی، طبق اطلاعات موجود سیستان و بلوچستان از سال 
۱۳۷۷ درگیر خشکسالی شد هرچند در سال های ۱۳8۲ و ۱۳8۳ خشکسالی را نسبت به 
سال های دیگر تجربه کرد اما پس از آن دیگر شاهد چنین وضعیتی در این استان نبودیم.

طبق آمار هواشناسی سیستان و بلوچستان بیش از ۹۷ درصد از پهنه این استان درگیر 
تشکیل  شدید  و  شدید  بسیار  را خشکسالی  آن  از  عظیمی  بخش  که  است  خشکسالی 

می دهد.
* فرسودگی شبکه توزیع و هدر رفت آب در سیستان و بلوچستان

کمبود آب در سیستان و بلوچستان با توجه به شرایط موجود به یکی از بحران های جدی 
بی رویه سبب  برداشت های  و  بارش های فصلی  تبدیل شده؛ کاهش  اخیر  در سال های 
و  کشاورزی  بخش  بر  تاثیرگذاری  بر  که علاوه  شده  زیرزمینی  آب های  کاهش سطح 

تولید محصولات غذایی تأمین آب آشامیدنی را با چالش های جدی مواجه کرده است.
به گفته مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان، فرسودگی شبکه های 
توزیع و مصرف غیر بهینه آب توسط برخی مشترکان، موجب شده تا این استان با میزان 

بالای هدررفت آب مواجه باشد و بر مشکل کمبود منابع آبی بیفزاید.
فرهاد سرگلزائی افزود: برای رفع این مشکل، تدوین سند جامع کاهش هدررفت آب در 
۲ بخش واقعی و ظاهری در دستور کار شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان قرار 
گرفته که برای خدمات رسانی بهتر و پیشبرد اهداف تعریف شده به دنبال ردیف اعتباری 

جدید برای آبفای استان هستیم.
وی افزود: در سطح سیستان و بلوچستان پروژه های متعدد آب و فاضلاب در حال اجرا 
بوده؛ اما کمبود اعتبارات و تخصیص ناکافی آنان سبب شده تا روند اجرای آنها زمان 
بر باشد، به همین دلیل افزایش ردیف های اعتباری برای این شرکت احساس می شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان با ابراز امیدواری مبنی بر تخصیص 
کامل و به موقع اعتبارات برای اتمام طرح های آبرسانی در دست اجرای از پیگیری برای 
افزایش ردیف اعتباری خبر داد و تاکید کرد: در نشست اخیر با رئیس سازمان برنامه و 
تا  تا ردیف اعتباری جدید برای آب و فاضلاب تعریف شود  بودجه استان پیشنهاد شد 

تنش های مالی کاهش یافته و روند اجرایی پروژه ها افزایش یابد.
*رعایت الگوی مصرف؛ راهکار عبور از تنش آبی

مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان زهک گفت: با صرفه جویی در مصرف آب و رعایت 
الگوی مصرف توسط مشترکان، می توان از تنش های آبی تابستان عبور کرد.

غلامحسین لکزائیان پور میزان بارندگی معادل یک سوم میانگین جهانی و تبخیر سالانه 
چهار هزار و ۵۰۰ میلی متر در منطقه سیستان )حدود هفت برابر میانگین جهانی(، مصرف 
بالای آب در کشور را نگران کننده خواند و افزود: سرانه مصرف آب در ایران بیش از ۲۵۰ 
لیتر در شبانه روز برای هر نفر است که اختلاف فاحشی با میانگین جهانی ۱۵۰ لیتر دارد.

مدیر امور آب و فاضلاب زهک نوسازی شبکه های فرسوده و اصلاح خطوط انتقال آب را 
از راهکارهای اصلی کاهش هدررفت آب برشمرد و اظهار کرد: متأسفانه سالانه بیش از 
۲۵ درصد آب در کشور هدر می رود و مقابله با برداشت های غیرمجاز و برخورد قانونی با 
افراد سودجو از جمله اقدامات مؤثر در کاهش هدررفت ظاهری در شبکه های توزیع است.

وی به تشریح راهکارهای صرفه جویی در منازل پرداخت و خاطرنشان کرد: اگر مشترکان 
الگوی مصرف ۱8 مترمکعب در ماه را رعایت کنند، افزون بر کمک به حل مشکل کم آبی 
افزایش  مشمول  و  شد  نخواهند  متضرر  نیز  اقتصادی  لحاظ  از  شهروندان،  سایر  برای 

پلکانی تعرفه مصرف نمی شوند.
شفاف سازی و پاسخ صادقانه به افکار عمومی در موضوع آب و حل مشکلات آن ضروری 

است
*عزم دولت وفاق ملی برای رفع تنش آبی در روستاهای هامون منطقه 

سیستان
فرماندار زاهدان گفت: یکی از معضلات آب در این شهر هدر رفت آن توسط مشترکان 
روبرو  کمتری  مشکلات  با  رو  پیش  تابستان  در  یابد  کاهش  درصد   ۵۰ اگر  که  است 

خواهد شد.
جمشید رخشانی نسب بیان کرد: با توجه به مشکلات حوزه آب و فاضلاب این شرکت در 
عملکرد روزانه خود به دلیل ارتباط خانه به خانه و رو در رو با مشترکان کار سختی دارد 

اما با این وجود تا کنون توانسته عملکرد خوب و رضایت بخشی از خود به ثبت برساند.
وی افزود: یکی از مهمترین معضلات زاهدان در این حوزه هدر رفت بالای آب توسط 
مشترکان است و در برخی مواقع به وضوح می توان عده ای را دید که در خیابان ها با 
استفاده از شیلنگ و آب آشامیدنی خانگی اقدام به شستن خودرو می کنند و به هدر رفت 

آب بی توجه هستند.
فرماندار زاهدان ادامه داد: هر ساله در تابستان مناطقی از زاهدان با مشکل تنش آبی رو به 
رو می شوند در حالیکه اگر هدر رفت کاهش یابد عبور بی خطر و بدون تنشی از تابستان 

پیش رو خواهیم داشت بنابراین باید روی فرهنگ سازی مصرف درست آب کار کرد.
پیش بینی برنامه های میان مدت توزیع آب در زاهدان برای پیشگیری از تنش آبی

سرپرست شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان نیز اظهار کرد: برای عبور بدون 
بینی های میان مدت توزیع آب در  تابستان پیش رو پیش  از  تنش شهرستان زاهدان 

نظر گرفته شده است.
فرهاد سرگلزائی افزود: هرساله در تابستان به دلیل بالارفتن میزان مصرف آب به ویژه 
در ساعات پیک مصرف شهر زاهدان با تنش هایی رو به می شد و اقداماتی برای کاهش 
این تنش ها صورت می گرفت و با توجه به حساسیت های زاهدان امسال نیز برنامه های 

میان مدتی برای مدیریت توزیع آب در نظر گرفته شده است.
وی بیان کرد: کنترل هوشمند شبکه یکی از اقداماتی است که در شهر زاهدان اجرایی 
شد و توسعه آن امروز از اهداف مهم برای این شهر به شمار می رود با تحقق آن؛ توزیع 
آب در تمام نقاط زاهدان به طور هوشمند و عادلانه انجام خواهد شد که این اهمیت این 

طرح را بیشتر می کند.
برای عبور بدون تنش شهرستان زاهدان از تابستان پیش رو پیش بینی های میان مدت 

توزیع آب در نظر گرفته شده است
وی با اشاره به تزریق ۱.۵ همت اعتبار به شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان، 
استانداری،  بی دریغ  حمایت های  با  اخیر  پیگیری های  طریق  از  اعتبار  این  کرد:  اظهار 

وزارت نیرو و شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور تأمین شده است.
سرپرست شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان، تزریق این میزان اعتبار را اقدامی 
مؤثر در جهت تسریع در تکمیل پروژه های نیمه تمام بخش آب و فاضلاب سیستان و 
ابراز امیدواری کرد که پروژه های در حال اجرا با سرعت بیشتری  بلوچستان دانست و 

بیش بروند و مشکلات آبی بسیاری از مناطق استان حل شود.
وی، به اقدامات جدید در شهر مهرستان و شهرستان خاش اشاره کرد و گفت: در این 
مناطق که سال ها با تنش آبی مواجه هستند، پروژه های مهمی آغاز شده که علاوه بر 
این، در کلانشهر زاهدان نیز پیش از نوروز جلسه ای برای مدیریت توزیع آب برگزار شد 

تا تابستان پیش رو را با کمترین چالش پشت سر بگذاریم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان بیان کرد: برای سراوان نیز در این 
مدت نشست های مشترکی با نماینده مردم و مسوولان شهرستانی برگزار شد که در این 
جلسات، مصوباتی به تصویب رسید، این مصوبات به  منظور مدیریت و جلوگیری از بروز 
هرگونه تنش آبی در تابستان پیش رو طراحی شده تا مردم این حوزه، تابستان را بدون 

دغدغه تأمین آب سپری کنند.
* هدف گذاری برای رفع تنش آبی دلگان و 10 روستای دیگر در سال 

1404
وی از هدف گذاری اولویت دار این شرکت برای رفع تنش آبی شهر دلگان و ۱۰ روستای 
افزود: به منظور رفع مشکل آب شهر دلگان و  این شهرستان در سالجاری خبر داد و 
تعدادی از روستاهای این منطقه که با مشکل بی آبی و تنش آبی روبه رو هستند پروژه ها 
بر اساس اولویت و به صورت فازبندی اجرا خواهد شد.سرگلزایی با بیان اینکه، با توجه به 
فرسودگی شبکه و افزایش جمعیت نوسازی خط انتقال شهر دلگان به طول ۳.۵ کیلومتر 
در برنامه اجرا قرار دارد، گفت: توسعه شبکه روستای کهنک و تامین آب مجتمع های 
روستایی چاه الوند و چاه جلال در برنامه سالجاری است و امیدواریم امسال به اتمام برسد.

وی با تأکید بر لزوم هم افزایی میان آبفا و مسوولان محلی خاطرنشان کرد: برای رفع 
اساسی مشکلات آب شهرستان ها، ضروری است تعامل مؤثر میان شرکت آب و فاضلاب 
و فرمانداری ها افزایش یابد تا پیش از تشکیل کمیته برنامه ریزی شهرستان، مسائل و 

راهکارهای پیشنهادی به صورت هماهنگ و منسجم ارائه شود.

شبکه های فرسوده و مصرف غیراصولی بلای جان 
منابع آبی در سیستان و بلوچستان

آبیاری نوین،راهکار کلیدی مدیریت آب و افزایش بهره وری کشاورزی

سرپرست شرکت گاز استان اصفهان:بیش از 15 هزار واحد موتورخانه در استان اصفهان بهینه سازی شده است

مدیرعامل گروه فولاد مبارکه:
ضرورت تمرکز و اولویت ایریسا بر سیستم های یکپارچه هوشمند در گروه فولاد مبارکه

ضرورت تزریق واکسن سرخک برای کودکان در پی شیوع بیماری در کشورهای همسایه

تلاش برای بهره برداری از 70 کیلومتر بزرگراه در مسیر زاهدان- خاش تا پایان سال 1404

ــه   ــرورت ب ــر ض ــان ب ــران، کارشناس ــی در ای ــم  آب ــران ک ــدید بح ــا تش ب
کارگیــری سیســتم  هــای آبیــاری مــدرن ماننــد آبیــاری قطــره  ای و تحــت 
ــه  ــرف آب را بهین ــا مص ــه  تنه ــا ن ــن روش  ه ــد. ای ــد می کنن ــار تأکی فش
ــت  ــژه در کش ــه  وی ــاورزی ب ــولات کش ــی محص ــه بازده ــد، بلک می کن
صیفــی جــات را افزایــش می دهد.بــه  دنبــال کاهــش بارندگــی  هــا و افــت 
ــش  ــی از چال ــه یک ــی ب ــع آب ــود مناب ــی، کمب ــر زمین ــای زی ــطح آب  ه س
 هــای اصلــی بخــش کشــاورزی ایــران تبدیــل شــده اســت. در این شــرایط، 
اســتفاده از سیســتم  هــای آبیــاری نویــن ماننــد آبیــاری قطــره  ای، بارانــی 
ــه  عنــوان راهــکاری مؤثــر بــرای مدیریــت بهینــه آب و  و زیــر ســطحی ب

ــان محصــولات کشــاورزی مطــرح شــده اســت. ــش راندم افزای
برخــلاف روش  هــای ســنتی ماننــد آبیــاری غرقابــی کــه هــدر رفــت آب در 
آن بالاســت، سیســتم  هــای مــدرن آبیــاری تحــت فشــار، آب را بــه  صــورت 
ــه   ــر صرف ــلاوه ب ــر ع ــن ام ــانند. ای ــاه می رس ــه ریشــه گی ــرل  شــده ب کنت
جویــی قابــل  توجــه در مصــرف آب، از تبخیــر و رشــد علــف  هــای هــرز نیــز 
جلوگیــری می کند.کشــت صیفــی  جــات و لــزوم اســتفاده از آبیــاری نویــن

جملــه  از  جــات  صیفــی 
محصولاتــی هســتند کــه نیــاز 
آبــی بالایــی دارنــد و اســتفاده 
ــاری  ــنتی آبی ــای س از روش  ه
بــرای کشــت آن  ها بــه معنای 
هــدر رفــت حجم زیــادی از آب 
ــد  ــان معتقدن ــت. کارشناس اس
سیســتم  به کارگیــری  بــا 

ــر  ــره  ای و زی ــاری قط ــای آبی  ه
ــار و فلفــل،  ــد گوجــه  فرنگــی، خی ســطحی در کشــت صیفــی  جــات مانن
ــال،  ــن  ح ــش داد و در عی ــد کاه ــا ۵۰ درص ــرف آب را ت ــوان مص می ت

ــید. ــود بخش ــول را بهب ــت محص ــت و کمی کیفی
انواع روش های آبیاری مدرن و مزایای آن ها

آبیــاری قطــره ای: مناســب بــرای مناطــق کــم  آب و محصــولات حســاس 
ماننــد صیفــی  جــات کــه آب مســتقیماً بــه ریشــه گیــاه می رســد.

آبیــاری بارانــی: ایــده  آل بــرای مــزارع بــا تراکــم کشــت بــالا کــه آب بــه  
ــر روی گیاهــان پاشــیده می شــود. ــز ب صــورت قطــرات ری

ــا قــرار دادن لوله هــا در عمــق خــاک، تبخیــر آب  آبیــاری زیــر ســطحی: ب
ــاه قــرار  ــار گی ــه  صــورت پایــدار در اختی ــه حداقــل می رســد و رطوبــت ب ب

می گیــرد
نقش دولت و کشاورزان در توسعه آبیاری نوین

ــر اســاس  کارشناســان تأکیــد می کننــد کــه انتخــاب روش آبیــاری بایــد ب
نیــاز آبــی گیــاه، شــرایط اقلیمــی و نــوع خــاک صــورت گیــرد. همچنیــن، 
ــد نقــش  ــوزش کشــاورزان می توان ــی و آم ــه تســهیلات مال ــا ارائ ــت ب دول

مهمــی در ترویــج ایــن روش  هــا ایفــا کنــد.
در شــرایط فعلــی، گســترش سیســتم  هــای آبیــاری مــدرن نــه  تنهــا یــک 
ــع  ــرای نجــات بخــش کشــاورزی و مناب انتخــاب، بلکــه یــک ضــرورت ب
آبــی ایــران اســت. بــا مدیریــت صحیــح، می تــوان ضمــن کاهــش مصــرف 
آب، شــاهد افزایــش تولیــد محصــولات اســتراتژیک ماننــد صیفــی جــات 

بــود.

سرپرســت شــرکت گاز اســتان اصفهــان، گفــت: در ســال ۱۴۰۳، بیــش از 
۱۵ هــزار واحــد موتورخانــه در اســتان بهینــه ســازی شــده کــه باعــث بهبود 
ــه و در نتیجــه  ــان سیســتم های گرمایشــی، کاهــش مصــرف بی روی راندم

کاهــش هزینه هــا بــرای مشــترکین شــده اســت.
ــرژی،  ــرف ان ــازی مص ــه بهینه س ــر اینک ــد ب ــا تأکی ــنی ب ــم محس ابراهی
ــدار اســت گفــت: در دنیــای  ــر در مســیر توســعه پای ضرورتــی اجتناب ناپذی
امــروز کــه منابــع انــرژی بــا چالش هایــی چــون محدودیت هــای طبیعــی، 
افزایــش تقاضــا و آثــار مخــرب زیســت محیطی روبروســت، اصــلاح الگــوی 
ــردی در  ــک اصــل راهب ــرژی ی ــره وری ان ــوی به ــت به س مصــرف و حرک
ــا درک  ــز ب سیاســت گذاری کشورهاســت. شــرکت گاز اســتان اصفهــان نی
ــر اســاس  ــن ضــرورت، محــور فعالیت هــای خــود در ســال گذشــته را ب ای
ــگ  ــج فرهن ــرژی و تروی ــدت ان ــش ش ــرف، کاه ــمند مص ــت هوش مدیری

مصــرف مســئولانه بنــا نهــاده اســت.
ــی  ــات عمل ــه اقدام ــاره ب ــا اش ــان ب ــتان اصفه ــرکت گاز اس ــت ش سرپرس
ــه  ــد موتورخان ــزار واح ــش از ۱۵ ه ــال ۱۴۰۳، بی ــت: در س ــده گف انجام ش
ــتم های  ــان سیس ــود راندم ــث بهب ــه باع ــت ک ــده اس ــازی ش ــه س بهین
گرمایشــی، کاهــش مصــرف بی رویــه و در نتیجــه کاهــش هزینه هــا 
ــب و  ــمند نص ــور هوش ــن، ۷۶ کنت ــت. همچنی ــده اس ــترکین ش ــرای مش ب
فعال ســازی شــده کــه در راســتای هوشمندســازی شــبکه توزیــع و مصــرف 

گاز گام مهمــی محســوب می شــود.
ــرژی  ــزی ان ــورد ممی ــز، ۷ م ــع نی ــه در صنای ــن ک ــان ای ــا بی ــنی ب محس
ــزی  ــات ممی ــاعت عملی ــی گاز و ۷۹۰ نفرس ــزرگ متقاض ــای ب در واحده
انــرژی انجــام شــده کــه منجــر بــه شناســایی نقــاط پرمصــرف و تعریــف 

راهکارهــای اصلاحــی مؤثــر شــده اســت؛ ادامــه داد: همچنیــن، ۱۰ مطالعــه 
فنــی و اقتصــادی در زمینــه پروژه هــای بهینه ســازی انجــام شــد کــه پایــه 

ــود. ــد ب ــی خواه ــردی آت ــی و راهب ــازی های فن تصمیم س
ــت:  ــرد و گف ــاره ک ــر اش ــای تجدیدپذی ــه توســعه انرژی ه ــن ب وی همچنی
ــف  ــاط مختل ــیدی در نق ــن خورش ــیدی و ۲۳ آبگرمک ــروگاه خورش ۱۰ نی
ــروگاه خورشــیدی و ۱۵ آبگرمکــن  ــرداری رســیده و ۶ نی ــه بهره ب اســتان ب
ــروژه  ــر آن، ۴ پ ــرار دارد. عــلاوه ب ــز در دســتور کار ق خورشــیدی دیگــر نی
اســتانی در حــوزه مدیریــت کربــن نیــز آغــاز و در حــال اجراســت تــا ســهم 

گاز اســتان در کاهــش آلاینده هــای جــوی بیــش از پیــش تقویــت شــود.
ــرف  ــت مص ــوزه مدیری ــی در ح ــلات بین بخش ــاره تعام ــنی درب محس
ــرف  ــوزه مص ــکاری در ح ــه هم ــته، ۲۷ تفاهم نام ــال گذش ــت: در س گف

ــد. ــی ش ــا و عملیات ــی امض ــی و پژوهش ــای اجرای ــا نهاده ــه ب بهین
وی افــزود: همچنیــن ۳۴ جلســه مدیریــت تــراز گاز و ۲۹ جلســه شــورای 
ــتمر  ــش مس ــازمانی و پای ــی س ــدف هم افزای ــا ه ــز ب ــتان نی ــرژی اس ان

وضعیــت مصــرف برگــزار شــد.
سرپرســت شــرکت گاز اســتان اصفهــان بــا اشــاره بــه اقدامــات فرهنگــی 
و آموزشــی گفــت: توســعه آگاهــی عمومــی و توانمندســازی تخصصــی 
یکــی از ارکان موفقیــت در بهینه ســازی مصــرف اســت. در همیــن راســتا، 
ــان و  ــرای کارشناس ــرژی ب ــت ان ــی مدیری ــاعت دوره آموزش ۱۲8۰ نفرس
ذی نفعــان برگــزار و بیــش از ۱۷ میلیــون و ۷۰۰ هــزار پیامــک آموزشــی با 
هــدف ترویــج فرهنــگ صرفه جویــی در ســطح مشــترکین ارســال شــد. 
همچنیــن، 8 مســابقه و پیــام انــرژی اجــرا و یــک عنــوان کتــاب تألیفــی 

در ایــن حــوزه منتشــر شــد.
وی در پایــان خاطرنشــان کــرد: بهینه ســازی مصــرف گاز طبیعــی، 
ــادی و  ــی، اقتص ــئولیتی مل ــه مس ــت، بلک ــی نیس ــدام فن ــک اق ــا ی تنه
زیســت محیطی بــوده کــه تحقــق آن مســتلزم همــکاری همگانــی، آگاهــی 
بخشــی و نهادینه ســازی فرهنــگ درســت مصــرف انــرژی اســت. شــرکت 
گاز اســتان اصفهــان بــا اســتمرار ایــن مســیر، نقــش خــود را در صیانــت از 
منابــع ملــی و تأمیــن آینــده ای پایــدار بــرای نســل های بعــد ایفــا خواهــد 

کــرد.

ســعید زرنــدی، مدیرعامــل گــروه فــولاد مبارکــه در نشســتی بــا مدیرعامل، 
اعضــای هیئــت مدیــره و تعــدادی از مدیــران شــرکت ایریســا بــا اشــاره بــه 
ــه  ــولاد مبارک ــده ف ــناخته ش ــای ش ــه زیرمجموعه ه ــا از جمل ــه ایریس اینک
اســت گفــت: همــواره نــگاه سیســتمی و اســتقرار سیســتم ها مزیــت رقابتــی 
گــروه فــولاد مبارکــه بــوده اســت و حفــظ ایــن مزیــت نیــاز بــه مراقبــت و 
توجــه دارد. انتظــار مــی رود بــه وضعیــت سیســتمی و اســتقلال سیســتم ها 
ــه  ــگاه ب ــا ن ــه طــور خــاص ب توجــه شــود و همچنیــن شــرکت ایریســا، ب

تحــولات ســریع در صنعــت و تکنولــوژی حرکــت کنــد. 
وی همچنیــن بــه ضــرورت به روزرســانی سیســتم ها توســط ایریســا اشــاره 
ــه روز شــوند و  کــرد و افــزود: توجــه داشــته باشــیم کــه سیســتم ها بایــد ب
در عیــن حــال بــه ســمت افزایــش تعــداد مشــتریان و پاســخ بــه نیازهــای 
ــی حرکــت  ــه ضــرورت حضــور در بازارهــای رقابت ــگاه ب ــا ن ــد آنهــا ب جدی

کنیــم. 
مدیرعامــل گــروه فــولاد مبارکــه بــه اهمیــت یکپارچگــی داده هــا و 
ــرد  ــاره ک ــروه اش ــرکت های گ ــه ش ــا در هم ــتم های ایریس ــاری سیس معم
ــف  ــای مختل ــه در بخش ه ــگاه یکپارچ ــن ن ــه ای ــع دارم ک ــت: توق و گف
ــا بســیار مهــم اســت و  ــرای م ــه اپلیکیشــن ب مشــخص شــده باشــد. لای
بایــد بــه ارتقــای توســعه پایــدار در گــروه فــولاد مبارکــه توجــه کنیــم. در 
ــون  ــا اکن ــرد، ام ــز عمــل می ک ــه به صــورت متمرک ــولاد مبارک ــته، ف گذش
ــن  ــه یکپارچگــی و هماهنگــی بیشــتر بی ــاز ب ــا، نی ــا گســترش فعالیت ه ب

ــود دارد. ــه وج ــولاد مبارک ــدد ف ــرکت های متع ش
زرنــدی بــا بیــان اینکــه تحــول دیجیتــال یکــی از دغدغه هــای اصلــی مــا 
در گــروه فــولاد مبارکــه اســت، ابــراز کــرد: شــاید در گذشــته ضــرورت ایــن 
ــل درک شــده و  ــن موضــوع قاب ــروز ای ــا ام موضــوع احســاس نمیشــد ام

ــژه ای در  ــای وی ــوزه برنامه ه ــن ح ــرای ای ــه ب ــولاد مبارک ــروه ف ــا در گ م
دســتور کار داریــم.

ــه عنــوان برنامــه کاربــردی و قابــل  ــا بیــان اینکــه در ایــن حــوزه ب وی ب
انجــام کاهــش ۱۰ تــا۱۵ درصــدی مصــرف بــرق را در گــروه فــولاد مبارکه 
بــا محوریــت تحــول دیجیتــال و بــا نقــش آفرینــی ویــژه ایریســا از جملــه 
انتظــارات موجــود اســت، ادامــه داد: ایــن موضــوع بایــد به طــور جــدی در 
ســال جــاری پیگیــری و محقــق شــود و جلســات مرتبــط بــا آن بــا جدیــت 

برگــزار شــود. 
زرنــدی بــه اهمیــت هوشــمند کــردن فرآیندهــا اشــاره کــرد و گفــت: بایــد 
بــه ســمت هوشــمند کــردن سیســتم ها حرکــت کنیــم و از تکنولوژی هــای 
ــد  ــا کمــک کن ــه م ــد ب ــن موضــوع می توان ــم. ای ــرداری کنی ــن بهره ب نوی
تــا در بــازار رقابتــی بهتــر عمــل کنیــم و بــه اهــداف خــود برســیم. در ایــن 

ــرد. ــز بهــره ب ــوان از همــکاری شــرکت های خارجــی نی زمینــه می ت
گفتنــی اســت در ایــن نشســت اکبــر گل بــو، مدیرعامــل شــرکت ایریســا، از 
ــر  ــه تشــریح پیشــرفت های اخی ــه ب ــولاد مبارک ــروه ف ــای گ زیرمجموعه ه
در حــوزه فنــاوری و تحــول دیجیتــال در صنعــت فــولاد پرداخــت و گفــت: 
ــت  ــه صنع ــش دســتانه ب ــات پی ــه محصــولات و خدم ــر ارائ ــا ب ــز م تمرک
ــازار  ــال ایجــاد ب ــه دنب ــن شــرکت ایریســا ب ــولاد کشــور اســت، همچنی ف

جدیــد بــرای مشــتریان و ارائــه خدمــات مبتنــی بــر فنــاوری اســت.
وی بــه افزایــش رضایــت مشــتریان اشــاره کــرد و گفــت: در ســال گذشــته، 
۱۲ درصــد افزایــش رضایــت مشــتری را تجربــه کردیــم و در حــال حاضــر 

۴۹ مشــتری فعــال و ۳۷۳ پــروژه و دســتور کار فعــال داریــم .
مدیرعامــل شــرکت ایریســا بــه دریافــت جوایــز جهانــی و گواهینامه هــای 
مختلــف در حــوزه مدیریــت و امنیــت ســایبری اشــاره کــرد و گفــت: ایریســا 
بــه عنــوان یــک هایپرمایکــت ارائــه دهنــده خدمــات در حوزه هــای 
سیســتم هــای اطلاعاتــی، اتوماســیون صنعتــی، شــبکه و زیرســاخت، تحول 

دیجیتــال، امنیــت ســایبری، هــوش مصنوعــی و علــم داده اســت.
ــی در  ــزرگ و اختصاص ــز داده ب ــک مرک ــدازی ی ــه راه ان ــن ب وی همچنی
اصفهــان اشــاره کــرد و گفــت: ایــن مرکــز بــه پشــتیبانی کل گــروه فــولاد 

مبارکــه کمــک خواهــد کــرد.
ــه  ــه پروژه هــای هــوش مصنوعــی و نوآوران ــل شــرکت ایریســا ب مدیرعام
اشــاره کــرد و گفــت: مــا ۲۰ محصــول و ســرویس جدیــد را در ایــن حــوزه 
آغــاز کرده ایــم کــه از جملــه آن هــا مــی تــوان بــه محصــول چــت بــات 
ــوش  ــرای ه ــه کلان ب ــک نقش ــاد ی ــال ایج ــه دنب ــرد و ب ــاره ک آرش اش

مصنوعــی در صنعــت فــولاد هســتیم.

ــه  ــلا ب ــوارد ابت ــش م ــه افزای ــه ب ــا توج ــتان: ب ــتان و بلوچس ــن سیس معی
ــر افغانســتان و پاکســتان، انجــام و  ســرخک در کشــورهای همســایه نظی

ــت. ــروری اس ــودکان ض ــیون ک ــل واکسیناس تکمی
ــارزه  ــگیری و مب ــر پیش ــی زاده مدی ــی نق ــن: عل ــالی معی ــزارش ارس ــه گ ب
ــدان در  ــوم پزشــکی زاه ــت بهداشــت دانشــگاه عل ــای معاون ــا بیماری ه ب
ــودکان  ــی ک ــت: تمام ــدان گف ــای ســلامت زاه ــد از پایگاه ه حاشــیه بازدی
ــرخک  ــن س ــی واکس ــالگی و ۱8 ماهگ ــی، یک س ــنین ۶ ماهگ ــد در س بای

ــد. را دریافــت کنن
وی بــا اشــاره بــه اینکــه جمهــوری اســلامی ایــران در ســال ۱۳۹8 موفــق 
بــه دریافــت تأییدیــه حــذف ســرخک از ســوی ســازمان جهانــی بهداشــت 
شــده اســت، افــزود: ایــران در کنــار کشــورهای عمــان، بحریــن و مصــر، 
جــزو معــدود کشــورهای منطقــه مدیترانــه شــرقی اســت کــه ایــن موفقیــت 

ــد. ــب کرده ان را کس

ــل  ــردار قاب ــاری واگی ــری ترین بیم ــرخک را مس ــی زاده س ــدس نق مهن
ــرد  ــن راهب ــرد: مهم تری ــح ک ــت و تصری ــن دانس ــا واکس ــگیری ب پیش
بــرای کنتــرل و پیشــگیری از شــیوع ایــن بیمــاری، اجــرای دقیــق برنامــه 

ــت. ــیون اس واکسیناس
وی همچنیــن رصــد و رهگیــری موارد مشــکوک، واکسیناســیون افــراد در 
تمــاس بــا بیمــاران، شناســایی و فراخــوان جامانــدگان از تزریــق واکســن 
ــا واکســن را  ــل پیشــگیری ب ــت بیماری هــای قاب ــت نظــام مراقب و تقوی

از جملــه اقدامــات کلیــدی در مدیریــت طغیــان ســرخک عنــوان کــرد.
ــا بیماری هــا از مــردم خواســت در صــورت  مدیــر پیشــگیری و مبــارزه ب
مشــاهده علائمــی نظیــر تــب و بثــورات جلــدی، بــه نزدیک تریــن واحــد 

بهداشــتی محــل ســکونت خــود مراجعــه کننــد.

معیــن سیســتان و بلوچســتان: مدیــر کل راه و شهرســازی سیســتان و 
بلوچســتان از تــلاش ایــن اداره کل بــرای بهــره بــرداری از حــدود ۷۰ 
ــان ســال ۱۴۰۴  ــا پای ــراه در محــور زاهــدان- خــاش ت ــر بزرگ کیلومت

خبــر داد.
ــن محــور از  ــزود: ای ــن: مهــدی پارســی  اف ــالی معی ــزارش ارس ــه گ ب
مســیرهای مهــم و حیاتــی اســتان اســت کــه در حــال حاضــر بــا توجــه 
ــتان ۱۱۶  ــه اس ــته ب ــال گذش ــده از س ــام ش ــار انج ــض اختی ــه تفوی ب

ــراه در آن در حــال ســاخت اســت. ــر بزرگ کیلومت
ــا پایــان ســال ۱۴۰۵  ــا برنامــه ریــزی انجــام شــده ت وی ادامــه داد: ب
عملیــات ســاخت بزرگــراه در تمــام ایــن محــور بــه اتمــام مــی رســد.

ــه  ــان اینک ــا بی ــتان ب ــتان و بلوچس ــازی سیس ــر کل راه و شهرس مدی
ــت،  ــتان اس ــی اس ــدور اصل ــی از کری ــاش بخش ــدان - خ ــیر زاه مس

ــی از  ــای اصل ــی در کریدوره ــبکه بزرگراه ــل ش ــرد: تکمی ــد ک تأکی
ــش  ــبکه ها نق ــن ش ــود ای ــرا بهب ــوردار اســت، زی ــی برخ ــت بالای اهمی
ــه دارد  ــن خط ــی ای ــی و فرهنگ ــعه اقتصــادی، اجتماع ــی در توس حیات
افزایــش ســرعت جابه جایــی کالا و خدمــات،  و زمینــه را بــرای 
ــای  ــه بازاره ــود دسترســی ب ــل و بهب ــای حمــل و نق کاهــش هزینه ه

می کنــد. فراهــم  بین المللــی 
ــای  ــت ه ــن اولوی ــی  را از مهمتری ــبکه بزرگراه ــعه ش ــی توس پارس
ــدی  ــه تعه ــن اداره کل ب ــت: ای ــت و گف ــتان دانس ــتان و بلوچس سیس
ــلاش  ــوان و ت ــه ت ــا هم ــوده و ب ــد ب ــت پایبن ــردم داده اس ــه م ــه ب ک
ــا  ــوزه بزرگراه ه ــتان را در ح ــی اس ــی تاریخ ــب ماندگ ــعی دارد عق س

ــد. ــران کن جب

با هدف ارتقاء سطح کیفی خدمات ارتباطی و زیرساخت های 
بانک ملی  انجام شده،  شعب  برنامه ریزی های  با  بانکی، 

شهرضا توسط مخابرات به فیبرنوری متصل خواهند شد.
از شیلا صفایی رئیس  نقل  به  به گزارش روابط عمومی و 
اداره مخابرات شهرستان شهرضا، در راستای تحقق اهداف 
کلان شرکت مخابرات مبنی بر توسعه شبکه دسترسی مبتنی 
بر فیبرنوری و فراهم سازی بسترهای ارتباطی امن و پایدار، 
دو شعبه مهم بانک ملی در شهرستان شهرضا شامل شعب 
مرکزی و شهدا، به شبکه پرسرعت فیبرنوری مخابرات متصل 

شدند.  
با اجرای این طرح، ضمن ارتقاء سطح کیفی خدمات ارتباطی 
در این مراکز بانکی، بستر لازم برای افزایش بهره وری، امنیت 

داده ها و تسهیل فرآیندهای الکترونیکی فراهم شده است. 
شایان ذکر است، شعبه بوستان بانک ملی در این شهر نیز 
فیبرنوری  از سرویس های  بهره مندی  اقدام جهت  در دست 
قرار دارد و عملیات اجرایی آن در دستور کار شرکت مخابرات 

می باشد.
شرکت مخابرات ایران در مسیر توسعه زیرساخت های ارتباطی 
کشور، همواره تلاش دارد با ارائه فناوری های نوین و به روز، 
نیازهای روزافزون مراکز خدماتی، بانکی و اقتصادی را پاسخ 
تحول  و  الکترونیک  دولت  تحقق  در  مؤثری  نقش  و  داده 

دیجیتال ایفا نماید.

 
عملیاتی  رزمایش  ادامه  در  بلوچستان:  و  سیستان  معین 
اطلاعاتی  اقدامات  سلسله  اجرای  در  امنیت  شهدای 
منطقه،  اشرار  از  تعدادی  کورین،  بخش  در  عملیاتی 
دستگیر و ولی محمد شه بخش سر تیم عملیاتی گروهک 
سال  تروریستی  حوادث  در  که  ظلم  جیش  تروریستی 

گذشته نقش محوری داشت، به هلاکت رسید.
عملیاتی  رزمایش  ادامه  در  معین:  ارسالی  گزارش  به 
اطلاعاتی  اقدامات  سلسله  اجرای  در  امنیت  شهدای 
عملیاتی، رزمندگان قرارگاه قدس و با مشارکت و همکاری 
اداره کل اطلاعات و فراجا و مردم و معتمدین منطقه، در 
سحرگاه روز جمعه مورخه ۲۹/۰۱/۱۴۰۴، در بخش کورین 
شهرستان زاهدان، تعدادی از اشرار منطقه، دستگیر و ولی 
تروریستی  گروهک  عملیاتی  تیم  سر  بخش  شه  محمد 
نقش  گذشته  سال  تروریستی  حوادث  در  که  ظلم  جیش 

محوری داشت، به هلاکت رسید.
همچنین تعدادی سلاح و مقداری مهمات طی این عملیات 

کشف و ضبط گردید.
از  یکنفر  عملیات  این  جریان  در  است  توضیح  به  لازم 
رزمندگان بسیجی طرح امنیت قرارگاه قدس به نام اسحاق 

مختاری به فیض عظمای شهادت نایل گردید.
اولیه  ادامه گزارش   قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه در 
منطقه  در  ماه  فروردین   ۲۹ جمعه  امروز  بامداد  درگیری 
از  ای  گوشه  ای  اطلاعیه  در  همچنین  زاهدان،  کورین 
بخش(  محمدزهی)شه  محمد  ولی  معدوم  شرور  سوابق 
را  فرزند محراب )سهراب(  مَلی «  یا  به »ولیوک  معروف 

اعلام کرد.
براساس این اطلاعیه،سوابق این شرور معدوم به این شرح 

است:
شرور معدوم ولی محمد شه بخش از سال ۱۳8۰ تا سال 
۱۳۹۰ عضو باند قاچاق مسلحانه مواد مخدر بوده و تاکنون 

با گروهک های تروریستی همکاری داشته است.
محور  در  راننده  نفر  دو  شهادت  به  اقدام   ۱۳۹۳ سال 
بزمان - ایرانشهر و به آتش کشیدن تانکر حامل سوخت با 

هدایت گروهک کرد.
محموله  انتقال  حین  در  انتظامی  نیروهای  با  سال ۱۳۹۶ 
مکشوفه مواد مخدر درگیر شد که منجر به شهادت یکی 
از کارکنان فراجا و مجروحیت ۵ نفر از نیروها گردیده بود.

تیراندازی به سمت پاسگاه انتظامی قلعه بید پس از وقوع 
 ۱۳۹۹ سال  سراوان،  شهرستان  شمسر  مرز  در  آشوب 
تیراندازی به سمت پاسگاه انتظامی قلعه بید با خط دهی 
صورت پذیرفته توسط گروهک و شهادت یک نفر از فراجا 
با شلیک مستقیم، حمله به پاسگاه قلعه بید با هدف تصرف 
پاسگاه و تیراندازی سنگین به سمت مامورین، شرکت در 
حمله مسلحانه سال ۱۴۰۱ به پاسگاه انتظامی جهان آباد 
و هدایت  پشتیبانی  و  پاسگاه  به سمت  نارنجک  پرتاب  و 
تروریستی  گروهک  مجازعضو  غیر  اتباع  از  نفر   ۶ تعداد 
جیش العدل و حمله به کلانتری ۱۶ شهر زاهدان، حمله 
به نیروهای بسیجی طرح امنیت خط ریل آهن زاهدان - 
خاش و شهادت دو نفر از بسیجیان طرح امنیت در سال 
۱۴۰۲ از جمله اقدامات جنایتکارانه این شرور معدوم است.

حمله به پاسگاه انتظامی قلعه بید که در این درگیری یک 
و  پاسگاه مجروح شد  جانشین  و  وظیفه شهید  سرباز  نفر 
انتخابات  رای  اخذ  محل  سمت  به  تیراندازی  همچنین 
در  اخلال  هدف  با  کورین  منطقه  در  جمهوری  ریاست 
روند رای گیری از دیگر اقدامات شرور معدوم ولی محمد 

شه بخش در سال ۱۴۰۳ بود.
وی که سر تیم عملیاتی گروهک تروریستی جیش الظلم 
شهدای  عملیاتی  رزمایش  ادامه  در  امروز  سحرگاه  است 
عملیاتی،  اطلاعاتی  اقدامات  سلسله  اجرای  در  امنیت 
اداره  همکاری  و  مشارکت  با  و  قدس  قرارگاه  رزمندگان 
کل اطلاعات و فراجا و مردم و معتمدین منطقه، در بخش 

کورین شهرستان زاهدان، به هلاکت رسید

اجرای پروژه اتصال شعب 
بانک ملی شهرضا به شبکه فیبر 

نوری مخابرات

سرتیم عملیاتی گروهک 
تروریستی جیش ظلم به 

هلاکت رسید
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اجتماعی و اقتصادی

اعتبار کارت های هوشمند ملی تا پایان سال ۱۴۰۵ تمدید شد.
کارت های هوشمند ملی که اعتبار آن ها تا پایان سال ۱۴۰۴ است تا پایان سال ۱۴۰۵ تمدید شد.

دکتر هاشم کارگر معاون وزیر کشور و رئیس سازمان ثبت احوال با اعلام این خبر گفت: با توجه به اینکه اعتبار برخی کارت های هوشمند ملی صادر شده تا پایان سال ۱۴۰۴ می باشد، به منظور تسهیل خدمات عمومی و کاهش 
مراجعات غیرضروری مردم، اعتبار این کارت ها تا پایان سال ۱۴۰۵ تمدید و نیازی به تعویض این کارت ها نیست.

بر اساس گزارش روابط عمومی سازمان ثبت احوال کشور، اعتبار کارت هایی که تاریخ انقضای آن ها سال های گذشته بوده نیز پیش از این تا پایان سال ۱۴۰۵ تمدید شده بود.

خبر مهم درباره اعتبار کارت های هوشمند ملی

سلامت و درمان

مدیرکل دفتر سلامت روانی، اجتماعی و اعتیاد وزارت بهداشت با اشاره به 
اینکه حدود ۲۵ درصد مردم ایران به نوعی اختلال روانپزشکی مبتلا هستند، 

از فعالیت ۹۷ مرکز سلامت روانی اجتماعی )سراج( در کشور خبر داد.
نامگذاری  به عنوان هفته سلامت  اردیبهشت  اول  به گزارش تسنیم، هفته 
عامل  و  انسان  اصلی سلامت  پایه های  از  یکی  روان،  است، سلامت  شده 

مؤثر در کیفیت زندگی فردی و اجتماعی است. 
)WHO(، سلامت روان، حالتی  بر اساس تعریف سازمان جهانی بهداشت 
با  می تواند  می شناسد،  را  خود  توانایی های  فرد  آن  در  که  است  رفاه  از 
در  و  کند  کار  مفید  و  مؤثر  به طور  بیاید،  کنار  زندگی  معمول  استرس های 
جامعه خود مشارکت داشته باشد. این تعریف، سلامت روان را فراتر از نبود 
زندگی  چالش های  با  مواجهه  در  فرد  توانمندی  بر  و  دانسته  روانی  بیماری 

تأکید دارد.
افسردگی  اضطراب،  روانی،  فشارهای  روزافزون  افزایش  به  توجه  با 
در  روان  سلامت  به  توجه  اهمیت  مختلف،  جوامع  در  روانی  اختلالات  و 
سیاست گذاری های سلامت عمومی بیش از گذشته احساس می شود چرا که 
ارتباط مستقیم  اقتصادی  بهره وری  و  کارایی فردی  با  نه تنها  روان  سلامت 
اجتماعی، خودکشی و  از آسیب های  پیشگیری  بلکه عامل کلیدی در  دارد، 

کاهش کیفیت روابط انسانی است.
افسردگی و اضطراب شایع ترین اختلالات روانی در ایران

اعتیاد  و  اجتماعی  روانی،  دفتر سلامت  مدیرکل  شالبافان،  محمدرضا  دکتر 
با تسنیم درباره وضعیت شاخص های سلامت  وزارت بهداشت در گفت وگو 
ایران،  در  روان پزشکی  اختلالات  شایع ترین  کرد:  اظهار  ایران  در  روان 
متأسفانه  هستند.  اضطراب  و  افسردگی  دنیا،  کشورهای  از  بسیاری  همانند 
چشم گیری  افزایش  ما  کشور  در  اختلالات  این  شیوع  اخیر،  سال های  در 

داشته است.
25 درصد مردم ایران به نوعی اختلال روانپزشکی مبتلا هستند

وی افزود: بر اساس آخرین پیمایش ملی که در پایان دوران کرونا انجام شد، 
حدود ۲۵ درصد از مردم ایران به نوعی اختلال روان پزشکی مبتلا بوده اند 
البته با توجه به اینکه این پیمایش در دوره پس از کرونا انجام شده، ممکن 
است اعداد در حال حاضر تغییر کرده باشند، اما تا زمانی که پیمایش جدیدی 
صورت نگیرد، نمی توان در مورد وضعیت فعلی به طور دقیق اظهار نظر کرد.

سلامت روان جامعه ایران نیازمند توجه جدی است
داد:  ادامه  بهداشت  وزارت  اعتیاد  و  اجتماعی  روانی،  دفتر سلامت  مدیرکل 
و  می شوند  انجام  سال   ۷ تا   ۵ هر  معمولًا  روان  ملی سلامت  پیمایش های 
این  با  باشیم.  پیمایش های جدید  انجام  آینده شاهد  امیدواریم در سال های 
روان  ارقام، وضعیت سلامت  و  آمار  از  است، صرف نظر  مسلم  آن چه  حال، 

جامعه نیازمند توجه جدی است.
اختلالات  آمار  کاهش  برای  بهداشت  وزارت  مداخله  درباره  شالبافان 
این  در  که  اقداماتی  مهم ترین  از  یکی  کرد:  تصریح  کشور  در  روانشناسی 
به  مراجعه کننده  افراد  روان  سلامت  غربالگری  داد،  انجام  می توان  زمینه 
مراکز بهداشتی است. انواع غربالگری ها بسته به گروه هدف متفاوت هستند. 
به عنوان مثال، غربالگری مادران باردار در مراکز جامع سلامت کشور انجام 
می شود و خوشبختانه پوشش بسیار خوبی دارد، چرا که تعداد قابل توجهی 
از این افراد به این مراکز مراجعه می کنند اما در مورد کودکان و نوجوانان، 
و  آموزش  وزارت  به ویژه  نهادها  سایر  توسط  عمدتاً  غربالگری  مسئولیت 

پرورش انجام می شود و میزان مراجعات کمتر است.
فعالیت 97 مرکز سراج در کشور

استفاده  مورد  مؤثر  به صورت  که می تواند  الگوهایی  از  یکی  کرد:  بیان  وی 
روانی  پیشرفته است، طرح »سلامت  الگوی کشورهای  قرار گیرد و مشابه 
»سراج«  اختصاری  نام  با  ما  کشور  در  که  است  جامعه نگر«  یا  اجتماعی 

شناخته می شود.هدف این طرح، تکمیل چرخه ارجاع در کنار خدمات درمانی 
روان  سلامت  اختلال  از  نشانه هایی  فردی  در  اگر  که  معنا  این  به  است. 
دسترسی  مناسب  درمانی  خدمات  به  سراج  مراکز  طریق  از  شود،  شناسایی 

پیدا کند.
این روانپزشک گفت: مرکز سراج از نظر ساختاری در درون شبکه معاونت 
بهداشت قرار دارد، اما به صورت واحدی مجزا فعالیت می کند. در این مراکز، 
ارائه  تخصصی تری  خدمات  و  دارند  حضور  روانپزشکان  و  روان شناسان 
درمانی سطح یک  و  تشخیصی  جامع سلامت، خدمات  مراکز  در  می دهند. 
انجام می شود و در صورت نیاز به سطوح بالاتر، بیمار به مراکز سراج ارجاع 

داده می شود.
مدیرکل دفتر سلامت روانی، اجتماعی و اعتیاد وزارت بهداشت تصریح کرد: 
حمایت  با  اما  هستند،  فعال  کشور  در  سراج  مرکز   ۹۷ تنها  حاضر،  حال  در 
دولت و برنامه ریزی های انجام شده، امیدواریم بتوانیم پوشش کشوری ایجاد 
کنیم. هدف گذاری فعلی، ایجاد یک مرکز سراج به ازای هر ۳۰۰ هزار نفر 

جمعیت است و مناطق کمتر برخوردار در اولویت، قرار دارند.
هدف گذاری افزایش تعداد مراکز سراج به 300 واحد در کشور

شالبافان خاطرنشان کرد: انتظار می رود در آینده نزدیک تعداد مراکز سراج 
به حدود ۳۰۰ تا ۴۰۰ مرکز در سطح کشور برسد تا بتوان خدمات سلامت 
به ساختار رسمی  این مراکز  داد. ورود  ارائه  به صورت گسترده تری  را  روان 
بهداشتی کشور، گام بسیار مهمی در ارتقای سلامت روان جامعه خواهد بود.

به  مردم  مراجعه  مانع  روانشناسی،  خدمات  بالای  تعرفه 
روانپزشک؟

به گزارش تسنیم، در حال حاضر سازمان بیمه سلامت خدماتی مانند روان 
تحت  را  مشاوره  خدمت  و  درمانی  گروه  درمانی،  خانواده  فردی،  درمانی 
از اختلالات  انواعی  با وجود شیوع ۲۵ درصدی  اما  پوشش قرار داده است 
روانپزشکی در ایران، تعرفه خدمات روان در کشور ما برای اکثر افراد جامعه 
بالاست و بسیاری از مردم توانایی پرداخت این هزینه ها را ندارند؛ معضلی 
از  زیاد،  هزینه های  دلیل  به  مردم  از  بسیاری  شود  باعث  است  ممکن  که 
درمان اختلالات خود صرف نظر کنند. اگرچه مراکز بهداشتی و مراکز سراج 
در  روانشناسان  از  بسیاری  اما  اختلالات کرده  این  درمان  به  زیادی  کمک 
ارائه خدمات می پردازند در حالی  بخش خصوصی و مطب های شخصی به 
که بیمه های پایه بسیاری از خدمات آن ها را پوشش نمی دهد و یا این مراکز 

روانشناسی قراردادی با سازمان های بیمه گر پایه ندارند. 
مشاوره  و  روانشناسی  خدمات  تعرفه های  وزیران،  هیئت  تصویب  اساس  بر 
برای  و  ریال  هزار   ۳۵ و  میلیون   ۵ ارشد  کارشناسی  مقطع  در   ۱۴۰۴ سال 
مشاوره  دقیقه   ۴۵ هر  ازای  به  ریال  هزار   ۲۰۰ و  میلیون   ۶ دکتری  مقطع 

تعیین شده است که هزینه بسیار بالایی است.
پیش از این نیز فتحی، رئیس سازمان نظام روانشناسی اذعان کرده بود که 
در جامعه ما بیش از ۷۰ درصد مردم توانایی مراجعه به رواشناسان را ندارند 

به دلیل اینکه تعرفه این خدمات بالا است.

تحلیل روز25درصد ایرانی ها اختلال روانپزشکی دارند

مذاکرات هسته ای و فرصت نزدیکی ایران
با کشورهای خلیج فارس

اگر ایران با کشورهای عربی خلیج فارس در مورد مسئله فلسطین متحد 
شود، اسرائیل و امریکا تحت فشار قرار خواهند گرفت.

»دانیا کولیت خطیب«، کارشناس مسائل ایالات متحده امریکا و 
کشورهای عربی در طی مقاله ای نوشت: مذاکرات هسته ای با ایران 
امروز با مذاکرات سال ۲۰۱۵ متفاوت است. مذاکرات با دولت اوباما 
محدود به کاهش غنی سازی اورانیوم در ازای لغو تحریم ها بود. امروز، 
موضوع فلسطین روی میز است. این امر فرصتی برای کشورهای خلیج 
فارس و ایران ایجاد می کند تا دست به دست هم دهند و راه حلی برای 
مسئله فلسطین پیدا کنند.»محمد صالح صدیقیان«، کارشناس مسائل 
بین المللی »چارچوب مذاکرات« را که تیم ایرانی در اولین روز مذاکرات 
در مسقط به »استیو ویتکوف«، نماینده ایالات متحده آمریکا تحویل 
داد، منتشر کرد. این چارچوب شامل ۱۰ نکته بود. نکته آخر بیان می کند: 
»آرمان فلسطین منبع اصلی تنش در منطقه بوده و خواهد بود، مگر 
اینکه طرف های بین المللی و منطقه ای برای یافتن راه حلی برای مسئله 
مردم فلسطین و پایان دادن به وضعیت اشغال سرزمین های اشغالی 

فلسطین تلاش کنند.«
این نکته نشان داد که صلح در منطقه نه تنها مسئولیت ایران، بلکه 
همه طرف های مرتبط با امنیت، ثبات و صلح در خاورمیانه است. انتظار 
می رود ایران به ترامپ پیشنهاد خاورمیانه ای عاری از سلاح هسته ای را 
بدهد که به این معنی است که اسرائیل باید زرادخانه نظامی هسته ای 
خود را برچیند.این تحولی مهم است، به ویژه با توجه به آشفتگی فعلی 
که منطقه با رفتار بی ثبات اسرائیل شاهد آن است. هرگونه فشاری بر 
اسرائیل مورد نیاز و مورد استقبال کشورهای عربی است. عربستان 
سعودی موضع خود را حفظ کرده و تأیید کرده است که بدون تشکیل 
یک کشور فلسطینی، عادی سازی روابط وجود نخواهد داشت. مصر و 
اردن موضع محکمی در برابر هرگونه جابجایی جمعیت اتخاذ کرده اند. 
با این حال به نظر نمی رسد اسرائیل اهمیتی بدهد و ایالات متحده 
آمریکا هیچ فشاری بر »بنیامین نتانیاهو«، نخست وزیر اسرائیل وارد 
 کند. برعکس به محض روی کار آمدن ترامپ، وی بسته تسلیحاتی 

جدیدی را برای اسرائیل امضا کرد.
کشورهای خاورمیانه به وضوح می دانند که اسرائیل 

تهدیدی جدی برای امنیت آنهاست
برای همه طرف ها واضح است که اسرائیل تهدیدی جدی است زیرا 
غزه را با خاک یکسان کرده و به آرامی در حال نابودی کرانه باختری 
است. بدون هیچ دلیل جنگی به سوریه حمله و به خاک آن تجاوز کرد؛ 
اگرچه »احمد الشرع«، رئیس جمهور سوریه به وضوح گفت که آماده 
است به توافق نامه جدایی ۱۹۷۴ پایبند باشد. اسرائیل مصر را تهدید 
می کند و از قاهره می خواهد که زیرساخت های نظامی خود را در سینا 
برچیند. کشورهای عربی می دانند که اگر اسرائیل ایران را از بین ببرد، 
بیشتر تقویت خواهد شد و احتمالاً با خصومت بیشتری روبرو خواهند 
شد. آنها احتمالاً باید با نکبت دیگری روبرو شوند و تأثیر آن برای 
نسل های آینده ادامه خواهد داشت.در این چارچوب، ایران را می توان 
به عنوان یک متحد بالقوه و نه یک دشمن در نظر گرفت. کشورهای 
خلیج فارس می توانند در این دور از مذاکرات در کنار ایران بایستند. در 
واقع، امروز نگرش اعراب به طور قابل توجهی با سال ۲۰۱۵ متفاوت 
است. وزارت امور خارجه عربستان سعودی بیانیه ای صادر کرد و از 
میزبانی مذاکرات بین جمهوری اسلامی و ایالات متحده توسط عمان 

استقبال کرد. »عبدالله بن زاید آل نهیان«، وزیر امور خارجه امارات 
متحده عربی با همتای عمانی خود تماس گرفت تا در مورد توسعه 
مذاکرات مسقط صحبت کند. این فرصت بزرگی برای ایران است زیرا 
نفوذ خود را بر ایالات متحده افزایش می دهد.در سال ۲۰۱۵، کشورهای 
خلیج فارس با توافق مخالف بودند. این اقدام از سوی دولت اوباما به 
عنوان خنجری از پشت تلقی شد که بدون در نظر گرفتن هیچ یک 
از نگرانی های امنیتی آنها، با ایرانی ها به توافق رسید. از سوی دیگر 
کشورهای خلیج فارس از سوی ایرانی ها به عنوان مانعی برای این 
توافق تلقی می شدند. در واقع این توافق و نگرش متکبرانه و تحقیرآمیز 
دولت اوباما نسبت به خلیج فارس، باعث ایجاد آشفتگی در منطقه شد.با 
این حال، مطرح کردن مسئله فلسطین برای جلب نظر کشورهای 
خلیج فارس کافی نخواهد بود. ایران باید به نیازهای امنیتی آنها پاسخ 
دهد. این رابطه باید متقابل باشد. کشورهای خلیج فارس نیز باید به 
ایران اطمینان دهند. در شرایط فعلی و در بحبوحه تهدید قریب الوقوع 
اسرائیل، احتمال نزدیکی اعراب و ایران بیش از هر زمان دیگری است. 
این آگاهی عمومی وجود دارد که طرف های مختلف باید گرد هم آیند 
و بر بی اعتمادی خود غلبه کنند تا با طرح اسرائیل روبرو شوند. ایران 
و عربستان سعودی توافق امنیتی مارس ۲۰۲۳ را که با میانجیگری 
چینی ها حاصل شده است، دارند و می توانند همکاری های بیشتری 

را ایجاد کنند.
قریب الوقوع  تهدید  بحبوحه  در  و  فعلی  شرایط  در 
اسرائیل، احتمال نزدیکی اعراب و ایران بیش از هر زمان 

دیگری است
به موازات مذاکرات هسته ای با آمریکا، ایران باید مذاکرات جدی و 
فوری با عربستان سعودی و دیگر کشورهای خلیج فارس را آغاز کند 
)که به نظر می رسد دیدار اخیر فرستاده ویژه عربستان با مقام رهبری 
ایران در همین چارچوب باشد( .به اعتقاد این ویسنده دو موضوع باید 
در مذاکره مورد بحث قرار گیرد. اولین مورد، یک توافقنامه امنیتی 
الزام آور برای طرف های مختلف است. این توافقنامه باید جامع باشد 
و به تمام نگرانی های امنیتی کشورهای خلیج فارس و همچنین ایران 
پاسخ دهد. همچنین باید با ایجاد مکانیسم راستی آزمایی همراه باشد که 
به طرف های مختلف اجازه دهد به همتایان خود اعتماد داشته باشند.

دومین موضوع مبرمی که باید مورد بحث قرار گیرد، چگونگی داشتن 
موضع مشترک در مورد فلسطین است، موضعی که فراتر از بیانیه های 
مشترک باشد و به فشار واقعی بر اسرائیل و حامی آن یعنی ایالات 
متحده آمریکا تبدیل شود. اسرائیل همیشه برای یافتن متحدان از 
اختلافات در منطقه استفاده کرده است.در ابتدا اسرائیل متحد محمدرضا 
پهلوی بود، اما این رابطه با انقلاب اسلامی به تیرگی گرایید. اسرائیل 
با ترکیه کمالیست وارد تعامل شد اما با حمایت حزب عدالت و توسعه 
از فلسطین، این رابطه تغییر کرد. در نهایت، اسرائیل سعی کرد تهدید 
ایران را بزرگ جلوه دهد تا به کشورهای خلیج فارس نزدیک شود. با 
این حال اگر منطقه متحد شود، اسرائیل در تنگنا قرار خواهد گرفت 
و ایالات متحده تحت فشار قرار خواهد گرفت. واشنگتن اسرائیل را 
مجبور به پذیرش یک کشور فلسطینی خواهد کرد. این یک فرصت 
مهم برای ایران و کشورهای خلیج فارس است. نباید آن را از دست داد 
و ایرانی ها باید درک کنند که فرصتی برای جلب نظر کشورهای خلیج 

فارس به سمت خود در مذاکراتشان با ایالات متحده دارند.
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مهمترین علائم پوکی استخوان 
که نباید نادیده بگیرید

مراحل  در  که  است  شایعی  بیماری  استخوان،  پوکی 
بیماری،  پیشرفت  با  اما  ندارد.  خاصی  علائم  اولیه 
علائمی مانند درد مفاصل و کاهش قد بروز می کنند. 
بروز  از  می تواند  بیماری  این  موقع  به  تشخیص 

شکستگی ها و مشکلات جدی جلوگیری کند.
روماتولوژی  تخصص  فوق  اعظمی،  السادات  عسل 
گفت:  بهشتی،  پزشکی شهید  علوم  دانشگاه  استاد  و 
»پوکی استخوان یکی از بیماری های شایع متابولیک 
استخوان است که در آن مقدار و حجم توده استخوانی 
این  می شوند.  شکننده  استخوان ها  و  یافته  کاهش 
بیماری بیشتر در افراد مسن دیده می شود و می تواند 

عواقب جدی داشته باشد.«
دلایل بروز پوکی استخوان

افزایش  مانند  عوامل مختلفی  نتیجه  در  بیماری  این 
سن، کمبود هورمون ها )استروژن در زنان و اندروژن در 
مردان(، عوامل ژنتیکی، مصرف داروهای خاص، و نیز 
کمبود کلسیم و ویتامین D، عدم تحرک و مشکلات 
تیروئید به وجود می آید. اعظمی افزود: »عوامل دیگری 
مانند مصرف دخانیات و برخی بیماری ها مانند آرتریت 
روماتوئید نیز می توانند در بروز این بیماری مؤثر باشند.«

علائم پوکی استخوان
علامت  هیچ گونه  اولیه  مراحل  در  استخوان  پوکی 
شکستگی  از  پس  تنها  افراد  اغلب  و  ندارد  خاصی 
یکی از استخوان های خود و مراجعه به پزشک متوجه 
آنجا که پوکی استخوان در  از  بیماری می شوند.  این 
ندارد، تشخیص  اولیه خود هیچ گونه علامتی  مراحل 
به موقع و پیشگیری از شکستگی ها مهم ترین دلیل 
برای شناسایی آن است. اعظمی افزود: »درد مفاصل، 
نشستن،  راست  در  سختی  ایستادن،  در  مشکلات 
استخوان ها  شکنندگی  و  زمان  طول  در  قد  کاهش 
با ضربات کم  شدت از جمله علائم رایج این بیماری 

است.«
عوامل خطر و گروه های پرخطر

این فوق تخصص روماتولوژی تاکید کرد که عواملی 
سال،   ۵۰ بالای  سن  قبلی،  شکستگی  سابقه  مانند 
یائسگی زودرس در زنان، مصرف داروهای کورتون، 
در  گردن  یا  ران  استخوان  شکستگی های  سابقه  و 
والدین، افراد را در معرض خطر پوکی استخوان قرار 
دارند،  کمتری  وزن  که  افرادی  همچنین  می دهند. 
سیگار می کشند یا الکل مصرف می کنند نیز باید برای 

این بیماری تحت بررسی قرار گیرند.

***
آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۷۹۶۹  مورخ ۱۴۰۳/۱۲/۱۳  هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه 
ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي   / خانم  فرشید  پور 
رفیع  مقدم  صومعه  سرلئی    فرزند  محمد   به شماره شناسنامه  ۲۰۹     صادره از   صومعه 
سرا     در ششدانگ  یک قطعه زمین با کاربری   مسکونی طبق  استعلام  راه و شهرسازی  
بمساحت  ۱۵۰  مترمربع   پلاک  8۹۶۱      فرعي  از ۳۲    اصلي    مفروز و مجزي  شده  از 
پلاک ۲۳   واقع در   زیده سرا  بخش ۲۲  گیلان جهت تجمیع  با ۶۵۲۰  سنگ  اصلی ۳۲   
در زیده  سرا بخش ۲۲ گیلان   خریداري    از  نسق اسماعیل  و مهدی ) قنبری شیر ذیلی ( 
محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله۱۵  روز  آگهي 
مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  
داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  ۲ ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم 
و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  
قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول 

اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۲۵۷ /۹۱۰

***
آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۹۵88   مورخ ۱۴۰۳/۱۲/۲۷  هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه 
ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي   / خانم  پیمان  بی 
باک  فرزند مهدی به شماره شناسنامه  ۱۹۴۵     صادره از   کرج  ششدانگ  یک قطعه زمین  
مشتمل بر  یکباب  خانه و محوطه   بمساحت  ۳۰۳/۴۲   مترمربع   پلاک  فرعی ۲۴۴۳    از 
سنگ اصلی  ۶   مفروز و مجزي  شده  از پلاک ۲۳۶   واقع در   قریه  هندخاله    بخش ۲۲  
گیلان خریداري    از  نسق  پرویز  باقر زاده  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله۱۵  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  
۲ ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ 
تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید 
در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۲۵۳ /۹۱۰

***
هیات موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۰۴۰۱۳۵۶۳ مورخه  ۱۴۰۳/۱۲/۴ موضوع قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات     

انوشیروان  راستگوی  کلشتری  فرزند بهمن مورد تایید قرار گرفت .

۱-ششدانگ  یک  قطعه زمین  مشجر بمساحت  ۱۰۰۶/8۲   مترمربع  که مقدار  ۶۹/۱۵  
مترمربع  در حریم  نهر قرار دارد به شماره  پلاک فرعي ۱۶۳8  مجزی از پلاک  ۵۹۳   فرعي   
از اصلي ۴   واقع  در   تکلیم   بخش  ۲۰ گیلان   از مالکیت     حاج میر یعقوب خالقی  و  غیره  

به آدرس  شهرستان رودبار -  تکلیم   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  
به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر 

خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : ۱۶۱
***

آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره  ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۶۳۱8   مورخ ۱۴۰۳/۱۱/۳۰  هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  
حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي   مرتضی  
پورمسلم  فرزند محمدرضا  به شماره شناسنامه  ۱۳۴      صادره از    صومعه سرا  در ششدانگ  
یک قطعه  زمین   باغی     بمساحت  ۳۲۹/۱۶   مترمربع  پلاک ۲۶۲  فرعی  از ۶۶  اصلی  
مفروز و  مجزی شده  از پلاک  ۱۴ واقع در کوده  بخش ۲۲ گیلان خریداری   از سید ابراهیم  
پور  ساداتی  کودهی  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله۱۵  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي 
بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  ۲ ماه  اعتراض  
خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  
مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد 

شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۹۱۰/۱8۷

***
آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره  ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۳۰۷8  مورخ ۱۴۰۳/۱۰/۲۳  هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  
ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي   خانم / اقای  آزاده  عوض خواه   
فرزند احمد به شماره شناسنامه  ۷۶۹  صادره از    صومعه سرا  در ششدانگ  یک قطعه  زمین    
مشتمل  بر اعیان احداثی     بمساحت  ۲۷۳/۱۴   مترمربع  پلاک ۷۳  فرعی  از ۱۲  اصلی  مفروز 
و  مجزی شده  از پلاک  ۱۲ واقع در زیمسار  بخش ۲۲ گیلان  از یحیی پور یوسفی  کلاشمی  
محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله۱۵  روز  آگهي 
مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  
داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  ۲ ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم 
و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  
قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول 

اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 

م- الف : ۹۱۰/۱8۵
***

آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره  ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۶8۱۴  مورخ ۱۴۰۳/۱۲/۴  هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  
ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي اسد پور اصل  فرزند محمد 
علی به شماره شناسنامه  ۶۱8۴۱       صادره از    تبریز   بعنوان ششدانگ  یک قطعه  زمین   
مشتمل بر یک باب خانه   بمساحت  ۲۹۱/۰۲    مترمربع  پلاک ۷۴   فرعی  از ۶   اصلی  
مفروز و  مجزی شده  از پلاک  ۱۵ واقع در قریه شکر  باغان  سنگ ۶  بخش ۲۵ گیلان 
خریداری   ازنسق     کاس خانم  اسماعیلی   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله۱۵  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  
۲ ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ 
تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید 
در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۹۱۰/۱۹8

***
آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره  ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۷۹88  مورخ ۱۴۰۳/۱۲/۱۳  هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه 
ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي   / خانم     سید فرنود 
شهابی  ضیابری  فرزند  میر  فخر  الدین به شماره شناسنامه  ۳۰      صادره از    صومعه سرا  
در ششدانگ  یک قطعه  زمین   مزروعی    بمساحت  ۶۰۰۰   مترمربع  پلاک ۵۷۹  فرعی  از 
۱۷  اصلی  مفروز و  مجزی شده  از پلاک  ۲۶ واقع در کتم جان  بخش ۲۵ گیلان   خریداری 
ازنسق     احمد اکبری  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله۱۵  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح 
مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  ۲ ماه  اعتراض  خود را  به 
این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  
خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت 

مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۹۱۰/۱۲۱

***
آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره  ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲8۶۷۳  مورخ ۱۴۰۳/۱۲/۲۰  هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  
ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي   / خانم     سجاد بهارمست  
ضیابری  فرزند  قاسم به شماره شناسنامه  ۱۷۴۴      صادره از    صومعه سرا  در ششدانگ  یک 
قطعه  زمین   مشجر    بمساحت  ۲۷۱۹/۷۶   مترمربع  پلاک ۵8۰  فرعی  از ۱۷  اصلی  مفروز 
و  مجزی شده  از پلاک  ۲۵ واقع در کتم جان  بخش ۲۵ گیلان  خریداری  ازنسق    کوچک 

زارع کتم جانی محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله۱۵  
روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  
اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  ۲ ماه  اعتراض  خود را  به این 
اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود 
را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و 

عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۹۱۰/۱۱۹

***
هیات موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي شماره ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۰۴۰۱۳۹۶8 مورخه  ۱۴۰۳/۱۲/۱۴ موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  

تصرفات     فاطمه مهربان  فرزند  روح اله  مورد تایید قرار گرفت .
۱-ششدانگ  یک  قطعه زمین مشجر  مشتمل بر  بنای احداثی       بمساحت  ۱۷۱۹/۳۵  
مترمربع  به شماره  پلاک فرعي ۲۵۷۵  مجزی از پلاک  ۳۵۴   فرعي   از اصلي ۱۹   واقع  در   
کلورز   بخش  ۲۰ گیلان   از مالکیت     سید بابا حسینی  کلورزی  و غیره  به آدرس  شهرستان 

رودبار -  کلورز   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  
به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر 

خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 
م- الف : ۱۶۳

***
آگهي  موضوع  ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي شماره  ۱۴۰۳۶۰۳۱8۰۱۱۰۲۶88۵   مورخ ۱۴۰۳/۱۲/۰۴  هیات  موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  
حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي   / خانم     
محمود مهدی زاده فرزند  محمد به شماره شناسنامه  ۱۶۲۲      صادره از    صومعه سرا  در 
ششدانگ  یک قطعه  زمین   شالیزاری    بمساحت  ۹۰۴۷۵/۳۹    مترمربع  پلاک ۹۳۳  
فرعی  از ۱8  اصلی  مفروز و  مجزی شده  از پلاک  ۱ واقع در لیف شاگرد  بخش ۲۲ گیلان  
خریداری  ازنسق    محمد  مهدی زاده  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله۱۵  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  
۲ ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ 
تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید 
در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۴/۰۲/۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۴/۰۲/۱۷ 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : ۹۱۰/۲۰۴
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فوتبال جهان
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 شماره 6986

7 راهیابی حسین وفایی به جمع 16 نفر برتر اسنوکر جهان
رقابت های اسنوکر قهرمانی جهان در انگلیس در حال برگزاری است و نماینده اسنوکر ایران با شکست حریف انگلیسی اش به جمع شانزده نفر برتر جهان راه پیدا کرد.

به گزارش ایسنا، مرحله اصلی مسابقات اسنوکر قهرمانی جهان با حضور ۳۲ بازیکن برتر در شهر شفیلد انگلیس در حال برگزاری است. حسین وفایی، برترین اسنوکرباز ایران در نخستین دیدارش در این رقابت ها به مصاف حریفی 
از انگلستان رفت و با نتیجه ۱۰ بر ۹ او را شکست داد و راهی مرحله بعد شد.وفایی با این پیروزی، جمعه پنجم اردیبهشت ساعت ۱۲:۳۰ و ۲۱:۳۰ به وقت ایران و شنبه ششم اردیبهشت ساعت ۱۷:۰۰ به وقت ایران به مصاف مارک 
ویلیامز ولزی خواهد رفت. وفایی در فینال مسابقات شوت اوت این حریف را شکست داد و برای نخستین بار به عنوان قهرمانی مسابقات حرفه ای ها دست پیدا کرد.همچنین کایرن ویلسون، مدافع عنوان قهرمانی، در بازی نخستش 

مقابل حریفی چینی شکست خورد و حذف شد. رقابت های اسنوکر قهرمانی جهان تا ۱۵ اردیبهشت در انگلیس ادامه دارد.

سایر اخبار

در حالی که پیش از این اعلام شده بود لیگ برتر والیبال 
ایران با ۱۲ تیم برگزار می شود اما این روزها زمزمه افزایش 

تعداد تیم ها در لیگ والیبال مطرح شده است.
رقابت  های فصل گذشته لیگ برتر والیبال با حضور ۱۳ 
تیم برگزار شد که میانه فصل تیم سپهر صدرای مشهد به 
دلیل مشکلات مالی و غیبت در دو بازی از سوی سازمان 
لیگ کنار گذاشته شد و در نهایت رقابت های لیگ والیبال 
با ۱۲ تیم پیگیری و به دلیل کنار گذاشتن یک تیم شرایط 
و برنامه ریزی مسابقات هم تا حدودی دستخوش تغییر شد.

لیگ والیبال ایران سال هاست با موضوع تعداد تیم های 
و  معتبر  لیگ های  معمولًا  دارد،  چالش  کننده  شرکت 
برنامه ریزی  تیم ها،  زوج  تعداد  براساس  دنیا  حرفه ای 
می کنند و همین موضوع هم باعث می شود مسابقات به 
صورت منظم و بدون نقص برگزار شود. اما در لیگ ایران 
هیچ زمانی تعداد تیم های شرکت کننده یک عدد ثابت 
نیست و ممکن است همانند این دوره با ۱۳ تیم آغاز و 

در میانه فصل به ۱۲ تیم برسد.
البته گویا برای فصل آینده لیگ برتر والیبال از ابتدا تصمیم 
بر این بود که لیگ والیبال با همان ۱۲ تیم برگزار شود اما 
این روزها صحبت از برخی فشارها برای افزایش تعداد 
تیم های شرکت کننده در لیگ است به طوری که ممکن 
است رقابت های لیگ برای سال آینده با ۱۳ یا حتی ۱۴ 

تیم برگزار شود.
جبار قوچان نژاد رئیس سازمان لیگ والیبال در گفتگو با 
خبرنگار مهر، درباره تعداد تیم های شرکت کننده در لیگ 
والیبال و فشار برای حضور برخی تیم ها گفت: من بارها به 
این موضوع اشاره کردم که قصد ما این است که لیگ را 
با ۱۲ تیم برگزار کنیم اما باید ببینیم شرایط در آینده به چه 

صورت خواهد بود.
وی گفت: اگر یک تیم متمول باشد شاید تصمیم بگیریم 
که در لیگ امسال حضور پیدا کند اما این موضوع به همین 
راحتی نیست باید تمامی جوانب را بسنجیم. در حال حاضر 
هدف اصلی ما برگزاری لیگ با ۱۲ تیم است اما باید ببینم 
در آینده نظر رئیس فدراسیون، اعضای هیئت رئیسه و 

سازمان لیگ به چه صورت خواهد بود.
قوچان نژاد در پاسخ به این سوال که برنامه ریزی تمام 
لیگ های معتبر دنیا به صورت تعداد زوج تیم هاست و 
تنها در ایران شرایط به این صورت نیست، گفت: اصلًا 
بحث حضور تیم شهرداری گنبد یا تیم های دیگر نیست. 
ما از قبل هم اعلام کردیم که هدف برگزاری لیگ با 
۱۲ تیم است اما همانطور که گفتم این موضوع به عوامل 
زیادی بستگی دارد و در نهایت باید ببینیم تصمیم رئیس 
فدراسیون و اعضای هیئت رئیسه به چه صورت خواهد 
بود.وی تأکید کرد: ما ابتدا تیم ها را راستی آزمایی می کنیم 
تا ببینم به لحاظ مالی شرایط حضور در لیگ برتر را دارند 
تا دچار مشکل نشوند. ما هم به برگزاری مسابقات لیگ با 
تعداد تیم های زوج فکر می کنیم و در همین راستا تصمیم 

می گیریم.

لیگ برتر والیبال با 
چند تیم برگزار می شود؟؛ 

فشار یا مصلحت اندیشی
سابق  سرمربی  به  لورانت  ورنر 
دورتموند، شالکه و هانوفر در دوران 

حرفه ای جملات ماندگاری داشت.
فوتبال  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
آلمان در سوگ از دست دادن یک 

چهره ی اصیل است. 
به  او  پاک در سن ۷۶ سالگی درگذشت.  لورانت روز یکشنبه  عید  ورنر 
به  بعداً  و  داد  انجام  بوندس لیگا  در  بازی   ۳۲۵ حرفه ای  بازیکن  عنوان 
کسب  مونیخ   ۱8۶۰ تیم  با  ویژه  به  بزرگی  موفقیت های  مربی  عنوان 
کرد. لورانت در فوتبال ایران به دلیل حضور روی نیمکت سایپا و سابقه 

مربیگری در این تیم برای اهالی فوتبال شناخته شده بود.
لیگ  به  مونیخ   ۱8۶۰ با  شد  موفق  لورانت  با   ۲۰۰۰-۰۱ فصل  در  او 
-۱۹۹۷( یوفا  جام  در  بار  دو  همچنین  و  کند  پیدا  راه  اروپا  قهرمانان 

خاطر  به  تنها  نه  لورانت  اما  کرد.  تیم شرکت  این  با  و ۰۱-۲۰۰۰(   ۹8
موفقیت هایش، بلکه به خاطر گفته های صریح و به یادماندنی اش همیشه 

در خاطرها خواهد ماند.
گفته های به یادماندنی ورنر لورانت:

* وقتی خبرنگاران از او پرسیدند چرا در پیروزی ۵-۱ مقابل نورنبرگ، 
هولگر گرایلیش ۵۳ ساله مصدوم را تعویض نکرد، پاسخ داد: »فقط وقتی 

بازیکن پایش را از دست بدهد، او را تعویض می کنی.«
* لورانت درباره انتصاب اریش ریبک 8۷ ساله به عنوان مربی تیم ملی 
گفت: »اریش ریبک از فوتبال به اندازه فاصله زمین تا مریخ دور است.«

بازیکنان  با  باید  »من  بازیکنانش:  با  برخوردش  نحوه  درباره  لورانت   *
درباره چه چیزی حرف بزنم؟ من که کشیش نیستم.« 

او همچنین گفت: »شاید بازیکنان با من مشکل داشته باشند، ولی من با 
آن ها مشکلی ندارم.«

* پس از پیروزی ۳-۲ مقابل فرانکفورت، تیم مورد علاقه مادرزن لورانت، 
او در سال ۱۹۹8 گفت: »امروز نمی توانستم به مادرزنم توجه کنم.«

آیا گل های زده شده  لورانت پرسیده شد که  از  * در سال ۱۹۹8، وقتی 
 ۵۳ در  )درگذشته  اواکیلی  عبدالرحیم  و  ساله   ۵۶ هوبش  برند  توسط 
سالگی(، بازیکنان تازه وارد، در پیروزی ۲-۰ مقابل گلادباخ اتفاقی بوده، 

او پاسخ داد:»ما فقط اتفاق را می خریم.«
* در بازی خارج از خانه مقابل وردربرمن )شکست ۰-۲(، او جورج داردنه 
۶۶ ساله به عنوان داور بازی را »احمق« خطاب کرد و به سکوها فرستاده 

شد. 
سیلی  او  به  که  باشد  خوشحال  باید  »داور  گفت:  لورانت  بازی،  از  پس 

نزدم.« نتیجه این حرف جریمه 8 هزار مارکی )حدود ۴۰۹۰ یورو( بود.
حتی  شده اند؛  لوس  کاملًا  جدید  بازیکنان:»نسل  جوان  نسل  درباره   *
را  کارشان  اداره  در یک  یا  کنند  پیدا  آپارتمان  نمی توانند خودشان یک 

انجام بدهند.«
* و یکی دیگر: »این غر زدن ها وحشتناک است. اینجا درد می کند، آنجا 
درد می کند. ولی تا وقتی می توانی موبایل را در دست نگه داری، حتماً 

هنوز به اندازه کافی قدرت داری.«
من  که  آنطور  شنبه  »اگر  دویدن:  به  بازیکنانش  تمایل  عدم  درباره   *

می خواهم ندوی، می توانی یکشنبه آنطور بدوی.«
»اگر  مونیخ:   ۱8۶۰ در  موبایل  از  استفاده  ممنوعیت  درباره  لورانت   *
موبایلت زنگ بزند، می توانی از اتوبوس پیاده شوی و ما ادامه می دهیم. 

آن ها موبایل دارند و می توانند تاکسی بگیرند.«
* جمله دیگری از لورانت: »بازیکنان باید بدوند و دهان شان را ببندند.«

* درباره کارش به عنوان مربی:»هر کسی حق دارد نظرش را بگوید ولی 
فقط نظر من مهم است.«

بی پولی گریبان گیر تیم قهرمان؛کشتی گیران در انتظار مطالبه پرداخت نشدهاین سرمربی مشهور که از موبایل متنفر بود!
در حالی که پنج ماه از مسابقات لیگ کشتی فرنگی گذشته است اما تیم 
قهرمان شهرداری مسجد سلیمان هنوز حق و حقوق کشتی گیران را 

پرداخت نکرده است.
به گزارش مهر، با وجود اینکه پنج ماه از مسابقات لیگ برتر کشتی فرنگی 
گذشته و تیم شهرداری مسجد سلیمان که اولین حضور خود را در لیگ برتر 
کشتی فرنگی تجربه کرد و به عنوان قهرمانی رسید اما هنوز نتوانسته حق 
و حقوق کشتی گیران خود را پرداخت کند. تیم شهرداری مسجد سلیمان 
علاوه بر میزبانی از دور برگشت مرحله مقدماتی، میزبانی فینال لیگ برتر 
را در اهواز هم به عهده داشت و به شکل آبرومندانه ای این مسابقات را 

برگزار کرد.
همچنین تیم شهرداری مسجد سلیمان در این دوره از رقابت های لیگ برتر 
کشتی فرنگی توانست برخی ستاره های تیم ملی از جمله محمدعلی گرایی 
را با رقم پیشنهادی پایین جذب کند تا در لیگ کشتی بگیرد. گرایی سال ها 
بود علاقه ای به حضور در لیگ برتر کشتی فرنگی را نداشت و این اتفاق 
بزرگی بود. این تیم علاوه بر جذب ستاره های نامدار کشتی فرنگی، موفق 
به جذب کشتی گیران خارجی هم شد که همین موضوع کیفیت مسابقات 
را بالا برد. با این حال اگرچه تیم شهرداری مسجد سلیمان شروع خوبی 
در لیگ برتر کشتی داشت اما پایان خوبی نداشت و خیلی از کشتی گیران 
این تیم به دلیل عدم پرداخت حق و حقوق خود، به شدت به عملکرد تیم 

معترض هستند و از این بابت احساس ناراحتی دارند.
امیر قاسمی منجزی سرمربی تیم شهرداری مسجد سلیمان در گفتگو با 
خبرنگار مهر، درباره وضعیت تیم و پرداخت حق و حقوق کشتی گیران گفت: 
شاید کشتی گیران الان فقط نیمه خالی لیوان را می بینند در صورتی که 
نیمه دیگر لیوان به مراتب پُرتر است. تیم شهرداری مسجد سلیمان زمانی 
برای حضور در لیگ برتر کشتی یارکشی کرد که همه تیم ها کشتی گیران 
مورد نظر خود را جذب کردند. برخی از کشتی گیران که از حضور در لیگ 
برتر جا مانده بودند با افتخار به تیم ما آمدند. من الان صد در صد طرف 
کشتی گیران هستم و به آن ها حق می دهم که بابت حق و حقوق شان 
معترض باشند، چون من خودم کشتی گیر بودم و همه این چالش ها را 

داشتم.
وی ادامه داد: ولی به نظرم باید منصفانه به مسائل نگاه کنیم، هر زمان که 
تیم شهرداری مسجد سلیمان میزبان بود مسابقات را به بهترین شکل اجرا 
کرد. در صورتی که ما کرج که رفته بودیم یک تشک وسط سالن انداخته 
بودند و حتی تشک گرم نداشت. من قصد ندارم بگویم تیم شهرداری 

مسجد سلیمان بدن هیچ نقصی میزبان بود اما به هر حال یک میزبانی 
در شأن لیگ برتر برگزار کردیم. ضمن اینکه تیم ما بالاترین سقف قرارداد 
در چند سال گذشته با کشتی گیران داشته است. اما تمامی این موارد دلیل 
بر این نیست که حدود ۲۰ تا ۳۰ درصد قرارداد کشتی گیران مانده و هنوز 
پرداخت نشده است. من به خاطر اینکه خیلی از کشتی گیران هنوز پرداختی 
نگرفتند به شدت ناراحتم و نباید این موضوع را بگویم اما ما به شرایطی 

رسیدیم که من مجبور شدم از جیب هزینه کنم.
سرمربی تیم کشتی شهرداری مسجد سلیمان تأکید کرد: من از همه 
مسئولان تیم شهرداری مسجد سلیمان ملتمسانه درخواست دارم که این 
۲۰ تا ۳۰ درصد قرارداد کشتی گیران را پرداخت کند. ارزش پول پایین 
آمده و واقعاً شرایط اقتصادی برای هیچ کس خوب نیست به خصوص 
کشتی گیری که تنها منبع درآمدش قرارداد از لیگ برتر است. خیلی از 
کشتی گیران به خاطر رفاقتی که با من داشتند به این تیم آمدند، من وام دار 
همه آنها هستم که با تمام توان هم برای این تیم جنگیدند و از همه آن ها 
تشکر می کنم.قاسمی خاطرنشان کرد: البته من با شهردار صحبت کردم و 
به ما قول دادند. آن زمان که تیم شهرداری مسجد سلیمان تشکیل شد، 
شهردار، فرماندار و شورای شهر پای کار بودند و خودشان یک تیم محسوب 
می شدند، اما متأسفانه فرماندار شهر تغییر کرد، البته نمی گویم فرماندار جدید 
تیم شهرداری مسجد سلیمان را دوست ندارد یا پیگیری کار کشتی گیران 
نیست، اما به هر حال تغییر و تحولاتی ایجاد شده و مراحل قانونی و اداری 
دارد. من مسئولیت فنی تیم را داشتم و حتی مربیان خودم را هم انتخاب 
نکردم، بنابراین من هیچ دخل و تصرف مالی نداشتم. این واقعاً سخت است 
که یک نفر هم استرس و نگرانی مباحث فنی کشتی گیران را داشته باشد 

هم درگیر مسائل مالی شود.
وی گفت: این موضوعات باعث شد من از نظر روحی خیلی عذاب بکشم. 
مشکلات مالی و هزینه ای که از جیب کردم فدای سر شهرم. هر چند که 
مسئولان شهرم هیچ وقت آن طور که انتظار داشتم من را حمایت نکردند 
اما من دین خودم را به شهرم ادا کردم و هیچ زمانی شهرم را فراموش 
نکردم. الان تمام تلاشم این است که حق کشتی گیران را بگیریم حتی 
اگر به قیمت این باشد که از حق خودم بگذرم. متأسفانه الان صحبت هایی 
مطرح می شود که روی من تأثیر گذاشته است. این موضوع برای من خیلی 
سخت است. شاید کشتی گیران از نظر مالی متضرر شدند، اما من از نظر 

جایگاهی که داشتم متضرر شدم و این موضوع برای من سخت است.
قاسمی گفت: حدوداً ۱۲ میلیارد برای تیم شهرداری مسجد سلیمان هزینه 
شد که از این مبلغ تنها 8۰۰ میلیون مانده است. کشتی گیران ما کلًا 8۰۰ 
و خرده ای بدهکار هستند. وقتی هم به آن ها می گویم این مبلغ را پرداخت 
کنند، می گویند اول سال است و دستشان بسته است اما به زودی تمامی 
حق و حقوق کشتی گیران را پرداخت خواهند کرد. حتی مسئولان تیم خیلی 
مشتاق هستند که امسال هم در لیگ برتر تیمداری کنند اما من به آن ها 

گفتم اول حق و حقوق سال گذشته کشتی گیران را پرداخت کنند.
سرمربی تیم کشتی شهرداری مسجد سلیمان گفت: من از لحاظ قانونی 
قراردادی با مسجد سلیمان ندارم و حتی اگر هم شکایت کنم دستم به جایی 
بند نیست. در تیم ما همه با هم همدل و همرنگ بودند و من طرف همه 
کشتی گیران هستم. تیم ما با اقتدار اول شد و اولین بار است که شهرداری 
یک شهر در لیگ هزینه می کند، فکر نمی کنم تا به حال شهرداری یک 
شهر در کشتی آزاد و فرنگی تیمداری کرده باشد. تیم شهرداری مسجد 
سلیمان به بهترین شکل ممکن میزبانی مسابقات را پیگیری کرد و همه 
شرایط را مهیا کرد اما مهم این است که آخر این تیم بد تمام نشود چون 

واقعاً کشتی گیران محق هستند.
قاسمی عنوان کرد: کشتی گیران ما همه از جان و دل مایه گذاشتند، خیلی از 
کشتی گیران تیم ما از سایر کشتی گیران تیم های دیگر عقب بودند اما با همه 
توان جنگیدند تا بهترین عملکرد را داشته باشند و در نهایت عنوان قهرمانی 
را هم به دست آوردند. الان مهمترین موضوع برای همه ما پرداخت حق و 
حقوق کشتی گیران است. امیدوارم شهرداری مسجد سلیمان این موضوع 
را زود جمع کنند. من نباید در مسائل مالی دخالت کنم اما دلم می سوزد 
چون کشتی گیران منبع مالی ندارند. امیدوارم دیگر مسئولان شهر به کمک 
شهرداری بیایند، چون آن ها نمی توانند به تنهایی این موضوع را جمع کنند.

 آگهی مزایده اموال غیر منقول
ثبت  اداره   140300329 کلاسه  اجرائی  پرونده  منقول  غیر  اموال  مزایده  اگهی 

اسناد و املاک ساوجبلاغ
مورخ   9862 شماره  ازدواج  سند  استناد  به  فوق  کلاسه  اجرائی  پرونده  بموجب 
زنجان   1۵ شماره  طلاق  و   48 شماره  ازدواج  دفترخانه  تنظیمی    1389/04/31
خانم خدیجه  تقاضای  به  و  )بدهکار(  احمدی  آقای اسداله  علیه وراث  زنجان  استان 
تعداد  تمامی  تعداد  الاجرا  لازم  موضوع  مهریه  طلب  وصول  جهت  )بستانکار(  بیات 
قانونی  های  هزینه  سایر  وصول  همچنین  بهارآزادی  تمام  طلای  سکه  قطعه  بیست 
اجرای  اداره  در  پرونده  تشکیل  از  پس  که  نموده  اجرائیه  بصدور  مبادرت  متعلقه 
بازداشت در حوزه ثبتی این اجرا  با عنایت به اینکه مال مورد  اسناد رسمی زنجان 
محتویات  طبق  است.  داده شده  نیابت  اجرا  این  به  عملیات  ادامه  جهت  واقع شده 
پرونده مورد مزایده: سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین 
به نشانی استان البرز- کمالشهر- بلوار شورا- انتهای بلوار مشاهیر- کوچه هشت 
از  فرعی   13393 پلاک  بوده  مترمربع   200 مساحت  به  تفکیکی  –قطعه6۷9  متری 
13۷ اصلی، مفروز و مجزاشده از 1112 فرعی از اصلی مذکور ، قطعه 6۷9 در حوزه 
پی است  اربعه شمالا:  واقع گردیده است. حدود  البرز  استان  ثبت ملک ساوجبلاغ 
بطول )10/00( ده متر به قطعه هفتصد و سی و هفت تفکیکی شرقا: پی است بطول 
طول  به  است  پی  جنوبا:  تفکیکی  و هشتاد  قطعه ششصد  به  متر  بیست   )20/00(
)10/00( ده متر به خیابان به عرض هشت متر غربا: پی است به طول )20/00( 

بیست متر به قطعه ششصد و هفتاد و هشت تفکیکی. مالکیت آقای اسداله احمدی 
با جزسهم 3 از کل سهم 6 بعنوان مالک سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان 
با شماره مستند مالکیت 281۷ تاریخ 1392/04/23 دفترخانه اسناد رسمی شماره 
1۷9 شهرکرج استان البرز، موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 1۷040۷ سری 
ثبت گردیده  الکترونیکی 139۵20331012004224  با شماره دفتر  ج سال 94 
است. توصیف ملک: ملک در حال حاضر به صورت یک زمین خالی)فاقد ساختمان( 
و  ملک  موقعیت  و  مکانی  و  زمانی  و شرایط  عوامل  گرفتن جمیع  درنظر  با  باشد.  می 
محل استقرار آن و با لحاظ نمودن جمیع جهات موثر در ارزیابی و در صورت نداشتن 
موانع قانونی و بدون درنظر گرفتن دیون ، معارضین و بدهی احتمالی ، ارزش شش 
دانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی 13393 فرعی از 13۷ اصلی واقع در بلوار شورای 
کمالشهر به مبلغ 30/000/000/000 ریال معادل سه میلیارد تومان و ارزش سه 
دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان مورد مزایده )با توجه به مشاعی بودن( به 
مبلغ 13/000/000/000 ریال معادل یک میلیارد و سیصد میلیون تومان ارزیابی 
ثبتی  پلاک  اعیان  و  عرصه  دانگ  شش  از  مشاع  دانگ  سه  که   گردد  می  اعلام  و 
13393 اصلی از 13۷ اصلی در روز چهارشنبه مورخ 1404/02/1۷ از ساعت 9 
صبح الی 12 ظهر در محل اداره ثبت اسناد و املاک ساوجبلاغ واحد اجرا به نشانی 
فروش  به  مزایده  طریق  از  برق  اداره  جنب  ای  خامنه  اله  آیت  بلوار  اداری  شهرک 
میرسد و قیمت پایه مزایده از مبلغ 13/000/000/000 ریال معادل یک میلیارد 
شود.  می  فروخته  پیشنهادی  قیمت  بالاترین  به  و  شروع  تومان  میلیون  سیصد  و 

مزایده حضوری است و شرکت در مزایده منوط به پرداخت 10 درصد از مبلغ پایه 
یا نماینده قانونی او در  مزایده به حساب سپرده ثبت می باشد و حضور خریدار و 
التفاوت مبلغ فروش را ظرف  مابه  برنده مزایده مکلف است   . جلسه مزایده است 
مدت ۵/ پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده واریز نکند مبلغ مذکور قابل 
استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت عملیات فروش 
از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد شرکت در مزایده برای عموم مردم 
آزاد است. کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است لازم به ذکر است 
یا حق اشتراک  و  انشعاب  از حق  گاز اعم  به آب، برق و  پرداخت بدهی های مربوط 
و  مالیاتی  های  بدهی  نیز  و  باشد  آنها  دارای  مزایده  مورد  که  در صورتی  و مصرف 
باشد  یا نشده  معلوم  شده  آن  اینکه رقم قطعی  از  اعم  غیره  و  عوارض شهرداری 
به عهده برنده مزایده است و در صورت وجود مازاد برنده مزایده می تواند وجوه 
حق  و  عشر  نیم  و  نماید  مسترد  مازاد  محل  از  را  فوق  های  هزینه  بابت  پرداختی 
مزایده نقدا وصول می گردد. ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد مزایده 
روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد این آگهی 
پس از تایید نهائی در سایت آگهی های سازمان ثبت قرار خواهد گرفت و به منزله 

انتشار آگهی در روزنامه کثیرالانتشار محلی است.
شناسه آگهی : 1۷۷3234

***

سند کمپانی ،برگ سبز و کارت موتورسیکلت 
بنلی 2۵0cc-TNT2۵N مدل 1399 مشکی.
قرمز شماره پلاک ایران143- 2۵623 شماره 

موتور 0249N23۷10۵33 شماره تنه 
IRN*۷۵۵8*1003 به نام محمدنوروزی مفقود 

گردیده و ازدرجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پژو1600آر.دی مدل 13۷8 
شماره پلاک ایران 26 – 818ب66 شماره موتور 
2232۷816190 شماره شاسی ۷8۷1۵9۵1 به 

نام امان گلدی داوری مفقود گردیده و ازدرجه اعتبار 
ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷9 
شماره پلاک ایران 32 – 263س۵2 شماره 

موتور 9112۷904۵۵۷ شماره شاسی 
00۷9۵0940۷ به نام سیدرضا میرزائی 

مفقود گردیده و ازدرجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷4 
شماره پلاک ایران42- ۷۷9ج29 شماره موتور 
112۷403299 شماره شاسی ۷4402۵1۷ به 
نام عبدالرضا باقرزاده مفقود گردیده و ازدرجه 

اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷4 
شماره پلاک ایران 12 – 343ق3۵ شماره 

موتور 112۷400336 شماره شاسی 
۷344۵340 به نام سیدجعفر نجفی بایگی 

مفقود گردیده و ازدرجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷9 
شماره پلاک ایران 42 – 422ج28 شماره موتور 
1112۷940818 شماره شاسی ۷94۵1331 

به نام محمدپاکپور مفقود گردیده و ازدرجه 
اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷۵ 
شماره پلاک ایران۷2- 336ب48 شماره موتور 
0112۷۵43۵۵1 شماره شاسی ۷۵۵416۵۷ 

به نام حسن مهربان ظاهری مفقود گردیده و 
ازدرجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷۷ 
شماره پلاک ایران 42 – 299ج38 شماره 

موتور 1112۷۷۷9231 شماره شاسی 
00۷۷484129 به نام امید جعفرزاده مفقود 

گردیده و ازدرجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷۵ 
شماره پلاک ایران 42 – 62۵ج26 شماره موتور 
112۷۵4۷314 شماره شاسی ۷۵۵46029 به 
نام مرتضی عارف نژاد مفقود گردیده و ازدرجه 

اعتبار ساقط می باشد.

برگ ســبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷6 
شــماره پلاک ایران26- 998ص31 شماره موتور 

00۷640۵223 شماره شاسی 1112۷604182 
به نام ســکینه اســماعیلی فاروجی مفقود گردیده و 

ازدرجه اعتبار ســاقط می باشد.

برگ ســبز سواری پیکان i1600 مدل 1383 
شــماره پلاک ایران 26 – ۵4۵ب۵3 شــماره موتور 
112831323۵1 شــماره شاسی 83۵2۷323 به 
نــام بایرام محمد بهمــن مفقود گردیده و ازدرجه 

اعتبار ســاقط می باشد.

برگ ســبز سواری پیکان 1600 مدل 13۷۵ 
شــماره پلاک ایران 32 – 132ج۵4 شــماره موتور 
112۷۵144۷۵ شــماره شاسی ۷۵۵141۵0 به 

نام ســیدرضا یحیی آبــادی مفقود گردیده و ازدرجه 
اعتبار ســاقط می باشد.

برگ ســبز سواری رنو مدل 1369 شماره 
پلاک ایران 26 – 231ب23 شــماره موتور 
0028204 شــماره شاسی 228349 به نام 
سیدمحمدپریشــان مفقــود گردیده و ازدرجه 

اعتبار ســاقط می باشد.

برگ ســبز سواری پیکان 1600 مدل 1381 
شــماره پلاک ایران 32 – 969س4۵ شماره 

موتور 1112813۷683 شــماره شاسی 
8144012۷ بــه نام احیامحمــد کمالی مفقود 

گردیده و ازدرجه اعتبار ســاقط می باشــد.

برگ سبز سواری سایپا 131EX مدل 1392 شماره 
پلاک ایران 99 ـ 368 ن ۵3 شماره موتور 483۷3۵4 

شماره شاسی NAS411100D34911۵2 به نام 
آرازمحمد محمدی مفقود گردیده و ازدرجه اعتبار 

ساقط می باشد.

تصمیم جدید تاج در مورد تیم های پایه؛ 
فسخ قرارداد تمامی عوامل تیم ناکام

نوجوانان  تیم  عملکرد  بررسی  با  ایران  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
این تیم  اجرایی  با عوامل فنی و  برای قطع همکاری  تصمیم خود 

را گرفت.
فوتبال  تیم  حذف  از  پس  فوتبال  فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی 
مرحله  در  شکست  دو  و  تساوی  یک  پذیرش  با  ایران  نوجوانان 
گروهی جام ملت های زیر ۱۷ سال آسیا جلسات متوالی برای بررسی 
حذف زودهنگام این تیم برگزار کرد.تاج که مدعی برگزاری بیشترین 
اردو در رده های ملی برای این تیم طی ۹ ماه اخیر شده است گزارش 
مفصلی را جمع آوری کرد تا مورد ارزیابی قرار دهد. رئیس فدراسیون 
بر  آمده تصمیم قطعی خود مبنی  به وجود  از تحلیل وضعیت  پس 
این تیم را صادر  ارکان فنی و اجرایی  با تمام  ادامه همکاری  عدم 
کرد و قرارداد تمام اعضای کادرفنی به همراه مدیر تیم را لغو کرد.

او همچنین با توجه به جایگاه تیم های پایه ایران تاکید بر هماهنگی 
برقراری  الزام  و  کرد  پایه  تیم های  با  لیگ  سازمان  کمال  و  تمام 
تعامل کامل سرمربیان تیم های ملی پایه با باشگاه ها را اعلام کرد. 

زیر  تا  ملی  تیم های  سرمربیان  گرفته  هماهنگی صورت  اساس  بر 
و  باشند  داشته  لیگ  روی  کلان  نظارت  هستند  موظف  سال   ۲۰
با  بگذارند.همچنین  فوتبال  هیئت های  عهده  بر  نیز  را  استعدادیابی 
گرفته  تصمیم  فدراسیون  در  مختلف  رده  تیم های  ایجاد  به  توجه 
برای  فوتبال  فدراسیون  تشویقی  امتیازات  شامل  پایه  تیم های  شد 
حضور در عرصه های بین الملل قرار بگیرند. بنابراین در صورتیکه 
تیم برتر لیگ نوجوانان و نونهالان در صورت قهرمانی و شرایط فنی 
مطلوب با تأیید کمیته فنی فدراسیون می توانند با تقویت تیم خود در 

رقابت هایی نظیر کافا در سال ۲۰۲۵ شرکت کنند.
بسته تشویقی تاج برای این تیم ها جهت بروز استعداد و توانمندی های 
باشگاه ها و ایجاد شور بیشتر در زمینه تیم داری باشگاه ها در رده پایه 

در نظر گرفته شده است.
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نتایج مذاکرات غیر مستقیم 
رسانه  در  آمریکا  و  ایران 
های جهان بازتاب گسترده 

ای داشته است.
با  خبرآنلاین،  گزارش  به 
پایان مذاکرات غیر مستقیم 

ایران و آمریکا در رم رسانه های جهان تحلیل های مختلفی از نتایج 
مذاکره ارائه دادند که بخشی از آن را می خوانیم: 

دنیس سیترونوویچ، رئیس سابق میز ایران در سازمان اطلاعات نظامی 
ارتش اسرائیل در حساب کاربری خود در شبکه ایکس نوشت: می توان 
فرض کرد که تهران و واشنگتن مواضعی را مطرح نکرده اند که از نظر 
طرف مقابل عبور از خطوط قرمز تلقی شود—به ویژه خواست آمریکا برای 

برچیدن کامل برنامه هسته ای ایران.
فاکس نیوز در خبری فوری در زیرنویس شبکه خود نوشت: ویتکاف به 
هیئت مذاکره کننده ایرانی اعلام کرده که شرکت های آمریکایی به 

دنبال سرمایه گذاری کلان در ایران هستند.
گریگوری برو، تحلیلگر موسسه اوراسیا گروپ در حساب کاربری خود 
در شبکه ایکس نوشت: همیشه خوب است که منتظر جزئیات بیشتری 
بمانیم، اما در حال حاضر به نظر نمی رسد که توقف کامل غنی سازی 
در دستور کار مذاکرات رم بوده باشد. ویتکاف هرچه به عراقچی گفته، 
آن قدر قانع کننده بوده که ایرانی ها را متقاعد کند دورهای بیشتری از 

گفت وگو ارزش ادامه دادن را دارد.
تریتا پارسی نیز در توئیتی در شبکه ایکس نوشت: مذاکرات فنی بعدی 
در ۴ روز آینده و نشست بعدی در سطح سیاسی نیز در ۷ روز آینده.تا 
اینجا، سرعت دیپلماسی ترامپ با ایران بطور خیره کننده ای مثبت بوده 
است.جان هادسون، خبرنگار واشنگتن پست نیز در اینباره نوشت: تصمیم 
با ایران به جای حمله نظامی، نتیجه ی  دونالد ترامپ برای گفت وگو 
بحث و بررسی های گسترده و شدیدی بود. او در این زمینه از نظرات 
چهره های تندرو درون و بیرون دولت )نظیر والتز و روبیو در داخل، و 
روپرت مرداک و آیک پرلماتر در خارج( و همچنین از دیدگاه های میانه رو 
و متمایل به گفت وگو )نظیر ونس و گابارد در داخل، و تاکر کارلسن در 

خارج( بهره گرفت.
راشاتودی نیز نوشت:  خواسته آمریکایی ها در مذاکره با ایران واقع بینانه 
بود. این شبکه خبری دولتی روسیه در ادامه  اعلام کرد که در دور دوم 
مذاکرات میان ایران و آمریکا، نماینده ویژه آمریکا استیو ویتکاف مواضع 

»واقع بینانه ای« داشته است.
این رسانه به نقل از منابع آگاه افزود که ویتکاف و تیم مذاکره کننده 

آمریکایی مواضع سخت گیرانه ای در این گفت وگوها اتخاذ نکردند.

شورای  مجلس  در  تهران  نماینده 
در  بار  اولین  برای  گفت:  اسلامی 
مذاکره،  برای  ما  اخیر  سال های 
مذاکره نکردیم بلکه طرح پزشکیان 
از طرح روحانی ـ  ـ عراقچی حتماً 

ظریف پیشرفته تر است.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 

مجتبی زارعی در جلسه علنی  صحن علنی مجلس شورای اسلامی در نطق 
میان دستور خود گفت: قطع بودجه دانشگاه هاروارد، قدیمی ترین مرکز علمی 
آمریکا در مرکزیت لیبرال دموکراسی به خاطر دفاع از فلسطین و جبهه حق 
رخ داد. درحالی که ترامپ سعی کرد رهبری و هژمونی رو به افول آمریکا را با 

صدور فرمان های شوک آور اقتصادی به صدر جهان برگرداند.
وی افزود: ترامپ به گمان نیابتی بودن خواستگاه های ملت های مقاومت و 
وابستگی فکری متقابل آنها و شهادت برخی رهبران و فرماندهان مقاومت 
در جنگ ترکیبی، ام القرای جهان اسلام یعنی ایران را به تهدیدات وجودی 
متهم کرد. حتی او همانند بوش پسر گفت جهان یا با ماست و یا باید روی 
صندلی داغ ما بنشیند. برهمین اساس همزمان هواپیماهای B۵۲ را با 
جنجال رسانه ای به منطقه فرستاد و مکرر مصاحبه کرد که ایران اگر به 

الگوی آمریکایی نپیوندد، سر و کارش با بمب ها خواهد بود.
نماینده مردم تهران در مجلس تاکید کرد: ترامپ سعی کرد با افکار عمومی 
ایران، منطقه و جهان، ارتباط برقرار کرده و به مرجع خبری در امور ایران 
تبدیل شود ولی این صحنه فقط صحنه قمارباز بود. صحنه دیگر را امام حکیم 
ما آراست و حکمت ایرانی و اسلامی، عقل و حکمت را بر جنجال رسانه ای 
و ترکیبی ترامپ غلبه داد و نشان داد اینجا »جمهوری اسلامی ایران« است.

زارعی تاکید کرد: امام خامنه ای مثل همیشه با زبان عقل و فطرت با مردم 
سخن گفت و امر انسانی و فطری دفاع را به بین الاذهانی ترین موضوع در 
سپهر ایران، منطقه و جهان تبدیل کرد. در همین راستا رئی  جمهور مکتبی 
هم تبیین این امر عقلی و فطری را پی گرفت و کوچه جدیدی باز نکرد و 

گفت درخواست مذاکره با غلط های اضافی آمریکا منافات دارد.
وی با اشاره به فعالیت سر لشکر باقری و سرداران و امیران سپاه و ارتش 
در میدان، تصریح کرد: امکانات دفاعی ملت را از زیر زمین روی زمین دریا 
و آسمان به رخ دشمن کشیدند و گفتند تهدید کنید، تهدیدتان می کنیم. 
تهدیدتان را عملی کنید، تهدیداتمان را عملی می کنیم. به امنیت ملی ما 

تعرض کنید، به امنیت ملیتان تعرض می کنیم.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی اضافه کرد: از سوی دیگر برای 
اولین بار بیش از ۴۰۰ نفر از دگراندیشان وطن خواه به میدان آمدند و گفتند 
به برخی سیاست های حاکمیت اشکال داریم، اما در ایده وطن به هر شکل 
ممکن علیه تجاوز آمریکایی ها در صف واحد علیه آمریکا خواهیم ایستاد. این 
سیاست شرافتمندانه داخلی با حفظ امانت از سوی وزارت خارجه به مسقط و 

رم برده شد و شد آنچه را که دیدیم.
زارعی گفت: برای اولین بار در سال های اخیر ما برای مذاکره، مذاکره نکردیم. 
ما پیشرفته تر شدیم. طرح پزشکیان ـ عراقچی حتماً از طرح روحانی ـ ظریف 

پیشرفته تر است.

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
با  خارجه  امور  وزارت  بین الملل  و  حقوقی  معاون  گفت:  اسلامی 
که  کرد  تاکید  ملی  امنیت  کمیسیون  امروز  نشست  در  حضور 
جمهوری اسلامی ایران در مذاکرات جدی است و خواهان تأخیر 
را نشان دهد و تحت  باید جدیت خود  نیست و طرف مقابل هم 
فشار رژیم صهیونیستی که به دنبال تخریب مذاکرات است، قرار 

نگیرد.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، ابراهیم رضایی درباره  کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی به خبرنگاران 
گفت: در نشست امروز کمیسیون، آقای کاظم غریب آبادی معاون 
و  بود  کمیسیون  مهمان  خارجه  امور  وزارت  بین الملل  و  حقوقی 
اعضای  به  آمریکا،  و  ایران  مذاکرات  دوم  دور  درباره  گزارشی 

کمیسیون ارائه کرد و به سوالات اعضا پاسخ داد.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس افزود: آقای غریب آبادی 
دستور  و  کلی  چارچوب  خصوص  در  رُم،  مذاکرات  در  شد  یادآور 
کار و گفت وگوی های فنی، گفت وگو صورت گرفت و تفاهم شد. 
مصوبات  و  نظام  چارچوب  در  که  ایران  پیشنهادهای  همچنین 
از نظر ما همه  نهادهای بالادستی تدوین شده، مشخص است و 
اقتصادی  انتفاع  به  باید منجر  این  برداشته شود و  باید  تحریم ها 

ملت ایران شود.
به  تحریم  رفع  باید  آبادی  غریب  گفته  طبق  اینکه  بیان  با  وی 
گونه ای باشد که منجر به انتفاع اقتصادی ملت ایران شود، اضافه 
کرد: معاون وزیر خارجه گفت که ما بر سر اصل حق ایران برای 
جز  اورانیوم  غنی سازی  و  نمی کنیم  مذاکره  اورانیوم  غنی سازی 
خطوط قرمز است. چرا که ایران به دنبال سلاح هسته ای نیست 
و غنی سازی اورانیوم هم با اهداف صلح آمیز در کشورمان انجام 

می شود.
رضایی اضافه کرد: معاون وزیر خارجه گفت که جلسات کارشناسی 
هفته  چهارشنبه  روز  مذاکرات،  جزئیات  استخراج  هدف  با  فنی  و 
جاری به صورت غیر مستقیم در مسقط برگزار خواهد شد؛ لذا فعلا 

در حال استخراج اصول کلی مذاکرات هستیم.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی افزود: آقای غریب آبادی بیان کرد 
که مبانی تحریم یعنی قوانین تحریمی کنگره و دستورات اجرایی 

رئیس جمهور باید حتماً لغو شود.
رضایی خاطرنشان کرد: در ابتدای جلسه امروز لایحه اصلاح قانون 
نحوه استفاده از خانه های سازمانی ارتش جمهوری اسلامی ایران 
اصلاح  لایحه  به  لایحه  این  عنوان  و  شد  بررسی  کمیسیون  در 
قانون نحوه استفاده از خانه های سازمانی نیروهای مسلح تغییر پیدا 

کرد و برای بررسی بیشتر به کمیته مربوطه ارجاع شد.

رسانه ها از نتایج 
مذاکرات ایران و 
آمریکا چه نوشتند؟

نماینده تهران: طرح »پزشکیان 
ـ عراقچی« از طرح »روحانی ـ 

ظریف« پیشرفته تر است

سخنگوی کمیسیون امنیت 
ملی به نقل از غریب آبادی:
جمهوری اسلامی ایران در 

مذاکرات جدی است و خواهان 
تأخیر نیست

اف ای تی اف،تراکنش ها را کنترل می کند؟
 عادلی: دروغ محض است/ روسیه و چین و حتی یمن عضو FATF هستند

با  پیشگیری از مصرف مواد مخدر »یاریگران زندگی- مشارکت اجتماعی- پیشگیری از اعتیاد«  
چهار نشانه خانواده های مستعد اعتیاد: فقدان ارتباط موثر و گفتگوی خانوادگی ضعیف در اعضای خانواده، تضاد و ناسازگاری، عدم 

انسجام و از هم گسیختگی، انحراف و اعتیاد یکی از اعضای خانواده.

یک کارشناس روابط بین الملل به خبرآنلاین گفت: عربستان به عنوان یک 
بازیگر مهم منطقه حتماً نگرانی هایی دارد و از طرف دیگر نیز ایده ها و برنامه 
هایی برای آینده شرایط منطقه ای دارد که  طبیعتاً این ایده ها و برنامه ها بدون 
تعامل با ایران و بدون اینکه مشخص شود ایران چه سیاست هایی را در منطقه 
در پیش خواهد گرفت و بدون مشخص شدن نتایج مذاکرات هسته ای ایران و 

آمریکا چندان برای عربستانی ها قابل دسترس نخواهد بود.
جواد مرشدی: دور دوم مذاکرات غیر مستقیم ایران و آمریکا در حالی برگزار شد 
که پیش از آن هیاتی از عربستان سعودی به ریاست خالد بن سلمان وزیر دفاع 
به ایران سفرکرد و با رهبر معظم انقلاب دیدار داشت. با توجه به زمان این سفر 
و تقارن آن با نزدیکی مذاکرات برخی گمانه زنی ها بر این بود که شاید این هیات 

بلندپایه حامل پیامی از سوی طرف آمریکایی برای ایران بوده است.
از سوی دیگر عباس عراقچی وزیر خارجه کشورمان نیز دو روز قبل از دور دوم 
مذاکرات به روسیه رفت و ضمن ابلاغ پیام رهبر انقلاب به پوتین با همتای 

روس خود دیدار و گفتگو کرد.
سفری که برخی آن را به دلیل همان پیمان راهبردی در راستای سفر لاوروف 
به تهران پس از گفتگوهای مسکو و واشنگتن در ارتباط با موضوع اوکراین و 
در جریان قرار دادن ایران می دانند و بنا را بر در جریان قرار دادن روس ها از 

گفتگوهای دور اول مذاکرات بر می شمارند.
از سوی دیگر بنظر می رسد بواسطه بی اعتمادی جمهوری اسلامی به آمریکا 
ایران علاقه مند است روسیه را در یک سطحی درگیر این مذاکرات کند تا اگر 
توافقی صورت گرفت در صورت لزوم روسیه بتواند در شورای امنیت با توجه  به 

داشتن حق وتو تضمین کننده تعهدات آمریکا باشد.
خبرگزاری«خبرآنلاین«در گفتگو با محمود شوری کارشناس سیاست بین الملل 
تقارن این دو سفر با دور دوم مذاکرات را مورد برسی قرار داده است که در 

ادامه می خوانیم:
ما بر روی لبه باریکی از شرایط جنگی حرکت می کنیم

*** تقارن سفر هیات سعودی به ایران و ارائه پیام به رهبر انقلاب با مذاکرات 
را چگونه می بینید و آیا این هیات پیامی از طرف آمریکا برای جمهوری اسلامی 

آورده است؟
با آمدن آقای ترامپ جهان و به طور مضاعف منطقه خاورمیانه در یک وضعیت 
عدم قطعیتی قرار گرفت که این وضعیت هم یک ویژگی دوگانه و به نوعی 
پارادوکسیکالی دارد و از یک طرف هم امیدهایی برای گفتگو و حل وفصل 
برخی از مهمترین مسائل جهانی مثل بحران اوکراین و موضوع مسئله هسته ای 
ایران ایجاد کرده است . به عبارتی هم امیدهایی ایجاد کرده و هم اینکه به طرز 
عجیبی که گفته شد )به شکل پارادوکسیکالی (با این وضعیت ما بر روی لبه 
باریکی از شرایط جنگی حرکت می کنیم و این که هر لحظه امکان دارد شرایط 
در منطقه دچار تغییر و تحولات شود. این موضوع کاملا برای تمامی بازیگران 
موثر چه در سطح منطقه ای و چه در سطح بین المللی ابهام ایجاد کرده و همه 
بازیگران در آن تلاش می کنند با تعاملات دیپلماتیکی که انجام میدهند این عدم 

قطعیت ها و ابهام ها را کمتر کنند .
پشت پرده هفته شلوغ دیپلماسی ایران؛وزیر دفاع عربستان برای فهم مستقیم 
سیاست منطقه ای ایران به تهران آمد/هدف از دیدار عراقچی و پوتین چه بود؟

عربستان به دنبال ایده های خود در منطقه است که بدون توافق ایران و آمریکا 
شدنی نیست

 طبیعتا سفر وزیر دفاع عربستان به ایران هم از این منظر قابل تحلیل و ارزیابی 
ست و اینکه به هر حال عربستان به عنوان یک بازیگر مهم منطقه حتماً 
نگرانی هایی دارد و از طرف دیگر نیز ایده ها و برنامه هایی برای آینده شرایط 
منطقه ای دارد که  طبیعتاً این ایده ها و برنامه ها بدون تعامل با ایران و بدون 
اینکه مشخص شود ایران چه سیاست هایی را در منطقه در پیش خواهد گرفت 
و بدون مشخص شدن نتایج مذاکرات هسته ای ایران و آمریکا چندان برای 

عربستانی ها قابل دسترس نخواهد بود.
عربستان، در تلاش است که برداشت های خودشان از تحولات منطقه ای را با 

ایران در میان بگذارند تا از درگیری مجدد جلوگیری کنند
به همین دلیل تصور می کنم حداقل یکی از مهمترین موضوعاتی که موجب 

شده در آستانه این مذاکرات هسته ای ایران و آمریکا، وزیر دفاع عربستان به 
ایران بیاید این است که آنها دارند تلاش می کنند آن نوع نگاه و برداشت های 
خودشان از تحولات منطقه ای را با ایران در میان بگذارند و دوم اینکه رویکرد 
ایران را بفهمند و سعی کنند از طریق این تعاملات خوب هم تاثیرگذاری بر 
شرایط آینده منطقه داشته باشند و اجازه ندهند شرایط منطقه به سمت و سویی 

سیر کند که منطقه مجددا وارد یک درگیری تازه  شود.
 به هر حال با تحولاتی که در یک سال نیم اخیر داشتیم حتماً برای عربستان 
خیلی مهم هست که شرایط دوباره به سمت تشدید درگیری های نظامی سوق 
پیدا نکند.اینها دلایلی است که باعث شده وزیر دفاع عربستان به ایران سفر کند 
.این سفر مهم و تاریخی می تواند یک سفر تاثیر گذار در شرایط منطقه ای باشد.

سفر عراقچی به روسیه یک سفر معمولی نبود؛پیام مقام معظم رهبری به پوتین 
تسلیم شد

*** ارتباط سفرآقای عراقچی به روسیه و دیدار با پوتین را در آستانه مذاکرات 
ایران و آمریکا چکونه ارزیابی می کنید؟

سفر آقای عراقچی در آستانه دومین دور گفتگوهای غیر مستقیم ایران و آمریکا 
دلایل مختلفی داشت، این سفر یک سفر معمولی از نوع سفرهایی که وزرای 
خارجه ایران به روسیه داشتند نبوده چون به هر حال ما می دانیم که پیام مقام 
معظم رهبری را هم به آقای پوتین تسلیم کردند و گفتگوهای مفصلی هم با 
آقای پوتین و آقای لاوروف وزیر خارجه روسیه داشتند که جمیع اینها بیانگر 
این است که سطح این سفر فراتر از سطح سفرهای معمول وزیر خارجه ایران 

به روسیه بوده است.
دلیل اول این مسئله این است که ما با آن توافق نامه ای که بین ایران و روسیه 
امضا شده با  روس ها به نوعی وارد یک شراکت راهبردی می شویم و عملًا 
ایران و روسیه در آن تلاش می کنند که در سطح بین المللی میزان همکاری و 
نزدیکی را بین خودشان اعلام کنند و از این جهت این برای ایران بسیار حائز 
اهمیت است که هم آخرین دیدگاه ها و برداشت های خودش را از شرایط با 
روس ها در میان بگذارد و نظر روس ها را در این زمینه بداند و هم اینکه از 
ظرفیت روسیه به عنوان یک عضو شورای امنیت و مهم تر از آن به عنوان 
عضوی از برجام استفاده کند تا بتواند در گفتگوهای آتی که با آمریکایی ها و 

اروپایی ها داریم دنبال می کنیم، بتواند وزنه خود را تقویت کند.
به صلاح نیست با تصور اینکه ممکن است روسیه در مواقعی نقش منفی ایفا 

کند ما خودمان را از ظرفیت روس ها محروم کنیم
***آیا روسیه برای به ثمر رسیدن مذاکرات تلاشی خواهد کرد؟ از سوی 
دیگر برخی کارشناسان معتقدند روسیه نمی خواهد قبل از تفاهم با غرب بر 
سر اوکراین، توافقی بین ایران و آمریکا حاصل شود.ارزیابی تان در این موارد 

را بفرمایید؟
 تردیدی نیست که به هر حال روسیه در مذاکرات هسته ای ایران و غرب 
نقش متفاوتی را ایفا کرده ،اگرچه روسیه هیچ وقت جزو مدعیان برچیده شدن 
توانمندی هسته ای ایران نبوده و هیچ وقت با توانمندی هسته ای ایران مخالفتی 
نکرده و بعضاً حمایت های موثری هم از برنامه هسته ای ایران داشته ولی به 
هر حال روسیه به عنوان یک قدرت بزرگ جهانی منافعی دارد که ممکن است 
در مقاطعی این منافع با منافع ایران هماهنگ نبوده یا به هر حال مورد انتقاد 
جمهوری اسلامی ایران هم بوده ولی به هر حال این به این معنا نیست که باید 

ظرفیت روسیه را در این تعاملات نادیده گرفت .
به صلاح نیست با تصور اینکه ممکن است روسیه در مواقعی نقش منفی ایفا کند 
ما خودمان را از ظرفیت روس ها محروم کنیم و به نوعی دست خودمان را در 
این موازنه استراتژیکی که شکل گرفته خالی تر بکنیم و اجازه دهیم که روسیه 
هم در سمت قدرت های غربی قرار گیرد. برای ایران همیشه حائز اهمیت بوده 
که با روس ها این تبادل نظر را داشته باشد ودیدگاه های خودش را با روس ها 
نزدیک کند و در حوزه هایی که منافع مشترک وجود دارد یک بازی مشترک 
هم شکل بگیرد که این می تواند به افزایش ظرفیت های ایران در گفتگوهای 

هسته ای کمک کند.
باید برای پساترامپ بر روی تعاملات خودمان با کشورهایی مثل روسیه و چین 

سرمایه گذاری بکنیم
***آقای عراقچی در نشست خبری گفت توافقنامه جامع با روسیه به همه دنیا 
نشان می دهد که ما به سمت روابط درازمدت حرکت می کنیم و هیچ گاه این 

میزان استحکام در روابط ایران و روسیه وجود نداشته است.
نکته حائز اهمیت این است که در این سفر پیام مقام معظم رهبری به پوتین در 
تسلیم میشود و سطح گفتگوها از وزیر خارجه بالاتر می رود .به هر حال ایران 
میخواهد این پیام را بدهد که به همکاری خود با روسیه بیشتر امیدوار است و 
بیشتر روی این همکاری سرمایه گذاری کرده است چون از دید ایران آمریکا و 
اروپایی ها در مذاکرات چیز زیادی به ایران نخواهند داد و عملا برای جهان 
آینده و نظم جهانی که پس از ترامپ حتماً ویژگی های خیلی متفاوتی با گذشته 
خواهد داشت ما باید بر روی تعاملات خودمان با کشورهایی مثل روسیه و چین 

سرمایه گذاری بکنیم .
ما انتظار نداریم که روسیه امنیت ما را تضمین کند و هیچ وقت هم  به دنبال 

این موضوع نبودیم
*** در عین حال افکار عمومی روسیه را کشوری می دانند که در خیلی از 
موارد موضعی بر خلاف ایران گرفته و کاسبکارانه عمل کرده است. این اعتماد 

را چگونه توجیه می کنید؟
بحث اعتماد در ایران به درستی طرح نمی شود ،واقعیت این است که  بحث 
اعتماد به روسیه نیست ما انتظار نداریم که روسیه امنیت ما را تضمین کند و هیچ 
وقت هم  به دنبال این موضوع نبودیم ما فقط به دنبال این هستیم که از ظرفیت 
روسیه برای تضعیف نظمی که آمریکا به دنبال آن بوده و در این سال های پس 
از جنگ سرد تلاش کردند به نوعی تحمیل کنند مقابله کنیم وتمامی تعاملات 
ما با روسیه در این چهارچوب صورت گرفته است. ما از روسیه انتظار تضمین 
امنیت خودمان را نداشته ایم ودر تعاملات نشان داده شده که ایران تلاش کرده 
در  صنعت دفاعی خود به نوعی به خودکفایی برسد و به هیچ وجه در استراتژی 
دفاعی خودحمایت  قدرت های بیرونی را مد نظر قرار نداده است.روسیه یک 
قدرتی است که از توانمندی برخورداراست و همانطور که گفته شد عضوی از 
شورای امنیت و یک قدرت بزرگ است که با ما در این موضوع که این نظم 
آمریکا محور نمیتواند آینده عادلانه ای را برای جهان رقم بزند شریک است  و ما 

نیز سعی میکنیم در این چارچوب با آنها تعامل کنیم .
ایران  تلاش میکندتا فقط از ظرفیت های روسیه استفاده کند

***با توجه به سبقه اعتماد به روسیه در عراق ،یوگسلاوی و سوریه آیا ما نیز 
باید به روس ها اعتماد کنیم و روی آنها حساب باز کنیم؟

نه ما انتظار تضمین امنیت از طرف روسیه را داریم نه اینکه روسیه می تواند 
ایران   باشد.  داشته  ما  اقتصادی  توسعه  روند  به  توجهی  قابل  حداقل کمک 
تلاش میکند تا فقط از ظرفیت های روسیه استفاده کند ،همانطور که گفته 
شد مهمترین دلیل همکاری ایران و روسیه تضعیف روندی است که آمریکا 
برای تغییر نظم جهانی به دنبال آن بود است و بنابراین مقایسه کردن ایران با 
کشورهایی مثل سوریه یا یوگسلاوی خیلی مقایسه درستی نیست چون دولت 
بشار اسد در سوریه امنیت خودش را به نوعی به دست روس ها سپرده بود یا به 
هر حال در یوگسلاوی هم به نوعی دیگر و شوروی سابق تضمین کننده امنیت 
آن کشور بود در حالی که ما هیچ وقت به روسیه به این شکل نگاه نکردیم و 

فکر می کنم که هیچگاه چنین انتظاری از روس ها نداشته باشیم.

محمدحسین عادلی معتقد است نوعی اشتباه در برداشت از اف ای تی اف 
مانع حل این موضوع در ساختار سیاسی کشور شده است .

 زهرا علی اکبری:  در حالی که شمارش معکوس برای تعیین تکلیف 
دو لایحه ی پالرمو و سی اف تی در مجمع تشخیص مصلحت نظام اغاز 
شده بود، رییس مجمع با اشاره به برخی فضاسازی ها درباره بررسی 
و  مخالفان  عمده  گفت:  تشخیص  مجمع  در  پالرمو   CFT لوایح 
 FATF صحبت می کنند در حالی که فعلًا FATF موافقان در مورد

مطلقاً در مجمع تشخیص قابل بررسی نیست.
وی تصریح کرد: مهمترین مسئله این است که نباید امور اجرایی 
کشور به مذاکرات گره زده شود طبیعتاً وزارت امورخارجه در مسیر 
انجام وظایف خود مذاکرات را پیگیری می کند و البته باید خطوط قرمز 
جمهوری اسلامی را نیز رعایت کند.  این اظهارات روشن کرد که فعلا 

قرار نیست پرونده اف ای تی اف تعیین تکلیف شود.
 محمدحسین عادلی، دیپلمات با سابقه ی ایرانی که البته در قامت 
پرونده  درباره ی  است،  داشته  حضور  مرکزی  بانک  کل  رییس 
اف ای تی اف گفت: واقعیت این است که بسیاری از مسائل در کشور ما 
سیاست زده می شوند. علت سیاست زدگی نیز دو عامل است. متاسفانه 
گروه های سیاسی از هر موضوعی می خواهند برای زدن رقیب استفاده 
کنند و در این مسیر کاری ندارند که این برخورد چه تبعاتی به همراه 

دارد.
وی با اشاره به اینکه چنین رفتاری از خصوصیات کشورهای جهان 
سومی است، گفت: در این ساختارها شیوه های رقابت مبتنی بر تیشه به 
ریشه زدن و از میان برداشتن است. البته موضوع دیگری هم در این جا 
موثر است، این که منافعی اقتصادی ایجاد می شود و این منافع از به 
ثمر رسیدن موضوعات و بررسی ان در چارچوب اصلی اش پیشگیری 

می کند.

وی گفت: باید پذیرفت که برداشتی اشتباه ازاف ای تی اف در ایران 
ایجاد شده است. انگار تصور می شود که این یک سازمان بررسی 

تراکنش های بانکی کشور است؛ در حالی که چنین چیزی نیست.
استانداردهای  افزود: اف ای تی اف یک سازمان تدوین کننده  عادلی 
روابط بانکی است. از این نوع سازمان ها در دنیا زیاد است. به عنوان 

مثال در امور حسابداری هم استانداردهای جدید ایجاد شده است.  
 اشتباه عجیب درباره ی ماهیت اف ای تی اف

او در توضیح مطلب ادامه داد: اف ای تی اف استانداردهای لازم برای 
جلوگیری از تراکنش مالی توسط پولشویان و فعالان حوزه ی مواد 
مخدر و قاچاقچی ها و تامین کنندگان مالی تروریسم و تامین کنندگان 
سلاح های کشتار جمعی را تدوین می کند. در حقیقت این استانداردها 

با این هدف تدوین می شوند که کشورها مانع از این فعالیت ها شوند.
عادلی گفت: این در حالی است که عده ای تصور می کنند اف ای تی اف 
میاد تراکنش های هر کشور را بررسی می کند. اصلا این طور نیست. 
اف ای تی اف از هر کشور می خواهد واحد اطلاعات مالی یا نهادی ملی 
ایجاد کنند. در این قالب مقرر است تراکنش های مشکوک در بانک ها 
و موسسات مالی رصد شود و اگر سوء ظنی پیش آمد به نهاد مالی 
ایجاد شده گزارش شود تا از سوی همین نهاد داخلی مورد بررسی قرار 
گیرد. اگر تشخیص جرم داده شود، موضوع به قوه قضاییه همان کشور 
گزارش خواهد شد. در حقیقت در کنار ایجاد واحد اطلاعات مالی ، خود 
بانک ها هم استانداردهایی را برقرار می کنند تا تراکنش های مشکوک 

را رصد کنند .
 او گفت: به هیچ روی اف ای تی اف تراکنش ها را بررسی نمی کند. فقط 
استانداردها را فقط می کند تا ببیند برای کارهای پولشویی و کارهای 
خلاف مقررات جرم انگاری لازم صورت گرفته یا خیر. در حقیقت 
گزارش های اف ای تی اف دلالت بر این دارد که آیا مقررات و چارچوب 

قالب تشخیص می دهد  این  یا خیر و در  نظارتی کافی وجود دارد 
کشوری کم خطر است یا پرخطر.

این تصور و گزاره اشتباه است. ممکن است یک عده بدانند که واقعیت 
چیست و عده ای هم ندانند. آن ها که می دانند و جرف اشتباه می زنند، 
شاید اغراض دیگری داشته باشند. به هر حال تمام کشورهایی که 
عضو اف ای تی اف هستند هم کسانی را دارند که بخواهند در خفا به 
ان ها پول بدهند. از عربستان سعودی و ترکیه گرفته تا خود امریکا . 
حتی روسیه و چین و سوریه زمان بشار اسد و یمن چرا عضو این 
کنوانسیون شده اند؟ این ها هیچ کسی را ندارند؟ موضوع این است که 
همان طور که اشاره شد اف ای تی اف تراکنش ها را بررسی نمی کند و 

تنها به استانداردهای موجود در کشورها نگاه می کند.  
این گروه ها نگران اف ای تی اف هستند

 رییس کل اسبق بانک مرکزی گفت: حالا افراد زیادی از این مساله 
دچار نگرانی شدند که اگر این استانداردها در بانک های ایرانی جاری و 
ساری شود، ممکن است بانک ها کلیه داد و ستدهای خلاف مقررات را 

کشف کنند. بالاخره طبق اظهارات رسمی مقامات روزانه حدود بیست 
میلیون لیتر بنزین به صورت قاچاق از ایران خارج می شود . قاچاق 
گندم و دارو هم جریان دارد و بسیاری موارد دیگر. این ها گروه های 
سازمان یافته ای هستند که اگر قرار باشد استانداردهای بانکداری در 

کشور ارتقا پیدا کند ، لو می روند.
وی گفت: البته ما قوانین لازم برای جرم اناری فعالیت این گروه ها را 
داریم اما اف ای تی اف می گوید این قانون کافی نیست. تصوئیب قوانین 

بیشتر این گروه ها را با دردسرهای چشمگیر روبه رو می کند .
او در جواب این پرسش که آیا حرف برخی که معتقدند با توجه به 
ایران ندارد،  تحریم عضویت در اف ای تی اف جز زیان چیزی برای 
درست است یا خیر؟ گفت:  ما در شرایط فعلی تحت تحریم آمریکا 
هستیم. البته تحریم فراملیتی امریکا غیرقانونی است اما وجود دارد. 
کشورها از ترس امریکا ما را مشمول تحریم کرده اند اما چون خود 
مالی  موسسات  قبول  مورد  نمی کنیم  رعایت  را  استانداردها  ما هم 

بین المللی ای که نمی خواهند با آمریکا کار کنند، هم نیستیم.
می توانیم  حاضر  حال  در  ما  آیا  است.  مشخص  اموضوع  گفت:  او 
موسسات مالی ای پیدا کنیم که تحریم های امریکا را رعایت نکنند 
و فقط به استانداردهای ما نگاه کنند؟ پاسخ مثبت است. سئوال بعدی 
است است که  آیا می توانیم تمام مراوداتمان را از این طریق انجام 

دهیم؟ این جا جواب منفی است.
عادلی گفت:  شاید ده تا بیست درصد مراودات مالی را بتوانیم از طریق 
بانک های محلی اروپا و منطقه و چین و روسیه و ترکیه انجام دهیم 
. در این مناطق بانک های محلی تی وجود دارند که می شود با ان ها 
کار کرد و اتفاقا پیوستن به اف ای تی اف نوعی کمک برای دور زدن 

تحریم تلقی می شود.  

پشت پرده هفته شلوغ دیپلماسی چه گذشت؟


